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jednání 23. zasedání Zastupitelstva m ěstské části Praha, 
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 (Jednání svoláno na 13.00 hodin.) 

 

 

Starosta M ěstské části Praha 10 Mgr. Bohumil Zoufalík 

(dále jen p ředsedající): Dobrý den, dámy a pánové!  

 

 P řítomno je 25 zastupitel ů, takže mohu zahájit 23. jednání  

zastupitelstva m ěstské části Praha 10. 

 

 P řečtu formální poznámku, kterou je nutné uvést hned na  

začátku zastupitelstva, a to, že je mou povinností upo zornit 

přítomné, že toto jednání je vysíláno v p římém p řenosu na webu 

městské části.  

 

 Krom ě toho je z jednání po řizován stenografický záznam 

včetn ě údaj ů o osobách, které zde vystoupí, a o jejich 

přísp ěvcích. 

 

 Tyto záznamy jsou zpracovávány a archivovány v odd ělení 

Rady a zastupitelstva Ú řadu m ěstské části Praha 10 a jejich 

elektronická podoba sloužící ke zve řej ňování na webových 

stránkách bude upravena tak, aby spl ňovala podmínky zákona 

číslo 101/2000 Sb., o ochran ě osobních údaj ů a nedošlo tak 

k zásah ům do soukromí fyzických osob, a o zp ůsobu zpracování 

záznamu zde na míst ě podat námitku. 

 

 Nyní m ůžeme p řistoupit k dalším technickým záležitostem. 

 

 Mou povinností je uvést, že pan dr. Hošek se z dne šního 

jednání omluvil, což znamená, že pot řebujeme za pana p ředsedu 

návrhového výboru navrhnout n ěkoho jiného. Domluvil jsem se 

s panem Ing. Svobodou, že dnes pana dr. Hoška nahra dí.  

 

(Pan Ing. Svoboda tuto domluvu potvrzuje.) 
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 O slovo se hlásí pan Ing. Weinert. Prosím.  

 

 

 Pan Weinert: Dobré odpoledne! Vážený pane starosto, d ěkuji 

za slovo, vážená Rado, vážení zastupitelé, vážené d ámy, vážení 

pánové, 

 

 dovolte mi, abych zde p řednesl jedno prohlášení. 

 

 Chci zde vyjád řit stanovisko klubu sociální demokracie 

k politováníhodné události. 

 

 Došlo k napadení naší zastupitelky a její dcery. P aní Hana 

Nováková byla zran ěna p řed svým bydlišt ěm ve čer, když se 

vracela se svou dcerou dom ů. 

 

 Tato událost nás všechny šokovala. S velkou 

pravd ěpodobností to byl motiv politický a pokud tomu tak 

skute čně bylo, neváhal bych ho nazvat politickým terorismem . 

Je to velmi smutné a zárove ň velmi alarmující. 

 

 Násilí není zp ůsob, kterým se v civilizované spole čnosti 

vy řizují spory nebo r ůzné názory. To všichni víme. Násilí a 

zejména násilí na ženách je nutno tvrd ě odsoudit. 

 

 Klub sociální demokracie proto vyzývá všechny zast upitele, 

ale i ob čany, aby tento útok odsoudili a nepodporovali 

jakoukoliv agresivitu jak zde, na úrovni zastupitel stva, tak i 

v celé spole čnosti. 

 

 Prosím o to zejména zástupce ob čanských sdružení a lidi, 

kte ří za nimi stojí. Nezasévejte, prosím, mezi lidi 

nesnášenlivost, která plodí nenávist. D ěkuji. (Potlesk.) 
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 Předsedající: O slovo se hlásí paní Ing. Čunátová. Prosím. 

 

 

 Paní Čunátová: Vážený pane starosto, vážení zastupitelé, 

dovolte mi, abych k tomu řekla také pár slov, protože v 90. 

letech jsem prošla úpln ě stejnou zkušeností v dob ě, kdy pan 

Havel ud ělil amnestii. 

 

 Chci říci, že takovéto werwolfské metody do naší 

spole čnosti rozhodn ě nepat ří a pln ě je odsuzujeme. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O slovo se hlásí pan Ing. Richter. 

Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji za slovo. N ěco se trochu zm ěnilo. 

Neslyšíte to? Necítíte to? 

 

 Chci spojit dva p řísp ěvky. 

 

Řeknu vám jedno. Když jsem se tuto informaci dozv ěděl, ani 

jsem dnes na tomto zastupitelstvu necht ěl být. Cht ěl jsem 

demonstrativn ě odejít. 

 

 Řešil jsem to se svými kolegy a shodli jsme se na to m, že 

není možné, aby činy jednotlivc ů dopadaly na obyvatele Prahy 

10 a vzhledem k tomu, že tady dnes máme velké množs tví 

materiál ů, tady z ůstanu, abych mohl hlasovat a rozhodovat. 

 

 Zárove ň si říkám, kam jsme se to dostali. I tak m ůže mít 

někdo pocit, že je to p řipravené, nebo že je to hra. Ne, tohle 

už není hra, tohle není legrace. 
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 Všichni si jist ě vzpomenete, že na minulém zastupitelstvu 

jsme tady „ řešili“ pana Kosa, který se potají vkrádal k dom ům 

našich zastupitel ů a házel jim tam anonymy. Ten samý pan Kos, 

protože mu to nevyšlo nebo se nestalo to, co o čekával, za čal 

na ulici odchytávat manželky našich zastupitel ů. Já ani nevím, 

jak manželky našich zastupitel ů vypadají, ale to už je p řece 

trochu za hranou, řekl bych hodn ě za hranou. 

 

 Nemám nic proti politice. Naopak. Politicky se tu 

utkávejme, ve ďme diskuse, ve ďme boje. To je v po řádku, od toho 

jsme tady, ale to p řece nesmí p řestoupit osobní rovinu. 

 

 Mnohdy jsem vystupoval emotivn ě a možná jsem n ěkdy i 

„p řehrával“, ale tohle už je moc. Napadnout ženu, te ď se 

Hani čce omlouvám, ženu v letech, s její dcerou mi p řipadá 

někde úpln ě jinde. 

 

 O politiku hrajme, to je v po řádku. To, že n ěkdo vydá 

předběžné opat ření, aby se pozastavilo projednávání bodu 

zastupitelstva k radnici, k soudu, je v po řádku. Soud rozhodl 

a zrušil to, potom všechno je na zastupitelstvu Pra hy 10 okay 

(O.K.) a není žádný problém, takže pro č by se m ěla vydávat 

předběžná opat ření? To je politika. Tomu rozumím, s tím jsem 

schopen se ztotožnit a je to dob ře. Pokud však politika selže, 

pak nastoupí n ějaká hrubá síla. 

 

 Otev řeně říkám, že nechci pana Kosa spojovat s touto 

událostí, já nevím, jak to je. Mn ě jde o politickou kulturu. 

 

 Jsem zastupitelem 16 let a za tu dobu se na Praze 10 nic 

podobného nestalo. M ůže mi n ěkdo vy čítat, že jsem fosílie, že 

mám starý styl politiky, ale starý styl politiky je  p řece o 

tom, že jsme se tady vždycky dohodovali, vždy jsme vedli 
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politickou diskusi, ale venku jsme si podali ruce a  nemělo to 

dopad na naše rodiny. 

 

 Na minulém zastupitelstvu jsme to řešili. Kam to p ůjde 

dál? 

 

 Nejd říve n ěkdo posílá nebo nosí anonymy, pak oslovuje 

manželky zastupitel ů, te ď n ěkdo zbil naši zastupitelku a její 

dceru. Co bude dál? Já v takové Praze 10 být nechci , já tomu 

nerozumím. 

 

 Jestli je toto ten nový styl politiky, ten nový ví tr, pak 

já s ním nesouhlasím, mn ě nevyhovuje a p ředpokládám, že 

nevyhovuje nikomu z nás. A ť by m ěl kdokoliv jakékoliv 

připomínky, p řece není možné zbít ženu a její dít ě! Ne, 

nezlobte se, ale to prost ě není možné. Já odte ď proti tomu 

budu velmi zásadn ě vystupovat. Ne tvrd ě, ale demonstrativn ě. 

Jasn ě budu říkat, kdo se mi líbí a kdo nikoliv. Vadí mi, že 

sem n ěkdo zatáhl tento styl. 

 

 Jedním z nich je pan Kos. On za to asi nem ůže, on si to 

neuv ědomil, ale lidem, kte ří ho t řeba podporují, možná n ěkdy 

můžou ujedou nervy. Já se už toho nechci do čkat. 

 

 Opakuji, že to nespojuji, opravdu na nikoho neúto čím, ale 

tohle nejde, to je o stylu politiky, kterou tady ve deme. Vážím 

si všech zastupitel ů, kte ří vedou nekonfronta ční styl s tím, 

že se vždycky bavíme o technice, a to je v po řádku, a ť už ze 

strany opozice nebo koalice, to je jedno, ale n ějakým zp ůsobem 

přece spolu vycházíme a v ěci řešíme. 

 

 Prosím, postavme se k tomu všichni čelem, nezavírejme o či, 

neříkejme, že to, že n ěkdo s n ěkým nesouhlasí, znamená, že se 

můžeme chovat jakkoliv a že n ěkdo m ůže vyzývat k tomu, abychom  
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všemi prost ředky bojovali s n ějakým zlem nebo s n ěčím 

imaginárním. To prost ě nejde. 

 

 A slyšíte to ticho? To mi trochu dává za pravdu. M yslím, 

že dnes se opravdu n ěco zm ěnilo a zm ěnil jsem se i já. D ěkuji. 

(Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. O slovo se hlásí paní 

místostarostka Kleslová. Prosím. 

 

 

 Paní Kleslová: Dobrý den, vážení zastupitelé, vážení 

občané! 

 

 Klub ANO se p řipojuje ke slov ům jak pana zastupitele 

Weinerta, tak pana zastupitele Richtera. 

 

 Klub ANO odsuzuje útok na zastupitelku a její dcer u nejen 

za to, že šlo o útok na ženy, ale zejména o útok na  

zastupitelku a její dceru, která v ůbec neví, o co jde. 

 

 Chci říct, že mn ě se to stalo také. Nikdy jsem o tom 

nemluvila, ale když v roce 2010 nebo 2011 tady prot i mn ě 

vystoupil pan Uhlí ř, byla jsem krátce vdovou a má dcera 

polovi čním sirotkem, chodila do školy, vyhrožovali jí lidé  na 

Facebooku, volali jí, psali SMS, co to má za mámu a pod., takže 

jsem to zažila na vlastní k ůži. 

 

 Nikdy jsem tady o tom nemluvila, protože jsem nech t ěla, 

aby to vypadalo tak, že snad ze sebe chci d ělat mu čednici. 

Nebyly jsme ale zmláceny. Te ď se to opravdu posunulo, te ď už 

byli zmláceni lidé a podle dostupných informací, kt eré mám, 

poměrn ě vážn ě. Nebyl to útok jen tak n ějaký, ale byl to útok 
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dosti brutální, takže klub ANO se p řipojuje ke slov ům mých 

předřečník ů a prosím všechny, aby se pozastavili, pop řemýšleli 

a řekli si, jestli takhle chceme pokra čovat dál. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. O slovo se hlásí paní kolegyn ě 

Cabrnochová. Prosím.  

 

 

 Paní Cabrnochová: Hezké poledne! 

 

 I já jsem se cht ěla vyjád řit k této velmi politováníhodné 

události, která se naší kolegyni a její rodin ě p řihodila.  

 

 Jako členka strany Zelených velmi siln ě odsuzuji 

jakoukoliv formu násilí na komkoliv. 

 

 Jsem v zastupitelstvu druhé volební období, takže mohu 

vid ět a posoudit vývoj klimatu, který v Praze 10 panuje . Jsou 

lidé, kte ří  

 

-  vyvolávají atmosféru nesnášenlivosti,  

-  agresivity,  

-  úto čí,  

-  slovn ě napadají, když argumenta čně prohrávají,  

-  podávají se trestní oznámení a  

-  kriminalizují se ti, se kterými argumenty nedokázal i 

vyhrát. 

 

Myslím si, že bychom m ěli být natolik silní a velkorysí, 

že abychom m ěli um ět prohrávat, jestliže sv ůj názor nejsme 

schopni p řednést tak, aby jej akceptovala v ětšina. 
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 Je to signál pro nás, abychom se snažili zlepšit s ami 

sebe. Jednoduché nálepkování, ostrakizace bez jakéh okoliv 

podkladu nese pouze to, že se do spole čnosti zasévá negace, 

frustrace, agresivita, která se m ůže u n ěkoho projevit tím, že 

brutáln ě napadne ženu a dít ě.  

 

 Pro m ě je absolutn ě nepochopitelné, jak n ěkdo, kdo říká, 

že je nositelem nového a lepšího, m ůže takovouto atmosféru 

rozsévat. Jednozna čně to odsuzujeme.  

 

 Jako Zelení jsme p říznivci dialogu a řešení problém ů u 

stolu. Jestliže nejsem schopná argumenta čně vyhrát, uznám svou 

porážku a snažím se být dál lepší a ne si jako malé  dít ě 

vynucovat, že m ůj názor je ten správný. 

 

 Myslím si, že zde je zcela na míst ě p řirovnání „kdo seje 

vítr, sklízí bou ři“. Dejme si pozor na d ůsledky svého konání. 

Děkuji.  

 

 

 Předsedající: Děkuji paní kolegyni. O slovo se dále hlásí 

pan kolega Narovec. Prosím. 

 

 

 Pan Narovec: Za klub TOP 09 se chci p řidat k mým 

předřečník ům. Ur čit ě všichni kolegové i já jsme proti 

jakémukoliv násilí, a ť už je vykonáváno v ůči zastupitel ům nebo 

oby čejným ob čanům, takže ur čit ě jsme proti podobným praktikám. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O slovo se hlásí paní kolegyn ě 

Vondráková. Prosím. 
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 Paní Vondráková: Dobrý den! Dovolte mi, abych se i já 

připojila ke slov ům, která byla řečena p řede mnou. 

 

 Na Praze 10 jsem už tém ěř 20 let. Byla jsem i ve funkci 

úřednice, která pracovala v sociální oblasti a setkal a jsem se 

i s nebezpe čnými situacemi, ale vždycky se všechno dalo 

vy řešit. Te ď jsem p řekvapena. 

 

 Jsem nejenom žena, manželka, matka a babi čka, ale nechci 

se bát zde, na Praze 10, žít. Zásadn ě protestuji proti 

takovýmto zp ůsob ům. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. O slovo se znovu hlásí pan 

Weinert. Prosím. 

 

 

 Pan Weinert: Vzhledem k tomu, že vidím, že se do diskuse 

už nikdo další nehlásí, cht ěl bych jménem nás všech v sociální 

demokracii i t ěch napadených pod ěkovat za diskusi, která se 

tady rozvinula. 

 

 Myslím si, že tato diskuse byla pot řeba, protože dnešní 

spole čnost si neuv ědomuje situaci, ve které se nachází, ale 

pokud jí to budeme p řipomínat, je to sice malá, sysifovská 

práce, ale za takovou práci jsem opravdu vd ěčný, protože n ěkde 

začít musíme. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. S technickou poznámkou se hlásí 

pan Richter. Prosím.  
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 Pan Richter: Děkuji. Jenom bych cht ěl na záv ěr doplnit asi 

za nás za všechny, abyste, pane kolego Weinerte, na ší kolegyni 

vy řídil, aby se brzy uzdravila a mohla se vrátit do pl ného 

pracovního nasazení. Stojíme p ři ní. D ěkujeme. 

 

 

 Předsedající: Dámy a pánové, když jsem tady p řed časem 

pana Kosa nazýval „Fantomasem“, sálem se rozezn ěl smích, ale 

ona to legrace už tehdy nebyla. 

 

S tímto atakem mám p římou zkušenost, protože naše 10letá 

dcera se doma opravdu bála a já jsem si uv ědomil, kam až tato 

situace zachází, ale nikdy by m ě nenapadlo, že to m ůže 

pokra čovat a vygradovat takovýmto ohavným zp ůsobem.  

 

 Dámy a pánové, rozumím tomu, že ne všechny mé názo ry se 

budou shodovat s názory mých koleg ů či lidí, kte ří sem 

přicházejí a mají názory odlišné. Nedokáži si však p ředstavit, 

že do budoucna bychom řešili takovéto situace tímto zp ůsoben. 

 

 Stejn ě jako zde říkal kolega Richter, i já mám obrovskou 

výhodu v tom, že jsem zde 16 let a v ěřte, že za t ěchto 16 let 

se nic podobeného na Praze 10 nestalo.  

 

 Doufám a v ěřím, že se do budoucna tato situace opakovat 

nebude, protože ve chvíli, kdy jsem se o tom dozv ěděl, se mi 

zdálo, že je to ne n ějaký velice špatný vtip, ale špatný film. 

 

 Kon čím tuto diskusi a voln ě se vracím k úvodním technickým 

záležitostem. V tuto chvíli p řed námi stojí to základní, a to 

schválení programu dnešního zastupitelstva.  

 

 Návrh programu jste všichni dostali do svých desek  a 

myslím, že byl k dispozici i na webových stránkách,  nicmén ě se 
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chci zeptat, zda n ěkdo z vás navrhuje n ějaké dopln ění či zda 

má nějakou p řipomínku k tomuto programu. 

 

 O slovo se hlásí pan Narovec. Prosím. 

 

 

 Pan Narovec: Vážení kolegové. Cht ěl jsem požádat o stažení 

bodu číslo 8. Jde o to, že jsem v čera zjistil informace, se 

kterými bych cht ěl podrobn ěji seznámit minimáln ě p ředsedy 

klub ů a pokud by na to byl čas, bylo by to v p ěti minutách 

možné. 

 

 

 Předsedající: Domnívám se, že tento čas na to je. 

 

 

 Pan Narovec: Poprosil bych proto o p ět minut na sch ůzku 

předsed ů klub ů.  

 

 

 Předsedající: Domnívám se, že p ředsedy klub ů můžeme 

požádat, aby se na p ět minut sešli. 

 

 S technickou poznámkou se ješt ě hlásí pan Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Nemám nic proti tomu, abychom se jako 

předsedové klub ů sešli, otázkou jenom je, jestli bychom nem ěli 

akceptovat návrh na stažení tohoto bodu, p řípadn ě to projednat 

v řádném bodu, pokud takový návrh projde, nicmén ě chápu, že 

pan kolega Narovec má asi zásadní p řipomínky, takže jsem 

samozřejm ě p řipraven se potkat.  
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 Předsedající: Jak jsem za t ři a p ůl roku pana Narovce 

poznal, on nikdy nemluvil zbyte čně, takže p řece jen dejme mu 

možnost, aby se p ředsedové na p ět minut sešli. 

 

 P řerušuji jednání.  

 

 

x x x 

 

 

 Předsedající: Dámy a pánové, v ěřím, že se dostaneme p řes 

schválení programu. 

 

 Nikdo další se s dalšími p řipomínkami k návrhu programu 

dnešního zasedání nehlásí, takže budeme hlasovat o programu 

jednání dnešního zastupitelstva tak, jak byl p ředložen. 

 

 S technickou poznámkou se hlásí pan Richter. Prosí m. 

 

 

 Pan Richter: Chci se zeptat, jestli je do rozpravy 

přihlášen n ěkdo z ob čanů. Nechme promluvit hlas lidu. 

 

 

 Předsedající: Pane kolego, jist ěže m ěli. Hlásí se n ěkdo 

z ob čanů do rozpravy k p ředloženému návrhu programu.? (Nikdo.) 

 

 Opakuji proto, že o p ředloženém návrhu programu dnešního 

zastupitelstva dávám hlasovat.  

 

 (Námitky.) 

 

 Omlouvám se, ale domníval jsem se, že kolega Narov ec své 

připomínky uplatnit nechce.  
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 Pan Narovec: Navrhuji, abychom hlasovali o tom, jestli bod 

číslo 8 bude či nebude za řazen do programu jednání. 

 

 

 Předsedající: Promi ňte, takže v tuto chvíli budeme 

hlasovat o návrhu pana kolegy Narovce na vy řazení bodu číslo 

osm z jednání dnešního zastupitelstva. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 6 zastupitel ů, 

-  proti bylo 12, 

-  9 zastupitel ů se hlasování zdrželo. 

 

 Tento návrh nebyl schválen. 

 

 Dávám proto hlasovat o návrhu programu, který byl 

předložen, jako o celku.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  proti byl 1, 

-  4 zastupitelé se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl schválen.  

 

 Dále navrhuji ov ěřovatele zápisu, a to  
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-  pana Ing. Martina Hejla a  

-  pana Mgr. Jana Sandnera. 

 

 

     (Oba jsou p řítomni a s návrhem souhlasí. D ěkuji. 

 

 

     P řistoupíme proto k projednávání jednotlivých bod ů 

schváleného programu, a to k bodu po řadové číslo  

 

1. 

 

Zpráva z p řezkoumání systému managementu kvality Ú řadu m ěstské 

části Praha 10 ke 31. 12. 2013. 

 

 

Prosím, aby se slova ujal pan tajemník Slavík.  

 

 

 Pan Slavík: Děkuji za slovo, pane starosto. Pokud jde o 

tento bod, vzhledem k tomu, že jsme v rámci recerti fika čního  

auditu obdrželi další certifikát pro další období, považovali 

jsme za nutné o této skute čnosti informovat zastupitelstvo. 

 

 Vzhledem k tomu, že zde jsou pánové, omlouvám se z a to, že 

jejich jména nemám p řed sebou, z České spole čnosti pro jakost, 

která s námi spolupracovala a v podstat ě nám tento audit 

provád ěla, prosím je, aby p ředstoupili a řekli nám své 

stanovisko. 

 

 Jestli jsem dob ře informován, cht ějí také p ředat panu 

starostovi certifikát, takže pana starostu prosím, aby si ho 

převzal. D ěkuji.  
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 Pan Ing. Koten: Dobré odpoledne, dámy a pánové! Byli 

avizováni páni, nicmén ě jsem sám, protože pan p ředseda 

Jedli čka se omlouvá, má n ějaké zdravotní potíže, takže jeho 

jménem bych vás všechny cht ěl pozdravit. 

 

 P řivezl jsem certifikát systému managementu kvality a  když 

se dívám do zadních řad, jsem rád, že je zelený (vzadu jsou 

příznivci Bohemians), protože tato barva skute čně sedí. 

 

 My s tímto certifikátem tady nejsme poprvé, ale je  to už 

10. rok, kdy Ú řad městské části Praha 10 opakovan ě získává 

tento certifikát systému managementu kvality, což v e zkratce 

znamená, že usilujete o zlepšování, že chcete fungo vat ve 

prosp ěch ob čana a že na Ú řadu je po řádek. 

 

 Všem vám proto p řeji, aby se vám hodn ě da řilo a nyní bych 

tento certifikát p ředal panu starostovi. Gratuluji. 

 

 (Za potlesku p řítomných p ředává certifikát panu 

starostovi.) 

 

 

 Předsedající: Přátelé, vidíte, že na Praze 10 to zas tak 

špatné není. (Potlesk.) 

 

 

 P řistoupíme k projednání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo 

 

2. 

 

Návrh na poskytnutí ve řejné finan ční podpory na projekty 

grantových program ů na rok 2014. 
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 Také tento materiál p ředkládá pan tajemník Slavík, takže 

ho prosím, aby se ujal slova, nicmén ě s technickou poznámkou 

se hlásí pan kolega Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Gratuluji za tento certifikát a cht ěl 

bych tém ěř z opozi čních lavic poznamenat, že je to práce i 

předch ůdců, kte ří už nesedí na empiru. Myslím tím ODS. D ěkuji. 

(Oživení.) 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Pane tajemníku, máte slovo. 

 

 

 Pan Slavík: Děkuji, pane starosto. Na za čátek bych jenom 

uvedl, pro č tento materiál p ředkládám sám. 

 

 Asi p řed t řemi ned ělemi nebo m ěsícem mi byla Radou 

v podstat ě sv ěřena kompetence grantové politiky, p řidalo se to 

k mé kompetenci v rámci strukturálních fond ů a fond ů Evropské 

unie. P ředtím jednotlivé oblasti p řekládali kompetentní 

uvoln ění místostarostové. Te ď je tudíž p ředkládám já.  

 

 Prob ěhl standardní proces, tzn. že  

 

-  bylo vypsáno grantové řízení,  

-  sešly se nám grantové žádosti, které musely spl ňovat 

ur čité náležitosti,  

-  tyto žádosti posoudila grantová komise v čele s p ředsedou 

této komise panem Florianem, který m ě možná následn ě 

doplní, a 



P10-060539/2014 

 18 

-  na základ ě doporu čení této grantové komise kone čné podoby 

grant ů schválila Rada m ěstské části a dnes jsou 

předkládány Zastupitelstvu m ěstské části. 

 

 Velmi stru čně řečeno, je tam p ět základních oblastí, což 

je uvedeno v d ůvodové zpráv ě. 

 

 Pro rok 2014 bylo podáno 137 žádostí na 153 projek t ů 

s celkovou požadovanou částkou 13,5 milion ů korun. 

 

 Nakonec jsme  

 

-  v programu I - sociální oblast p řid ělili 46 projekt ů za 

necelé 3 miliony korun, 

-  v programu II – kultura a um ění 8 projekt ů za celkem 320 

tisíc korun, 

-  v programu III – sport, t ělovýchova a volný čas 43 

projekt ů za celkem 2,5 milion ů korun, 

-  v programu IV – protidrogová prevence a prevence 

kriminality 11 projekt ů celkem za 180 tisíc korun a  

-  v programu V – životní prost ředí 2 projekty za celkem 46 

tisíc korun. 

 

Celkový ro ční návrh byl na 5,993 milion ů korun a bylo 

podpo řeno 110 projekt ů dle p řílohy číslo 1 p ředloženého 

materiálu.  

 

 Ješt ě jedna d ůležitá poznámka.  

 

Kdo sledujete rozpo čet, víte, že na granty byly v minulém 

roce schváleny 3 miliony korun, takže zbytek, tzn. 2,993 

milion ů korun, byl použit práv ě z dotace, kterou dostáváme 

v rámci p řesunu pen ěz z obdrženého odvodu z výherních hracích 

přístroj ů a jiných technických herních za řízení, které nám 
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přid ěluje magistrát, takže si myslím, že jsme i tyto 

prost ředky vynaložili ú čeln ě tak, jak nám to magistrát ukládá, 

tzn. abychom tyto prost ředky využili jak na kulturní, tak na 

sportovní ú čely.  

 

 Tím kon čím své úvodní slovo a ptám se, zda m ě chce ješt ě 

pan p ředseda doplnit. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Trochu p ředběhnu pana Floriána, protože chci 

podpo řit logiku v ěci, kdy pan tajemník p řevzal tento materiál 

pod svá k řídla. 

 

 Rozt říšt ěnost jednotlivých uvoln ěných radních znamenala, 

že se pom ěrn ě špatn ě korigovaly jednotlivé skupiny grant ů, ale 

tím, že to má v tuto chvíli v gesci pan tajemník, s jednocuje 

to pohled a materiál je ucelený. 

 

 Nyní prosím aby se slova ujal pan p ředseda Florián. 

 

 

 Pan Florián: Děkuji za slovo. Vážený pane starosto, d ěkuji 

panu tajemníkovi za uvedení tohoto materiálu a cht ěl bych 

jenom dodat, že m ěstská část v letošních grantech vynaložila 

více prost ředk ů, konkrétn ě na granty pro sociální oblast. 

 

 Myslím si, že je to správné a veškeré pot řebné informace 

pan tajemník tady sd ělil. Jsou uvedeny i v d ůvodové zpráv ě a 

já bych vážené zastupitelky a vážené zastupitele po prosil o 

podporu tohoto materiálu. D ěkuji vám.  
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 Předsedající: Také d ěkuji. Vzhledem k tomu, že se nikdo o 

slovo k tomuto materiálu nehlásí, dávám hlasovat o předloženém 

návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

 Tento návrh nebyl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu tohoto zasedání je bod 

pořadové číslo 

 

3. 

 

Vyhodnocení pln ění priorit Ak čního plánu rozvoje a 

udržitelnosti sociálních a návazných služeb na územ í m ěstské 

části Praha 10 za rok 2013. 

 

 

 Tento materiál se ve své podstat ě trochu setkává s tím, co 

bylo odsouhlaseno. 

 

 P řed chvílí jsme odsouhlasili 3 miliony korun na soci ální 

projekty pro organizace, které se v Praze 10 zam ěřují práv ě na 

činnosti v sociální oblasti, takže je to tudíž pro n ě dobrá 

zpráva a jsem rád, že tato sociální oblast, práce 

dobrovolník ů, lidí, kte ří pracují ve svém volném čase pro ty, 
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kte ří jsou pot řební, dostala zelenou i hlasováním vás, 

zastupitel ů. 

 

 Prosím nyní paní Lindu Zákorovou, která si p řipravila 

prezentaci tohoto materiálu, který by m ěl uceleným zp ůsobem 

předvést činnost práv ě t ěchto organizací za rok 2013, aby se 

ujala slova. 

 

 

 Paní Zákorová: Dobrý den, dámy a pánové! Stejn ě jako 

v lo ňském roce si sociální odbor pro vás p řipravil krátké 

představení dokumentu, který máte p řed sebou, a sou časn ě i 

dokumentu, který bude následovat v dalším materiálu . 

 

 Jde o strategické dokumenty ze sociální a návazné oblasti, 

které byly zpracovány v rámci procesu komunitního p lánování 

sociálních služeb, a to na základ ě podklad ů z jednání 

pracovních skupin procesu. 

 

 Prvním dokumentem, který máte p řed sebou, je „Vyhodnocení 

pln ění priorit Ak čního plánu rozvoje a udržitelnosti 

sociálních a návazných služeb na území m ěstské části Praha 10 

za rok 2013“. 

 

 Dokument vychází z Ak čního plánu na rok 2013, který jste 

schválili svým usnesením dne 4. 2. 2013. Vyhodnocuj e, jak se 

podařilo naplnit 15 priorit a 54 opat ření, která souvisejí se 

sociální a návaznou oblastí. 

 

 P ři napl ňování priorit je nezbytné spolupracovat s ob čany 

Prahy 10, kte ří poskytují nezbytnou zp ětnou vazbu, a 

s organizacemi, které nabízejí či poskytují ob čanům Prahy 10 

své služby v sociální a návazné oblasti. 
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 Pouze p řipomínám, že proces komunitního plánování 

sociálních služeb m ěstská část Praha 10 realizuje od roku 

2004. Za tu dobu jsme zpracovali již 4 komunitní pl ány. 

 

 Plánování sociálních služeb je zakotveno v zákon ě o 

sociálních službách od roku 2007, ale jako povinnos t je to 

stanoveno pouze kraj ům. 

 

 Základem všeho je to, že tento proces je otev řený všem a 

je založen na spolupráci ob čanů, organizací a Ú řadu. Na Praze 

10 máme 4 pracovní skupiny, které se scházejí dle p ot řeb. 

Všechny dokumenty jsou zve řejn ěny na sociálním a zdravotním 

portálu.  

 

 Cílem procesu je vytvo řit sí ť služeb tak, aby každý ob čan, 

který se ocitne v nep říznivé sociální situaci, nalezl 

pot řebnou pomoc.  

 

 Poskytování služeb vždy závisí na aktuální pot řebě ob čanů. 

Je nezbytné nejen rozvíjet služby a zavád ět nové, ale i 

podporovat stávající a udržet jejich poskytování.  

 

 Základem všeho v procesu komunitního plánování soc iálních 

služeb je ob čan, bez kterého by tento proces nebylo možné 

vůbec realizovat.  

 

 V roce 2013 se poda řilo zavést nové služby, nap říklad  

 

-  zapojit nové organizace, které podporují znevýhodn ěné 

osoby na trhu práce, ale  

-  hlavn ě se poda řilo udržet fungující stávají služby a 

podpo řit je, 

-  mimo jiné se poda řilo zapojit nové organizace tak, aby 

občané vždy nalezli pomoc, 
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-  prohlubovat spolupráci poskytovatel ů mezi sebou a  

-  pokra čovat v propojování sociálních služeb a léka řů tím, 

že jsme jim prost řednictvím dobrovolník ů distribuovali 

katalog služeb s nabídkou spolupráce pracovník ů 

sociálního odboru p ři řešení nep říznivé situace jejich 

pacient ů. 

 

Dále se poda řilo rozvíjet dobrovolnictví.  

 

 V prosinci se konala nová akce, jejímž smyslem byl o 

poděkovat dobrovolník ům v sociální a návazné oblasti za jejich 

činnost, kterou vykonávají bez nárok ů na mzdu. Této akce se 

zúčastnilo více než 80 osob. 

 

 Poda řilo se pokra čovat v po řádání veletrhu, který se konal 

v lo ňském roce v Gutovce, a již pot řetí aktualizovat katalog a 

pokra čovat v terénních programech. 

 

 Následující materiál, který máte p řed sebou, úzce souvisí 

s procesem komunitního plánování sociálních služeb.  Jde o 

vyhodnocení pln ění cíl ů koncepce prevence nežádoucích 

sociálních jev ů u d ětí a mládeže na území m ěstské části Praha 

10 na období let 2011 – 2014, a to za rok 2013. 

 

 Dokument se zam ěřuje na systematickou prevenci nežádoucích 

sociálních jev ů u d ětí a mládeže a je koncipován do 18 cíl ů. 

 

 V roce 2013 se nap říklad poda řilo  

 

-  pokra čovat v realizaci terénního programu, 

-  zajistit resocializa ční pobyt, 

-  podporovat spolupráci subjekt ů, které se zabývají 

prevencí sociáln ě rizikového chování d ětí a mládeže a  

-  připravit podklady pro vznik nízkoprahového za řízení. 
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Děkuji vám za pozornost a p řeji p říjemný den. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Jenom chci p řipomenout, že 

komunitní plánování na Praze 10 vniklo p řed X lety jako 

dobrovolná záležitost a dnes má obrovský ohlas. 

 

 Dámy a pánové, k tomuto bodu programu se p řihlásila řada 

lidí, ale vzhledem k tomu, že jsou to lidé, kte ří tady sice 

jako organizace pracují, ale nemají tady své trvalé  bydlišt ě, 

musíme odhlasovat, zda jim vystoupení umožníme. 

 

 Prosím, abychom jim tato vystoupení umožnili, a to  už 

proto, že v Praze 10 dlouhodob ě pracují na ur čitých sociálních 

projektech, takže by bylo dob ře, abychom je vyslechli. 

 

 První, kdo byl p řihlášen, je paní ******* z organizace 

YWCA. 

 

 Dávám proto hlasovat o tom, aby paní ******* mohla  

vystoupit? 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování. 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Máte slovo. 
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 Paní ******* : Vážený pane starosto, vážení zastupitelé, 

dámy a pánové, jak již bylo řečeno, jmenuji se ******* a vedu 

organizaci YWCA, která na Praze 10 funguje od roku 1998. 

 

 Čty ři roku jsme byli na Záme čku a pozd ěji se nám poda řilo 

dostat se do Rybalkovy ulice 33, a to díky pochopen í 

zastupitel ů, z nichž n ěkte ří tady mezi námi sedí, kte ří naši 

organizaci podpo řili.  

 

 Hned na za čátku jsme se snažili dozv ědět, co tady na Praze 

10 chybí, která činnost by byla pro Prahu 10 dobrá. Bohužel 

v té dob ě jsme se toho mnoho nedozv ěděli. Nikdy nebyla žádná 

statistika o tom, které organizace tady fungují a k de bychom 

eventuáln ě mohli zalepit n ějakou díru.  

 

 Proto jsme d ělali to, co jsme považovali za velice 

důležité. V ěnovali jsme se p ředevším maminkám na mate řské 

dovolené a rodinám. 

 

 V roce 2004 bylo ustaveno komunitní plánování a ta k se 

naše organizace velmi rychle do tohoto procesu zapo jila a po 

celou tuto dobu, doufám, že aktivn ě, pracujeme v t ěchto 

skupinách, takže zastupujeme skupinu rodiny, d ětí a mládeže.  

 

 Naše činnost se m ění. Tak, jak se vyvíjí spole čnost, i 

naše práce se trochu m ění v tom smyslu, že již není tolik 

pot řeba práce s maminkami na mate řské dovolené, které již 

dávno nevyužívají t ři roky dovolené, ale pospíchají rychle do 

práce, takže vznikl problém pot řeby hlídání d ětí bez maminek a 

mateřské školky. 

 

 Postupn ě jsme tudíž vybudovali školku dopolední, dnes již 

celodenní, a fungujeme jako jedna z alternativ zvlá št ě pro 

děti, které mají potíže s hyperaktivitou nebo s dieto u. My 
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sice neva říme, ale va ří jejich maminky, které nám jídlo 

dodávají. 

 

 Krom ě této práce s malými d ětmi se po celou tuto dobu 

věnujeme senior ům.  

 

 Soub ěžně s mate řskou školkou b ěží klub senior ů, který 

funguje více než 25 let, a snažíme se jednotlivé ge nerace 

propojovat, tzn. že vždy p ři n ějakých akcích, které 

organizujeme pro d ěti, jsou p řítomné seniorky, které nám 

vypomáhají na recepci, a to hlavn ě finan čně, protože v dnešní 

době, kdy je málo pen ěz, jsou to ony, by ť mají pen ěz nejmén ě, 

které nám, když je pot řeba, pomáhají.  

 

 Z tohoto d ůvodu také vznikl další projekt, který se 

vyvinul v poslední dob ě, ale o tom bych se zmínila ješt ě 

pozd ěji. 

 

 (Upozorn ění na časový limit.) 

 

 Jenom bych cht ěla říct, že od roku 2004 vidím velký pokrok 

v tom, jak jsme se mezi sebou jako organizace, kter é tady 

fungují, poznaly, že jsme skute čně navázali mnoho spolupráce 

s r ůznými jinými organizacemi a že zp ětná vazba vzhledem 

k vedení komunitního plánování velice dob ře funguje. 

 

 Musím říct, že všechny informace, které pot řebujeme znát, 

se k nám vždycky dostanou v čas, a myslím, že atmosféra mezi 

námi je velmi dobrá. Za to moc d ěkujeme. 

 

 Nyní k projektu, který se nám poda řilo zavést. Práv ě díky 

komunitnímu plánování jsme se seznámili s organizac í Prot ěž, 

se kterou jsme spole čně od února zavedli nový projekt 

„Yvušky“, nový stacioná ř jako senior školka pro seniory, kte ří 
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jsou sice doma, necht ějí opustit sv ůj byt, nicmén ě velmi trpí 

samotou, jsou však schopni se ješt ě pohybovat, vnímat a 

zapojit se do n ějaké činnosti.  

 

 T ěm nabízíme pobyt v naší školce, kde je každý den ji ný 

program, kde se o n ě staráme od 8 do 16 hodin, a to také díky 

podpo ře pana starosty a vám zastupitel ům, kte ří jste nám 

schválili po čáte ční vklad nebo projekt na peníze, protože jsme 

pot řebovali „dovybavit“ část naší organizace, takže se to 

podařilo otev řít a pomalu se nám to za číná napl ňovat. D ěkuji. 

(Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Dále se do rozpravy p řihlásila 

paní *******, o jejímž vystoupení budeme muset také  hlasovat. 

 

 Dávám hlasovat o tom, zda paní ******* m ůže vystoupit. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Paní ******* má slovo, ale prosím o zkrácení p řísp ěvku, 

abychom nep řekra čovali stanovený časový limit. D ěkuji. Máte 

slovo. 

 

 

 Paní ******* : Dobrý den! Jsem z dobrovolnického centra 

Prot ěž. 
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 Prot ěž není jenom název horské kv ětiny, pro nás je to 

zkratka dvou slov, a to „proti t ěžkostem“. Pomáháme řešit 

t ěžkosti senior ů, kte ří žijí na Praze 10. 

 

 Navšt ěvujeme je v jejich domácnostech nebo v domovech pro  

seniory a také jsme pro n ě spole čně s Ywcou, jak se už tady 

zmínila kolegyn ě, vytvo řili senior školku.  

 

 Našimi klienty jsou lidé ve v ěku mezi 80 a 90 lety a n ěkdy 

i starší. Jde skute čně o velmi ohroženou skupinu obyvatelstva. 

Dostali se do sou časné doby plné zm ěn ve v ěku, kdy se už t ěžko 

přizp ůsobují. 

 

 Zpráva, že všechny informace jsou na webu, je pro ně 

naprosto nevyužitelná. S internetem pracovat neum ějí, sociální 

sít ě jsou jim cizí, jakž takž zvládnou základní funkce na 

mobilu. 

 

 Této skute čnosti využívá řada tzv. podnikatel ů, pro které 

se po nato čení známého dokumentu vžil název „šmejdi“, kte ří 

však už dnes nenabízejí jen zázra čné hrnce a deky, ale jsou to 

deale ři, kte ří nabízejí slevu na energie nebo zm ěnu 

telefonního operátora apod. 

 

 Výsledkem často potom je, že senior z ůstane bez proudu 

nebo mu p řestane fungovat telefon, nebo na poplatcích zaplatí  

ješt ě víc než p ředtím. 

 

 S t ěmito praktikami se už n ějakým zp ůsobem setkali všichni 

naši klienti. V ětšinou mají nízké d ůchody a když p řijdou o 

peníze, potom tak, že je n ěkdo okradl, což pro n ě znamená 

ztrátu jistoty a pocitu bezpe čí, což často vede k tomu, že 

začnou trp ět paranoidními bludy, mají na dve řích p ět zámk ů, 
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které jim nabídl a vychválil zase n ějaký povedený dealer, a 

neotev řou ani sousedovi, který si p řijde vyp ůj čit trochu soli. 

 

 Jejich strach a obavy je vedou k tomu, že se dostá vají do 

naprosté sociální izolace. Bydlí v ětšinou už sami, bez 

partnera, opušt ěni ve svém byt ě a čekají na návšt ěvu n ěkoho 

z rodiny.  

 

 Jak v ětšinou známe ze své zkušenosti, na návšt ěvu rodi čů 

nebo prarodi čů máme čas tak jedenkrát týdn ě a oni po zbytek 

času jen čekají. 

 

 Tuto situaci jim pomáhají řešit práv ě dobrovolníci 

z Prot ěže, kte ří jsou t ěmi, kdo na n ě má čas, navšt ěvují je 

pravideln ě 1x až 2x týdn ě. Dobrovolníci nikam nesp ěchají, rádi 

jim poradí nebo pomohou vy řídit pot řebné záležitosti, 

doprovodí je k léka ři nebo na ú řad, ale t řeba s nimi zajdou i 

na kafí čko do blízké cukrárny. 

 

 Často mezi klientem a dobrovolníkem vznikne velmi bl ízký 

vztah. 

 

 ( Časový limit.) 

 

 Dobrovolník se dozví informace, které n ěkdy nezná ani 

rodina. Vztahy jsou v ětšinou dlouhodobé. Máme dobrovolnici, 

která navšt ěvuje svou klientku už tém ěř osm let. 

 

 Naše dobrovolnické centrum se snaží klást velký d ůraz na 

přípravu dobrovolník ů a následn ě také na práci s nimi tak, aby 

s Prot ěží spolupracovali rádi a jejich nadšení pro poskyto vání 

dobrovolnické služby neoslabovalo. 
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 V naší práci nám velmi pomáhá sociální odbor Ú řadu m ěstské 

části Praha 10 a také to, že jsme členy pracovní skupiny 

„Senio ři“ v komunitním plánování.  

 

 Práv ě na sch ůzkách p ři komunitním plánování máme možnost 

naše znalosti pot řeb senior ů uplatnit a hledat pro n ě řešení. 

 

 Jsem ráda, že tato spolupráce existuje a tím, že k omunitní 

plánování má i své konkrétní výsledky, je u nás nap říklad to, 

že se poda řilo z řídit již zmín ěnou senior školku, která nabízí 

opušt ěným senior ům zajímavé programy a tak jim dává možnost 

smyslupln ě prožít sv ůj čas a tím zlepšit kvalitu svého života.  

 

 D ěkuji za pozornost. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Děkuji a prosím, aby se slova ujala paní 

*******, nicmén ě o možnosti jejího vystoupení budeme rovn ěž 

hlasovat.  

 

 Také ji prosím o zkrácení jejího p řísp ěvku, protože 

poslední vystoupení byla delší než t ři minuty.  

 

 O možnosti vystoupení paní ******* dávám hlasovat.   

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Prosím, máte slovo. 
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 Paní ******* : Vážený pane starosto, vážení zú častn ění! 

 

 Ráda bych vám p ředstavila naše ob čanské sdružení „ADOMA“, 

které poskytuje registrovaným sociální službu, osob ní 

asistenci. 

 

 Naše sdružení se zapojilo jak do komunitního pláno vání ve 

skupin ě „Senio ři“, tak i do projektu 50+ v rámci aktivní 

politiky zam ěstnanosti.  

 

 Poskytujeme službu pro seniory v domácnostech, kdy  tato 

služba napomáhá klient ům, aby mohli z ůstat ve svém domácím 

prost ředí.  

 

 Jsme rádi, že jsme mohli být pozváni na dnešní zas edání, 

děkujeme za spolupráci sociálnímu odboru Prahy 10, jm enovit ě 

paní Zákorové. 

 

 D ěkuji za pozornost. (Potlesk.) 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Paní ******* je z Prahy 10, 

takže m ůže vystoupit, aniž bychom o jejím vystoupení museli  

hlasovat.  

 

 Prosím, máte slovo. 

 

 

 Paní ******* : Dobrý den! Mé jméno je ******* a jsem 

ředitelkou Klubu K2. Jsme neziskovou organizací a já  jsem její 

ředitelkou. 
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 Je pro m ě velmi d ůležité v ědět, že mám na obci partnery, 

takže vím, co je pro obec d ůležité a zárove ň můžu obci sd ělit, 

co pot řebují ob čané. 

 

 V našem klubu zam ěstnáváme ob čanky Prahy 10, maminky t ěsně 

po mate řské dovolené, pro které je d ůležité vytvá řet stabilní 

pracovní místa, a to také díky tomu, že jste nám pr ávě 

schválili grantovou podporu. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Také paní ******* je z Prahy 

10, takže m ůže vystoupit bez toho, že bychom o jejím 

vystoupení museli hlasovat.  

 

 Prosím, máte slovo. 

 

 

 Paní ******* : Dobré odpoledne! Vážený pane starosto, 

vážená Rado, vážení zastupitelé! 

 

 Moje jméno je *******, pravideln ě se ú častním komunitního 

plánování na Praze 10 a jsem též delegátkou skupiny  „Rodina, 

děti a mládež“. 

 

 Moje paní ředitelka tady již p ředstavila náš Klub K2, 

neziskovou organizaci, která podporuje rodinu a rod i če s d ětmi 

na Praze 10 již 9 let.  

 

 Čeho si na komunitním plánování nejvíce ceníme? Cení me si  

 

-  informovanosti, nap říklad vzniku sociálního portálu,  

-  podpory našich aktivit,  

-  podpory sí ťování a  
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-  za velký klad považuji, že nyní se jako poskytovate lé v 

sociálních službách známe navzájem, setkáváme se a 

spolupracujeme. 

 

Dále si ceníme podpory vás, poskytovatel ů, nap říklad, jak 

už bylo řečeno, „Dobrovolníka roku“. 

 

 Na záv ěr bych cht ěla zmínit, že nebýt tohoto procesu a 

spolupráce, nevznikl by unikátní projekt školky K2,  která nyní 

poskytuje tolik chyb ějící místa celodenní pé če pro d ěti od 

dvou let. 

 

 Myslím si proto, že pod záštitou sou časného pana starosty 

Zoufalíka a skv ělé organizace sociálního odboru pod vedením 

pana Pet říka se opravdu v sociální oblasti ledy pohnuly a my  

jako Klub K2 se cítíme býti kone čně rovnocennými partnery. 

(Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dále je do rozpravy p řihlášena paní 

*******, která je též z Prahy 10, takže o jejím vys toupení 

hlasovat nemusíme.  

 

 Prosím, máte slovo. 

 

 

 Paní ******* : Dobrý den! Jsem *******, ob čanské sdružení 

Sepia, jsem p ředsedkyn ě tohoto sdružení, které vzniklo jako 

spontánní akce v roce 2011. 

 

 Nejprve jsme zatelefonovali na Prahu 10, dostali j sme se k 

paní Lind ě Zákorové, která nás napojila na další organizace, a 

to na Domov senior ů ve Zvonkové, kam jsme za čali pravideln ě 

docházet s d ětmi ze Základní školy Švehlova. 
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 P řipravila jsem si dlouhé vystoupení, nicmén ě chci jenom 

poděkovat za to, že jsme byli ocen ěni n ěkolika granty, m ěli 

jsme podporu p ři r ůzných akcích od všech zdejších starost ů od 

roku 2011, takže tímto moc d ěkujeme. 

 

 Chci pod ěkovat za to, že  

 

-  bylo podpo řeno mnoho projekt ů v rámci zásobníku projekt ů,  

-  sociálnímu odboru, ale i  

-  odboru zelen ě,  

-  dopravy,  

-  odboru kultury,  

-  paní Tlamichové a  

 

vám všem jsem cht ěla říct, že vlastn ě nejv ětší radost v život ě 

má člov ěk, když ud ělá š ťastným n ěkoho druhého, a to t řeba i ve 

svém okolí na Praze 10. 

 

 Nebojte se proto, prosím, d ěkovat, chválit, když to 

myslíte up římně. M ějte se všichni rádi, aby se nám všem lépe 

dařilo. Mnohokrát d ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Já také d ěkuji. Dále se do rozpravy 

přihlásila paní *******, která je též z Prahy 10. 

 

 Prosím, máte slovo.  

 

 

 Paní ******* : Dobrý den! Jsem *******, jsem ob čankou Prahy 

10 a jsem také ze sdružení Sepia, které p ředstavila naše 

předsedkyn ě. 
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 Jenom bych cht ěla říct, že z pohledu ob čanky jsem si 

nedovedla p ředstavit, že bych komunikovala s radnicí, že bych 

mohla p řijít na radnici a zeptat se kohokoliv, ale zjistila  

jsem, že díky komunitnímu plánování, díky naší orga nizaci není 

vůbec problém p řijít, zeptat se, dotazovat se, protože zde je 

opravdu možnost a vst řícnost vyjít, pokud to jde, našim 

problém ům vst říc. 

 

 Je pro m ě p říjemné zde žít, je moc dob ře, že si m ůžeme být 

navzájem prosp ěšní a d ěkuji za to, že komunitní plánování 

umožňuje setkávání neziskových organizací natolik, že ty to 

neziskové organizace se znají, takže se m ůžeme propojit, 

spolupracovat a lépe rozvíjet komunitní činnost na Praze 10. 

 

 D ěkuji vám, hezký den! (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Já také d ěkuji. Dále se do rozpravy 

přihlásila paní *******, která je též z Prahy 10. 

 

 Prosím, máte slovo. 

 

 

 Paní ******* : Dobrý den! Jmenuji se ******* a jsem z Prahy 

10. 

 

 Super, je to tady bezbariérové. Hurá! (Oživení.) 

 

 Jsem asi živoucí d ůkaz toho, že sociální odbor skute čně 

funguje, že jsou tady opravdu otev řené dve ře. Jestliže 

nazna čím, že je n ěkde problém, hned se o n ěm lidé tady, na 

Úřadu Prahy 10, dozv ědí a snaží se to n ějak napravit. 
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 Velice si vážím tohoto propojování neziskovek, pro tože 

vlastn ě díky tomu m ůžu být tady. P řed t řemi lety jsem si 

nepředstavovala, že tady budu takto stát, sed ět (oživení, paní 

******* je totiž na vozí čku) a mluvit k vám. 

 

 Byla jsem prost ě zav řená doma, bylo to pro m ě hodn ě t ěžké, 

ale díky lidem, kte ří to d ělají fakt dobrovoln ě, tady m ůžu být 

a můžu vás popichovat, ale hlavn ě vám také d ěkovat, takže moc 

děkujeme za spoustu ud ělaných projekt ů. Díky. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Já d ěkuji vám.  

 

 Dámy a pánové, nevidím nikoho dalšího z ob čanů, kdo by se 

hlásil do rozpravy. Chci proto pod ěkovat všem, kte ří p řišli a 

řekli své názory týkající se práce komunitního pláno vání. 

 

 Mou povinností je též pod ěkovat našemu odboru, ale nechci 

nikoho zvláš ť vyzdvihovat, protože každý z pracovník ů tam má 

velice t ěžkou a hlavn ě pot řebnou práci. 

 

 Dovolte mi však, abych se také krátce k této probl ematice 

vyjád řil. 

 

 Práv ě na základ ě této úsp ěšné spolupráce, kterou jsme ve 

velmi zna čné intenzit ě nastavili n ěkdy p řed dv ěma lety, máme 

v této chvíli rozpracovaný projekt rekonstrukce dom u U 

vršovického nádraží 30/30, na kterém te ď pracují projektanti a 

věřím, že když se to povede, budeme op ět první v republice, 

kdo bude mít centrum komunitního plánování v jedné budov ě, kde 

budeme nabízet služby našim ob čanům z jednoho místa a hlavn ě 

všichni tito lidé a dalších X desítek organizací bu dou mít 

adresu na jednom míst ě. Jinými slovy komunikace a práce ve 

vztahu radnice – organizace a organizace – ob čané by m ěla být 
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mnohem kvalitn ější, což by následn ě mělo znamenat lepší práci, 

lepší služby. 

 

 O slovo se hlásí pan kolega Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Vzhledem k tomu, že nebyla ukon čena 

diskuse a byl jsem p řihlášen, d ěkuji za slovo, pane starosto. 

 

 Cht ěl bych říct, že Praha 10 skute čně má naprosto unikátní 

a rozvinutý systém sociálních a návazných služeb, n a což jsme 

asi všichni hrdi, a to, co jsme tady slyšeli od ob čanů, je 

možná onou odm ěnou nebo metálem za v ěci, které se udály. 

 

 Zárove ň, by ť mě n ěkdo m ůže oso čovat, že se chci pochválit, 

bych cht ěl pochválit i pana starostu Lipovského, za jehož ér y 

tento systém fungoval. 

 

Zárove ň bych cht ěl pochválit práci dnes tém ěř opozi ční 

ODS, protože i ona k tomu mohla velkou m ěrou p řisp ět a také 

přisp ěla. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji.  

 

 Nikdo další se o slovo nehlásí, takže dávám hlasov at o 

návrhu usnesení k materiálu číslo 3. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

Děkuji. Návrh byl schválen. (Nebyl uveden po čet 

hlasujících.) 
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 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

4. 

 

Informace o vyhodnocení pln ění cíl ů „Koncepce prevence 

nežádoucích sociálních jev ů u d ětí a mládeže na území m ěstské 

části Praha 10 na období let 2011 – 2014 za rok 2013 “. 

 

 

 Jde o materiál, který byl ve své koncepci za řazen do bodu 

číslo 3, ale p řece jen bych rád vyzdvihl dv ě skute čnosti, 

které jsou v tomto materiálu obsaženy. 

 

 Máme tady dva terénní programy, o kterých je dob ře v ědět, 

že prob ěhly: 

 

-  jeden z nich je programem, který byl ur čen pro naši tzv. 

neorganizovanou mládež, jednalo se o mládež, kterou  jsme 

nějakým zp ůsobem kontaktovali a pracovali s ní po dobu 

téměř dvou let, 

-  druhý byl programem, který byl ur čen pro osoby s drogovou 

závislostí, takže, a č to nerad říkám, zasahuje i naše 

nejmladší. 

 

Tyto dva programy nám otev řely o či a v ěřím, že i díky 

výsledk ům t ěchto program ů se nám v brzké budoucnosti poda ří 

otev řít tzv. nízkoprahový klub, který p řipravujeme. 

 

 Dámy a pánové, otvírám diskusi k tomuto bodu progr amu. 

(Nikdo se nehlásí.) 

 

 Prosím proto mluv čího návrhového výboru o p ředložení 

návrhu usnesení k tomuto materiálu.  
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 Pan Svoboda: Děkuji za slovo. Budeme hlasovat o návrhu 

usnesení k bodu číslo 4 beze zm ěny. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O tomto návrhu usnesení dávám 

hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

 Tento návrh byl schválen. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo  

 

5. 

 

Návrh na schválení poskytování mzdových p řísp ěvk ů pro osoby 

z cílové skupiny v rámci projektu „Podpora nezam ěstnaných osob 

50+ p ři za čle ňování na trh práce v oblasti sociálních služeb“ 

poskytovatel ům sociálních služeb. 

 

 Městská část Praha 10 realizuje projekt financování 

z evropských fond ů, který umožní za řazení nezam ěstnaných osob 

starších než 50 let. 
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 Pro vaši informaci tímto zp ůsobem plánujeme rekvalifikovat 

75 lidí. V tuto chvílí je v tomto projektu uvedeno,  že budeme 

spolupracovat s ur čitými organizacemi, které by m ěly práv ě 

v sociální oblasti následn ě nabídnout t ěmto rekvalifikovaným 

lidem práci.  

 

 Otevírám diskusi k tomuto materiálu.  

 

 O slovo se hlásí pan tajemník. Prosím.  

 

 

 Pan Slavík: Děkuji, pane starosto. Jenom bych tento 

materiál doplnil o všeobecnou informaci. 

 

 Nedávno Mladá fronta u p říležitosti výro čí vstupu do 

Evropské unie provád ěla v rámci pražských ú řadů pr ůzkum, jak 

byla m ěstská část úsp ěšná či neúsp ěšná a jaký byl či nebyl 

přínos z evropských pen ěz, takže pro vaši informaci v tomto 

smyslu p řipravuji materiál, který p ředložím na n ěkterém 

z dalších zastupitelstev. 

 

 Městská část Praha 10 od za čátku poskytování t ěchto 

evropských prost ředk ů, které šly p ředevším prost řednictvím 

kraj ů, takže i Hlavního m ěsta Prahy, získala 330 milion ů 

korun. 

 

 Druhá v po řadí byla m ěstská část Praha 1, která získala 

asi 120 milion ů korun. 

 

 Z toho si m ůžete ud ělat obrázek, jak se tomu desítka 

věnovala. Myslím si, že jsme v tom, stejn ě jako ve v ětšin ě 

ostatních oblastí, hráli prim, a to p řes všechny ty řeči, 

které tady ob čas slýchám, že to nefunguje a je to k ni čemu. 
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 Cht ěl jsem vám tudíž poskytnout jenom tuto informaci. 

Děkuji.  

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji za toto dopln ění.  

 

 O slovo se hlásí pan kolega Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Cht ěl bych navázat tam, kde skon čil 

pan tajemník.  

 

 To, že je nám tady na zastupitelstvu podsouvána kr itika 

téměř čehokoliv, ješt ě neznamená, že to tady nefunguje. My 

tady o t ěchto zásadních v ěcech, nikoliv možná zásadních pro 

ty, kte ří tady sedí, ale zásadních pro naše obyvatele, skor o 

ani nediskutujeme. Ono je to vlastn ě tém ěř samoz řejmé. 

 

 P řijde sem materiál, který se jmenuje „Schválení 

poskytování mzdových p řísp ěvk ů pro osoby z cílové skupiny 

v rámci projektu Podpora nezam ěstnaných osob 50+ p ři 

začle ňování na trh práce v oblasti sociálních služeb“, a my 

říkáme: no, ono je to vlastn ě automatické. 

 

 Ne, automatické to v ůbec není. Tuto v ěc má d ělat stát, my 

nějakým zp ůsobem tento stát suplujeme a nezlobte se na m ě, my 

jsme ho totiž suplovali vždycky. 

 

 Vzpome ňte si na situaci p řed n ěkolika lety v souvislosti s 

a asistencí pro postižené d ěti v našich školách. Když to stát 

neřešil, na Praze 10 jsme to řešili a tyto d ěti m ěly 

asistenci. A mohl bych pokra čovat dalšími a dalšími projekty a 

jenom m ě mrzí, že ono to vlastn ě všechno probíhá bez diskuse. 
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 Pro č tady vystupuji a zdržuji? Omlouvám se za to, ale j e 

tomu tak proto, že tady p řece jsme, rozhodujeme o tom. Pokud 

pomůžeme komukoliv z t ěchto lidí, je to p řece daleko 

zajímav ější a lepší, než se tady dohadovat, politika řit, 

vymýšlet nesmysly, verbáln ě se napadat, a za to je t řeba 

poděkovat vám všem, všem zastupitel ům bez ohledu na stranickou 

příslušnost. Tohle je správné, tohle d ěláme dob ře. Prosím, 

nechci, aby to zapadlo, proto jsem vystoupil. D ěkuji za to nám 

všem.  

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Nikdo další do rozpravy 

přihlášen není, a proto prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. Vzhledem 

k tomu, že návrh usnesení máte k dispozici v tišt ěné podob ě, 

budeme o tomto návrhu hlasovat beze zm ěny. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o tomto návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

 Tento návrh byl schválen. 
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 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

6. 

 

Návrh na poskytnutí ve řejné finan ční podpory Římskokatolické 

farnosti u kostela St ětí sv. Jana K řtitele, Praha-Hostiva ř. 

 

 

 Je to materiál, který v této podob ě dnes řešíme rok poté, 

co se událost, kv ůli které je tento materiál p ředkládán, 

odehrála. 

 

 Jist ě se pamatujete, že p řed rokem se Prahou 10 provalila 

500letá, možná ješt ě víceletá vlna a jedn ěmi z t ěch, kte ří 

byli postiženi práv ě touto vlnou a kte ří možná jenom o „fous“ 

unikli i jiným než materiálním škodám, byla práv ě 

Římskokatolická farnost, kostel narození Panny Marie  u 

Hamerského rybníka. 

 

 S p ředstaviteli této farnosti jsme se n ěkolikrát setkali a 

výsledkem byl tento materiál, kde jsme se dohodli, že 

schválíme finan ční dar Římskokatolické farnosti na opravu 

okolí této památky. Jestli se nepletu, je to nejsta rší budova 

na městské části Praha 10. 

 

 Tento dar ve výši 200 tisíc korun by m ěl sloužit k tomu, 

aby se opravil prostor kolem kostela, aby se všechn o mohlo 

otev řít ob čanům a pro ty, kte ří požadují kontrolu, veškeré 

finan ční prost ředky musí být zp ětn ě vyú čtovány, takže budeme 

mít kontrolu, že tyto finan ční prost ředky byly opravdu 

náležit ě využity. 
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 Dohodl jsem se s p ředstaviteli Římskokatolické farnosti, 

že dnes navštíví jednání našeho zastupitelstva a po prosil jsem 

je, aby k tomu řekli své. 

 

 S dovolením bych proto p ředal slovo panu *******, který je 

oprávn ěn za kostel Narození Panny Marie promluvit.  

 

 Prosím, dopl ňte mé úvodní slovo. 

 

 

 Pan ******* : Dámy a pánové, v červnu roku 2002 (2013) jsme 

měli asi b ěhem dvou hodin metr vody v kostele. 

 

 Poměrn ě brzy jsme se do toho pustili, ale protože tento 

kostel živíme z dobrovolnické činnosti, provedli jsme jenom ty 

nejnutn ější práce. 

 

 Opravili jsme vnit řek kostela, částe čně nám pomohlo 

pojišt ění, částe čně jsme využili dar ů nebo to, co jsme mezi 

sebou sebrali. 

 

 Je tam ur čitý technický problém, a to, že tento kostel je 

vlastn ě zapušt ěn pod úrovní b ěžného terénu, takže z rozhodnutí 

památká řů, ale i z technických d ůvod ů musíme opravit propust ě 

mezi Boti čem a anglickým dvorkem, který je v ší ři cca 1,5 

metru kolem celého kostela.  

 

 To znamená, že se musí vlastn ě rozkopat stará betonová 

cesti čka, která je kolem kostela, ale už máme závazné 

stanovisko orgán ů památkové pé če, že to musí být opraveno 

dlažbou, kterou si stanovili apod., což v tuto chví li 

přesahuje naše finan ční zdroje, protože tady se už pohybujeme 

ve velké částce. 
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 D ělali jsme výb ěrové řízení, co by to stálo, a bylo 

odhadnuto, že to vyjde cca na necelých 300 tisíc ko run. Pokud 

se nám poda ří zajistit finan ční prost ředky, pojiš ťovna nám na 

to už nedá ani korunu, budeme schopni tuto opravu p rovést. 

 

 V sou časné dob ě tam probíhá úprava celého prost ředí, 

buduje se tam dlažba venku kolem rybníka, cyklostez ka apod. 

 

 Kostel se snažíme mít otev řený b ěhem víkend ů, takže si 

myslím, že to tam p řisp ěje k propojení a srovnání celého 

tohoto prost ředí.  

 

 Tento kostel je ur čitou protiváhou tamních sportoviš ť, 

takže pokud byste byli ochotni nám na dokon čení této opravy, 

protože jinak nebudeme schopni to v dohledné dob ě zrealizovat, 

budeme vám velmi vd ěční. P ředem mnohokrát d ěkujeme a rádi vás 

tam uvítáme. 

 

 Možná, že jste n ěkte ří v pátek navštívili „Noc kostel ů“, 

která také byla pom ěrn ě velmi hezká a úsp ěšná. 

 

 D ěkuji vám.  

 

 

 Předsedající: Děkuji za dopln ění mého úvodního slova a 

otevírám diskusi. 

 

 S technickou poznámkou se hlásí pan Ing. Svoboda. Prosím.  

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. By ť to d ělám 

nerad, asi bych m ěl opravit p ředstavitele farnosti, který 

hovo řil o roce 2002. Povode ň byla v roce 2013 (oživení), ale 
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zjistil jsem, že v d ůvodové zpráv ě byla uvedena podobná 

argumentace. 

 

 Pozorn ě jsem poslouchal pana starostu a cht ěl bych ho snad 

doplnit o fakt, který je obecn ě znám, a to, že v tuto chvíli 

tam v okolí probíhá pom ěrn ě rozsáhlá rekonstrukce, na kterou 

se všichni, kte ří tam často jsme, t ěšíme, protože se 

zkultivuje celé okolí Hamerského rybníka a zkvalitn í se celé 

tamní prost ředí, které budou moci využít další sportovní 

odv ětví, která v tomto areálu a v jeho okolí lze provoz ovat. 

 

 Jinými slovy celé toto prost ředí se zkrásní a kdyby se 

práce, které bude pot řeba stejn ě provést, d ělaly pozd ěji, 

hrozí, že t ěžká mechanizace by tam mohla narušit prostor, 

který bude ve finální podob ě zrenovován nejen po povodni, 

protože tento prostor si to stejn ě žádal.  

 

 Já jako rozpo čtá ř vím, že jsme na tamní kultivaci m ěli 

přid ěleny prost ředky už v lo ňském roce, ale realizovat se to 

bude až letos. 

 

 Snad jediná záležitost, o které jsme jako zastupit elé 

diskutovali, byla v kontextu s církevními restituce mi, ale 

bohužel jsme konstatovali, že kdybychom svými prost ředky 

nepomohli, nebylo by možné celý tento prostor uvést  do 

finálního stavu, což by byla ur čit ě škoda. 

 

 D ěkuji za toleranci a omlouvám se, že jsem zneužil čas a 

hovo řil jsem déle, než jsem p ředpokládal. 

 

 

 Předsedající: Vy jste p ředevším zneužil technickou 

poznámku. (Oživení.) 
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 S technickou poznámkou se hlásí pan kolega Richter . 

Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Chci říct totéž, že kolega Svoboda 

zneužil technickou. (Oživení.) 

 

 

 Předsedající: S faktickou poznámkou se hlásí pan tajemník 

Slavík. Prosím. 

 

 

 Pan Slavík: Děkuji. K povodním bych cht ěl dodat, že jsme 

si v rámci Ú řadu, když jsme se zabývali celou problematikou 

související s povodím Boti če, nechali zpracovat ur čité analýzy 

týkající se nap říklad protipovod ňových bariér apod., bohužel u 

tohoto kostela je tak složitá situace, že 

 

-  jednak je pod úrovní, 

-  jednak tam ani není možné tyto bariéry nainstalovat .  

 

Dostali jsme jenom doporu čení, mohu odkázat na odbor, kdy 

se navrhovala ur čitá varianta železné bariéry, která by se 

zapustila do odchodové branky, čímž by se v podstat ě zabránilo 

přítoku vody touto brankou. Jinak je kolem toho ze ď. 

 

Pokud by byl zájem, m ůžeme to poskytnout. Vím, že to bylo 

v řádu jednotek tisíc, takže to nebylo nic zásadního, ale za 

nás musím říct, že jsme se toho nez řekli, cht ěli jsme to 

nějakým zp ůsobem ošet řit, nicmén ě bohužel v tomto území je to 

prost ě problém. 

 

 

 Pan ******* : Voda prorazila zmi ňovanou starou ze ď. 
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 Předsedající: Je vid ět, že jste nau čen vzít si v kostele 

slovo, ale tady to tak nefunguje. (Hlasité oživení. ) 

 

 O slovo se dále hlásí paní kolegyn ě Cabrnochová. Prosím. 

 

 

 Paní Cabrnochová: Děkuji, pane starosto, za slovo. 

 

 Jenom jsem cht ěla vážené kolegyn ě a kolegy poprosit, aby 

tento materiál podpo řili, protože ono to všechno zapadá krásn ě 

do sebe. 

 

 Vy, kte ří jste se v čera ú častnili májových slavností, jste 

mohli vid ět, jak se opravuje promenáda okolo Hamerského 

rybníka. Buduje se tam cyklostezka, kterou se mi po dařilo 

dotáhnout až do stádia, že se v letošním roce reali zuje. 

Nebylo to jednoduché, ale povedlo se to a máme z to ho radost. 

 

 Plánujeme úpravu „p ředprostoru“ práv ě p řed zmi ňovaným 

kostelem, aby celé toto území bylo už zrevitalizova né, hezké, 

aby lidé, kte ří se tam chodí bavit a relaxovat, mohli tento 

prostor komplexn ě užívat. 

 

 To, že bude opraven kostel i kolem rybníka, je pro st ě to, 

co celé toto prost ředí dotvo ří. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Dámy a pánové, nikdo jiný se už do rozpravy 

nehlásí, takže žádám mluv čího návrhového výboru o p ředložení 

návrhu usnesení k tomuto materiálu. 
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Pan Svoboda: Děkuji, pane starosto, za slovo. Vzhledem 

k tomu, že nebyl p ředložen žádný pozm ěňující návrh, budeme 

hlasovat o p ředloženém návrhu beze zm ěny. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O p ředloženém návrhu usnesení dávám 

hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 29 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

 Tento návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

7. 

 

Návrh od ůvodn ění ve řejné zakázky „Nové sídlo Ú řadu m ěstské 

části Praha 10“. 

 

 

 P ředkladatelem je pan Ing. Vinš, kterému p ředávám slovo. 

 

 

 Pan Vinš: Dobrý den, dámy a pánové! Tento materiál je 

předkládán v souladu s rozhodnutím zastupitelstva z ú nora 2014 

a v souladu s doporu čením z řízené pracovní skupiny, ve které 
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se ú častnily všechny poltické strany zastoupené v Zastup itel-

stvu m ěstské části Praha 10 a ob čané Prahy 10. 

 

 Pro realizaci této alternativy je nezbytné provést  

zadávací řízení v souladu se zákonem o ve řejných zakázkách. 

 

 P ředmět ve řejné zakázky bude zahrnovat  

 

-  koupi pozemk ů,  

-  vypracování studií a projektové dokumentace ve všec h 

stupních, 

-  související inženýrskou činnost, 

-  samotné stavební práce,  

-  technický dozor a 

-  autorský dozor.  

 

Bude se jednat o zadávacím řízení, jehož podmínky budou 

nastaveny tak, aby bylo otev řeno maximáln ě možnému po čtu 

potenciálních uchaze čů. 

 

 Lh ůta pro podání nabídek bude nad rámec zákona stanove na 

na 90 dní. 

 

 Hlavním hodnotícím kritériem bude cena. 

 

 Na záv ěr bych cht ěl pod ěkovat opozici, že nechala soudn ě 

posv ětit to, že celý postup p ři vybírání vhodných prostor pro 

fungování radnice je zcela v po řádku, v souladu se zákonem, za 

což jí moc d ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji a otevírám k tomuto bodu 

programu diskusi. 
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 S technickou poznámkou se hlásí pan kolega Richter . 

Prosím.  

 

 

 Pan Richter: Cht ěl bych se zeptat pro č, pane 

místostarosto, d ěkujete opozici? Prosím, aby to bylo 

vysv ětleno, co se vlastn ě stalo. 

 

 Nechme to ale až napotom. 

 

 

 Předsedající: O slovo se hlásí ob čané, nech ť se nejprve 

vyjád ří oni. 

 

 Z řad ob čanů je jako první p řihlášena paní *******. 

Prosím, máte slovo. 

 

 

 Paní ******* : Dobrý den! Jmenuji se *******, bydlím 

v „ Ďolí čku“ ve Vršovicích. 

 

 Mám t ři dotazy: 

 

1.  Kde se bude kupovat pozemek pro radnici a za kolik?  

 

(Není známo.) 

 

 To ješt ě nevíte? (Ne.) 

 

2.  Jaký bude p řínos pro ob čany, když se tato radnice ponechá 

a bude se stav ět nová? 

 

 

Hlas z pléna: Tato se prodá. 
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 Předsedající: Jak to tedy bude? Co bude s touto radnicí 

v souvislosti se stavbou radnice nové? (Šum v sále. ) 

 

 

 Poznámka z pléna: Je t řeba tuto otázku položit. 

 

 

 Paní ******* : Já jsem ji položila. (Bez odpov ědi.) 

 

 Jaká je tudíž výhoda ve stavb ě nové radnice pro obyvatele 

Prahy 10?  

 

(Bez odpov ědi, i když se z pléna ozývají hlasy.) 

 

 Já jsem p řece tuto otázku položila.  

 

 

 Pan Š ťastný: Bude se na ni reagovat až po ukon čení 

diskuse. 

 

 

 Paní ******* : Jo takhle! Nicmén ě znovu se ptám, co bude 

s touto radnicí a tím už kon čím. (Šum v sále.) 

 

(T řetí otázka položena nebyla.) 

 

 

 Pan Vinš: Děkuji.  

 

 

 Paní ******* : A te ď bych prosila o odpov ěď. (Šum v sále.) 
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 Pan Vinš: Budou diskutovat ješt ě další ob čané, takže 

musíme nechat vystoupit všechny a až poté budeme po kra čovat 

dál. 

 

 

 Paní ******* : To snad není pravda. (Šum.) 

 

 

 Pan Vinš: Jako další se o slovo hlásí paní Ivana Mádrová. 

Prosím.  

 

 

 Paní Mádrová: Dobrý den! Jsem Ivana Mádrová a nep řeji si, 

aby moje jméno bylo v záznamu z tohoto jednání anon ymizováno. 

 

 Budu tady sice mlátit prázdnou slámu, ale neodpust ím si 

to, abych m ěla pocit, že jsem ud ělala všechno, co jsem ud ělat 

mohla. 

 

 Prosím vás, abyste nerozhodovali o čemkoliv a o jakémkoliv 

usnesení, které by se týkalo výstavby nové radnice.  Nechte to 

laskav ě na p říští zastupitele, kte ří za to budou také 

zodpov ědní. D ěkuji.  

 

 

 Pan Vinš: Také d ěkuji. Dalším p řihlášeným do diskuse je 

pan *******. Prosím. 

 

 

 Pan ******* : Dobrý den! D ěkuji za slovo. 

 

 P ředevším m ě t ěší, že dnes nemluvím p řed prázdným sálem 

jako minule, kdy jste byli p ři mém vystoupení neusnášení 
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schopní, což mi p řišlo absolutn ě absurdní, protože jak potom 

takové zastupitelstvo m ůže v ůbec fungovat?  

 

 O radnici tady mluvím pravideln ě, ale dnes chci říct jenom 

pár mali čkostí. 

 

 Výb ěrový proces, který vedl až k tomuto kroku, je pom ěrn ě 

zmatený a komise, která vám m ěla dávat podklady, jako nejlepší 

variantu vybrala Hagibor, p řestože když si dob ře p řečtete 

příslušná svá usnesení a to, co jste od této komise 

požadovali, nešlo tam o to, aby vám vybrala jednu v ariantu, 

ale aby jednotlivé varianty zhodnotila, abyste je p odle toho 

mohli posoudit, ale to se nestalo. 

 

 Dále jako vít ězná vyšla varianta, která je právn ě 

nepr ůchodná, protože zde existuje obecné opat ření Magistrátu 

hlavního m ěsta Prahy, které lokalitu na Hagiboru vylu čuje ze 

zastav ění budovou pro ve řejné ú čely, kde je v ětší provoz 

občanů. 

 

 Tato budova by tam mohla vzniknout pouze tehdy, kd yby tam 

existoval druhý vchod do metra Želivského, takže vy hrála 

varianta, která je neproveditelná. Tato varianta ne mohla tudíž 

vyhrát, takže jste se rozhodovali na základ ě naprosto vadných 

podklad ů. 

 

 Je mi jedno, jak s tím naložíte, ale myslím si, že  když už 

o n ěčem rozhodujete, m ěli byste mít správné podklady. Proto 

říkám, že to tak je a m ěli byste se s tím vyrovnat. 

 

 Co se tý če návrhu výb ěrového řízení, ve svých usneseních 

jste se vždycky bavili pouze o nemovitosti, aniž by ste ur čili, 

jestli jde o pozemek nebo o pozemek v četn ě stavby. Návrh této 

sout ěže zatím vychází z toho, že se jedná o stavbu. 
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 Varianta, která odmítnutá nebyla a která by se týk ala 

pozemku samotného, tam prost ě najednou vypadla, aniž byste to 

nějakým usnesením takto zúžili. D ěkuji.(Potlesk host ů.)  

 

 

 Předsedající: Děkuji za váš p řísp ěvek. Poslední 

přihlášenou do této rozpravy je paní Renata Chmelová.  

 

 Prosím, máte slovo.  

 

 

 Paní Chmelová: Dobrý den! Jmenuji se Renata Chmelová, jsme 

z koalice Vlasta a dávám tímto souhlas se zve řejn ěním mého 

jména ve stenozáznamu z tohoto jednání.  

 

 Tento bod se jmenuje „Od ůvodn ění ve řejné zakázky Nové 

sídlo Ú řadu m ěstské části Praha 10“, ale mn ě skute čně nep řijde 

logické, že dva m ěsíce poté, co jste netransparentn ě rozhodli 

o stavb ě nové radnice za miliardu neznámo kde, te ď teprve 

budete schvalovat d ůvod, pro č novou radnici chcete a pro č na 

ni chcete vypsat ve řejnou zakázku. P řitom tuto ve řejnou 

zakázku jste již tém ěř p řed m ěsícem oznámili ve V ěstníku 

veřejných zakázek. 

 

 Vystupuji zde rok na toto téma, a proto bych tady cht ěla 

shrnout hlavní d ůvody, pro č navrhuji, abyste neschválili 

předložený návrh usnesení, který máte p řed sebou. 

 

1)  Důvody pro variantu stavby miliardové radnice nebyly 

občanům Prahy 10 zve řejn ěny ani d ůkladn ě p ředstaveny. 

Máte je všichni ve svých podkladech, které trvale 

odmítáte zve řej ňovat. Na webu Prahy 10 jsou pouze kusé 

informace a jsou z února tohoto roku. 
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2)  Dodnes jste ne řekli, co bude s touto budovou, ale její 

opušt ění bude mít zásadní vliv na život lidí v p řilehlém 

sídlišti Vlasta. 

3)  Již 6 zastupitel ů z 36 nemá mandát od svých voli čů, 

protože jste p řestoupili do jiných politických stran nebo 

jste se stali tzv. nezávislými. Pokud budu mít čas, tak 

tato jména p řečtu.  

4)  Před týdnem byl zahájen sb ěr podpis ů pro vyhlášení 

místního referenda, aby ob čané mohli sami rozhodnout, kde 

a za kolik radnici cht ějí.  

 

Zopakuji svou výzvu: 

 

-  abyste p ředložený návrh usnesení neschválili, 

-  nevypisovali žádnou ve řejnou zakázku a 

-  rozhodnutí o miliardové investici do nové radnice a byste 

nechali p římo na ob čanech v místním referendu. 

 

Vzhledem k tomu, že mám čas, uvedu zmín ěné zastupitele, 

kte ří již nemají mandát od svých voli čů. Je to 

 

-  Bohumil Zoufalík, 

-  Ivan Vinš, 

-  Boris Š ťastný, 

-  Jan Florián, 

-  Radmila Kleslová a 

-  Jind řich Nepevný. 

 

Ješt ě bych se cht ěla zeptat, pro č z dnešního zasedání 

neprobíhá p řenos na internetu. 

 

 Možná to tady na za čátku zazn ělo, ale neslyšela jsem to, 

takže bych te ď hned žádala o zd ůvodn ění, protože jeden záznam 

nás stojí n ěkolik desítek tisíc. Pevn ě v ěřím, že si to aspo ň 
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nebudeme platit, nicmén ě prosila bych o uvedení d ůvodu, pro č 

dnes poprvé od té doby, kdy se s p řenosy za čalo, p řenos není. 

Děkuji. 

 

 

 Předsedající: Cht ěl bych říct, že se pletete, protože ze 

zastupitel ů, kte ří zm ěnili svou politickou p říslušnost, je 

jenom nezávislých šest, takže máte jejich neúplný s eznam. 

Děkuji.  

 

 S technickou poznámkou se hlásí pan Boris Š ťastný. Prosím. 

 

 

 Pan Š ťastný: Hezký den! Vzhledem k tomu, že mé jméno bylo 

uvedeno v tomto seznamu, cht ěl bych říci, že jako zastupitel, 

který byl zvolen na své t řetí funk ční období do zastupitelstva 

Prahy 10, cítím, že minimáln ě mám hlavu, abych se dokázal 

rozhodovat o tom, co si myslím, že je nebo není pro  ob čany 

Prahy 10 správné. 

 

 Mandát od voli čů je dán zákonem o volbách a skute čnost, že 

když jsem p řibližn ě p řed rokem opustil Ob čanskou demokratickou 

stranu proto, že jsem nesouhlasil s politikou jejíh o vedení, 

což mi jist ě nikdo, když vidí, jak vypadá stávající politická 

situace, nem ůže zazlívat, domnívám se, že to neznamená, že 

bych m ěl opustit také zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 a 

nebyl schopen pracovat ve prosp ěch ob čanů Prahy 10, kte ří m ě 

v posledních volbách v četn ě preferen čních hlas ů zvolili. 

Děkuji.  

 

 

 Předsedající: S technickou poznámkou se hlásí paní 

Kleslová, p řipraví se pan Lojík. 
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 Paní Kleslová, prosím, máte slovo. 

 

 

 Paní Kleslová: Cht ěla bych podpo řit slova Borise 

Šťastného.  

 

Hnutí ANO a dva členové jako já a kolega Nepevný, se za 

žádné p řeběhlíky rozhodn ě nepovažujeme, nebo ť jsme dostali 

mandát od svých voli čů.  

 

 (Pozn. stenografa: je uveden doslovný záznam, prot ože 

jakákoliv úprava textu by podle mého názoru mohla z měnit jeho 

smysl.) 

 

Na rozdíl od n ěkterých aktivist ů my tento mandát máme, nás 

volili ob čané Prahy 10. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O slovo se dále hlásí pan Lojík. 

Prosím.  

 

 

 Pan Lojík: Dobrý den! Byl nám p ředložen návrh na 

odůvodn ění vypsání ve řejné zakázky na novou radnici. 

 

 Jak říkal p ředkladatel pan místostarosta Vinš, chcete to 

sout ěžit v jednom obrovském balíku, kdy vlastn ě sout ěžíme  

 

-  celou projektovou dokumentaci,  

-  vlastní stavbu, tzn. veškeré stavební práce,  

-  engineering,  

-  projednání s ú řady,  

-  autorský a technický dozor.  

 



P10-060539/2014 

 59 

Zastavil bych se u technického dozoru. 

 

 Úpln ě žasnu, to snad nem ůžete myslet ani vážn ě, protože 

technický dozor je v podstat ě nástroj investora, tzn. nástroj 

městské části, jak dohlížet nad kvalitou provedení stavebníh o 

díla, a vy to sout ěžíte spole čně s projektovou dokumentací a 

s vlastním provedením výstavby. To znamená, že se s mluvn ě 

zavazujete dodavateli této stavby, aby si sám najal  n ěkoho, 

kdo ho bude dozorovat, dohlížet na to, v jaké kvali t ě se 

provád ějí stavební práce. 

 

 To je naprosto nelogické, je to absurdní diletanti smus, 

který hrani čí se zoufalstvím.  

 

 Druhá poznámka. 

 

 Sout ěžíme n ěco, na co budeme mít t ři čtvrt ě miliardy, 

které bychom cht ěli utratit, aniž bychom v ěděli, jak bude tato 

stavba vypadat. 

 

 Jsem naprosto p řekvapen. Nedokáži si p ředstavit, že by 

kdokoliv z vás, kdo tady sedí, vzal své peníze a řekl n ějakému 

staviteli: tady mi n ěco postav, ale nevím, jak to bude 

vypadat. 

 

 Nezlobte se na m ě, ale to opravdu hrani čí se šílenstvím. 

Dáváte miliardu za n ěco, o čem netušíte, jaký to bude mít 

vzhled. Kupujete zajíce v pytli, což je pro m ě n ěco naprosto 

nepochopitelného. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: O slovo se hlásí pan kolega Richter. Prosím.  
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 Pan Richter: Děkuji. Zazn ěla tady silná slova jako 

diletantismus, dále následoval potlesk. Dob ře. 

 

 Jestli tomu dob ře rozumím, dnes jsme na za čátku procesu. O 

této záležitosti se bavíme osm let, možná poslední čty ři, kdy 

tady sedí členové TOP 09, což je však v po řádku. 

 

 Za diletantismus považuji to, že n ěkdo na za čátku říká: 

ano, asi je pot řeba s tím n ěco ud ělat, a pak rozporuje 

jakoukoliv variantu a všechno, co navrhujeme, a to od 

rekonstrukce této budovy po naše pozemky až po cizí  pozemky. 

Tomu ale ne říkám diletantismus, to je politický diletantismus, 

protože to je normáln ě politická hra. 

 

 Ob čané, kte ří tady vystupovali, jsou ob čany, kte ří budou 

kandidovat. Už to oznámili, jdou do toho, což je v pořádku, je 

to dob ře. Já se na to t ěším, protože to je p řesn ě to, co 

chceme, protože je to politická konkurence, ale nes chovávejme 

se za tím, že n ěkdo říká, že je ob čan a že chce o n ěčem 

diskutovat.  

 

 Ne. To je politické téma. Protože je volební rok, je 

logické, že se to stalo ur čitým politickým tématem, na kterém 

se jednotlivé strany profilují. To je ale dob ře, to není 

problém, ale sáhn ěte si všichni, kte ří tady vystupujete, tak 

trochu do sv ědomí. 

 

 Není opravdu už po t ěch 40 letech, co stojí tento barák, 

který je postaven na základ ě tehdejší technologie, na čase to 

začít řešit? To, co je tady dnes p ředloženo, je jenom návrh 

řešení, který p ůjde znovu na zastupitelstvo a budeme se o tom 

bavit dál. 
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 Ješt ě jednou se vás zeptám. Není to jenom prachsprostá 

politika místo toho, abychom řešili reálné v ěci? Odpov ěď je 

ANO. 

 

 Já říkám: respektuji to, tleskám a ukáže se, jak to bud e. 

Necht ějme ale bo řit všechno, na čem toto zastupitelstvo 

intenzivn ě 4 roky pracuje. Že to došlo až do volebního roku, 

je možná problém, ale spíše proto, že reprezentace,  která to 

předkládá, je slušná, tzn. že se v ěnovala všem detail ům a 

věnovala tomu čas, m ěsíce a léta práce. 

 

 Prosím vás, neshazujte zase úpln ě všechno zbyte čně, jenom, 

proto, že se vám to zrovna te ď může hodit, že nemáte jiná 

témata, protože vás prost ě jiná nenapadla. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: O slovo se hlásí pan Narovec. Prosím.  

 

 

 Pan Narovec: Musím reagovat na slova kolegy Richtera 

z ODS. (Jméno i stranu napovídá pan Richter.) 

 

 Není pravda, pane kolego, že kritizujeme úpln ě všechno. 

Kritizujeme jenom ty špatné v ěci. Kolega Lojík kritizoval 

konkrétní v ěci v tomto konkrétním návrhu, který máme schválit. 

 

 Musím vás opravit, protože podle tohoto návrhu nic  na 

zastupitelstvo už znovu nep ůjde, protože bychom tady m ěli 

schválit, že dáváme plnou moc Rad ě městské části, aby zadala 

veřejnou zakázku. (Námitky pana Richtera.) 

 

 Tak si to p řečt ěte, pane Richt ře. (To není pravda.) 
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 Dob ře, tak to není pravda. Kolega Lojík kritizoval to, co 

řekl místostarosta, že zadání je v četn ě technické kontroly, 

ale mi říkáme, že je to hloupost, takhle se to ned ělá. 

Technickou kontrolu si musíme najmout vedle, takže nevím, co 

víc už k tomu máme říct. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O slovo se dále hlásí pan Šnajdr. 

Prosím.  

 

 

 Pan Šnajdr: Dobrý den, dámy a pánové! Bez ohledu na to, že 

letošní rok je rokem voleb, TOP 09 jako opozice mus í 

kritizovat vedení radnice za to, že se rozhoduje pr o variantu, 

která je o cca 500 milion ů korun dražší než varianta 

rekonstrukce stávající radnice, takže n ějaké politika ření, 

pane kolego Richt ře, sem do toho neple ťte. Prost ě jde o 

peníze. 

 

 O peníze jde až v první řadě, jak říkával váš pan 

předseda.  

 

 To je vše. 

 

 Předsedající: Dámy a pánové, pokud se už nikdo další 

nehlásí, řekl bych k tomu pár slov také já. 

 

O slovo se však op ět hlásí pan kolega Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Čekal jsem, že pan místostarosta Vinš celou 

záležitost vysv ětlí. (Vysv ětlím.) Není ale p řihlášen, takže 

bych si rád poslechl jeho vysv ětlení. 
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 Pan Vinš: Doufám, že pan kolega Richter ví, protože tady 

dlouhou dobu sed ěl jako místostarosta, že místostarosta má 

právo záv ěre čné řeči, ve které všechno shrne a uvede na pravou 

míru. 

 

 

 Předsedající: Přátelé, jako starosta bych cht ěl reagovat, 

protože jsem tady byl paní Chmelovou též jmenován.  

 

 16 let jsem byl členem ODS. Nebyla to moje chyba, že m ě 

pan premiér Ne čas vylou čil. Byl to stejný premiér Ne čas, který 

možná bude zanedlouho vylou čen také. 

 

 Já p řece díky tomu, že jsem byl panem premiérem Ne časem 

vylou čen, nepoložím mandát a řeknu: ano, je to tak. Ne čas m ě 

vylou čil, nemám tady už co d ělat, nemám tady posléze vést 

radnici. To je p řece hloupost. 

 

 Dostal jsem pom ěrn ě hodn ě preferen čních hlas ů, lidé m ě 

volili, takže v ěřím, že m ě volili už na 4. volební období za 

to, co jsme tady za ta čty ři volební období ud ělali.  

 

 Je to úpln ě jednoduché. Až budete, paní Chmelová, tady 

sed ět čtvrté volební období, možná, že to pochopíte. Nicmé ně 

začínáte a já vám držím palce. 

 

 Nyní k tomu, co se odehrává kolem radnice. 

 

 Je to náramná, krásná kauza, která je ale úpln ě hloupou 

bublinou, která musí splasknout.  

 

 P řátelé, poj ďme si ud ělat, kdo budete mít čas, exkurzi a 

já vás provedu, abyste vid ěli, jak vypadá Ú řad ve sklepení. 
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Tento Ú řad pomalu, ale jist ě ch řadne. A víte pro č? Protože je 

tady n ěkolik let, n ěkolik let se plan ě diskutuje, co se s tím 

má ud ělat. 

 

 Rozumím tomu, že developer, který je provázán na T OP 09, 

vám řekl, že celá tato záležitost je o 500 milion ů dražší, jak 

tady zazn ělo, ale já vám říkám, že je to hloupost. Cht ěl bych 

vid ět stavební firmu, která by byla schopná to za tyto peníze 

udělat, protože mám čerstvou zkušenost z rekonstrukce Penzionu 

Malešice. V ěřte, že to není tak jednoduché. 

 

 Druhá poznámka. 

 

 TOP 09 se tady t ři roky chovala korektn ě, na druhou stranu 

tady t ři roky neexistovala, nicmén ě zjistila, že má p ůl rok do 

voleb a že je proto t řeba n ěco otev řít.  

 

 Kdysi Václav Klaus řekl: prázdný topol. Já říkám: prázdná 

TOP 09 na Praze 10. (Šum, námitky.) Vzhledem k tomu , že nejsou 

témata, témata chybí, za čneme se to čit kolem řešení 

technického stavu této radnice. 

 

 Dámy a pánové, opakuji: musíme cht ě necht ě vy řešit, t řeba 

paní starostka Chmelová tady bude na podzim sed ět, nicmén ě i 

ona bude muset vy řešit situaci kolem radnice, protože ona 

opravdu, ale opravdu je v takovém stavu, jak byla v  70. letech 

postavena. Její stav odpovídá tomu, jak lidé v té d obě 

takovéto stavby stav ěli a v ěřte, že má už opravdu hodn ě za 

sebou. Je to stará dáma, jejíž stav je pot řeba n ějakým 

způsobem vy řešit.  

 

 Kolegyn ě vedle m ě říká „liftink“. Možná liftink, ale 

myslím si, že si budeme muset najít n ějakou jinou dámu, 

protože tuto je opravdu neekonomické ji rekonstruov at. To je 
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ale v ěcí komise, která k tomu p řistoupila, ale bylo to i v ěcí 

rozhodnutí tohoto zastupitelstva. 

 

 P řátelé, pry č s emocemi, poj ďme zapomenout na to, že 

v říjnu budou volby a poj ďme tuto záležitost zcela v klidu, 

v pohod ě řešit jako technickou záležitost, kterou je t řeba 

vy řešit. 

 

 O slovo se hlásí pan kolega Lojík. Prosím. 

 

 

 Pan Lojík: Pane starosto, te ď jste zmi ňoval stav této 

radnice, takže bych cht ěl v prvé řadě poznamenat, že tato 

radnice vypadá tak, jak se o ní staráte, a to je ab solutní 

katastrofa. 

 

 Sám jste nyní řekl, že tato radnice chátrá, je p řed 

spadnutím, ale je tomu tak proto, že se o ní prost ě nestaráte. 

 

 

 Předsedající: Protože ji blokujete. 

 

 

 Pan Lojík: Nepřerušujte m ě laskav ě, já vás také 

nepřerušuji.  

 

 Vy budete mít n ějakou starou dámu, takže ji vezmete a 

vyhodíte na ulici? (Šum.) 

 

 Chválíte se tady, jak sociáln ě se chováte, a najednou 

říkáte, že ji „vykopnete“ na ulici? Co to je? (Hluk v jednacím 

sále.) 
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 Předsedající: Ona už na té ulici je, drahý pane. 

 

 

 Pan Lojík: Takže ji vyhodíte a postavíte si n ěco jiného? 

Co budete d ělat s tímto barákem? Prodáte ho bez jakékoliv 

šance ovlivnit to, co tady z ůstane? 

 

 Z ůstane tady další d ům pro bezdomovce pro n ěkoho 

asociálního a pak tady paní Kleslová bude chodit s 

„policajtama“ a bude tady d ělat š ťáry? To je to jediné, pro co 

tady p řipravujete p ůdu. Vy se nechováte v ůbec m ěstotvorn ě, 

chováte se jako barba ři. Nejd řív to tady vyrabujete a pak 

zdrhnete. (Silný hluk.) 

 

 

 Předsedající: Vid ěl jsem, jak se barba ři chovají jinde. 

 

 O slovo se hlásí paní kolegyn ě Cabrnochová. Prosím.  

 

 

 Paní Cabrnochová: Děkuji, pane starosto, za slovo. 

 

 Jenom jsem cht ěla podotknout, že odhad, který m ěla TOP 09, 

byl chápán jako oponentní odhad k rekonstrukci stáv ající 

budovy. Byl ud ělán od stolu, architekt si v ůbec nezjistil, 

v jakém stavu tato budova je, takže podle velikosti  budovy 

„st řelil“ podle oka n ějaké číslo. 

 

 Pokud by byl optimista, mohl by ješt ě snížit, pokud by byl 

pesimista, mohl by p řihodit, takže dokument, o který se TOP 09 

opírá, je opravdu velmi zavád ějící a nerozumím tomu, pro č to 

dělá.  
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 I když máte budovu, o kterou se staráte, po 40 let ech ji 

prost ě budete muset n ějakým zásadním zp ůsobem opravit. A tady 

se řešila otázka co a jak,  

 

-  jestli se bude zásadn ě opravovat tato budova,  

-  jestli se bude stav ět nová na Strašnické, nebo 

-  jestli budeme řešit jinou alternativu.  

 

Poj ďme se bavit konstruktivn ě.  

 

 

 Předsedající: Děkuji. O slovo se hlásí kolega Richter 

pot řetí. 

 

 

 Pan Richter: Musíte nechat hlasovat o tom, jestli m ůžu 

vystoupit.  

 

 

 Předsedající: Přesn ě tak. Dávám hlasovat o tom, zda kolega 

Richter m ůže vystoupit pot řetí. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  proti byli 4, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Pane kolego, máte slovo. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Taktika nevyšla, nebyl jsem uml čen. 



P10-060539/2014 

 68 

 

 Pane kolego Lojíku, op ět je to politika. Jsme ve volebním 

roce, rozumím vám, ale víte, co je podstatné?  

 

 Kritizovat umí každý osel, ale n ěco vytvo řit není legrace. 

Tisky jste vid ěl na za čátku dnešního jednání. Týkaly se 

 

-  sociální oblasti, 

-  oblasti senior ů, 

-  dětí, 

-  K2 atd. 

 

Tato práce je za námi, zatímco vy jenom kritizujete . To je 

fajn. 

 

 Pokud jde o budovu radnice, je to jasné. Trochu se  v tom 

vyznám. Samoz řejm ě můžete opravit veterán, ale jenom vám 

říkám, že repase toho veteránu vyjde pomalu dráž než  nové 

auto. A to je diskuse, kterou jsme tady už historic ky vedli, 

ale te ď už ji vlastn ě nevedeme. 

 

 Vy se vymezujete proti n ěčemu jenom proto, abyste 

kritizovali. Jestli n ěkoho v tomto sále napadne, že zhruba za 

4 měsíce, kdy budou volby, bude stát nová radnice, tomu  snad 

nikdo nev ěří. To znamená, že žádná nová radnice stát nebude. 

Ale po čkejme si na to po volbách, jak se k tomu bude kdo 

chovat, jak se najednou budou názory m ěnit, jak každý bude 

říkat n ěco jiného a p ředpokládám, pokud vás TOPka nechá 

kandidovat, že vy také. 

 

 Pokud jde o všechny v ěci, o kterých se tady hovo řilo, 

přečt ěte si materiál. Toto je prost ě jenom vyhlášení 

výb ěrového řízení, takže nem ůžete v ědět, za jakou cenu to 

vyjde. 
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 Pokud jde o technický dozor investora, o kterém ho voříte, 

pravd ěpodobn ě je to n ějak jinak a doufám, že to vysv ětlí 

předkladatel, ale tam jde p řece o to, že chceme stavbu na 

klí č, my jako zastupitelstvo a Praha 10 musíme být 

supervizorem, jak bude tato stavba p řípadn ě postavena a jak 

bude vypadat. 

 

 Pokud si n ěco objednáme, nechceme p řece na sebe brát 

rizika. A ť n ěkdo postaví a my jenom říkejme, jestli je to 

správn ě nebo špatn ě, bu ď to bereme nebo nebereme, a o tom je 

přece tento materiál.  

 

 Znovu však říkám, že vás s ohledem na za čátek dnešního 

zastupitelstva a Hanku Novákovou dob ře chápu a velice vás 

respektuji, protože toto je politika. D ěkuji vám za to, takhle 

se mi to líbí. 

 

 

 Předsedající: O slovo se hlásí pan kolega Šnajdr. Prosím. 

 

 

 Pan Šnajdr: Dobrý den, dámy a pánové! Musím reagovat na 

pana kolegu Richtera, já to takhle nem ůžu nechat. Pane kolego, 

předvádíte tady opravdu velkou dávku demagogie a já t o nemám 

rád. Proto musím reagovat.  

 

 Jestli bude nová radnice postavena tak, jak navrhu jete, 

bude stát miliardu korun, nebavme se o cen ě bez DPH. M ěstskou 

část to bude stát jednu miliardu a to, z čeho máme strach my, 

rozhodn ě není o tom, jak to bude po volbách.  

 

 Máme strach z toho, že na konci tohoto volebního o bdobí 

nám nad ělíte nevypov ěditelnou smlouvu práv ě na tu jednu 
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miliardu. Ano, z toho máme strach. Proto d ěláme to, co d ěláme, 

protože se prost ě snažíme zabránit naprosto neracionálnímu 

vyhození jedné miliardy korun. To je vše. D ěkuji. (Potlesk 

části p řítomných.) 

 

 

 Předsedající: Ukončuji diskusi a pan kolega Vinš má 

záv ěre čné slovo. 

 

 

 Pan Vinš: Ano, dámy a pánové, za čala p ředvolební kampa ň, 

protože jinak si nedovedu vysv ětlit v ětšinu vystoupení, která 

tady dnes zazn ěla. 

 

 Faktem je, že 4 roky se toto zastupitelstvo touto 

záležitostí zaobírá. Má všechny dostupné informace o tom, na 

základ ě čeho jsme rozhodovali. Toto zastupitelstvo p řijalo už 

několik usnesení, kterými to posunulo do bodu, do kte rého jsme 

se nyní dostali.  

 

 Nemůžete p řece říct, že tento proces byl netransparentní, 

nebo že jsme n ěco schovávali, paní Chmelová. Ne. Od za čátku 

diskutujeme tady na zastupitelstvu, diskutujeme s o bčany Prahy 

10, prob ěhla participace, kdy se ptáme na p řínos pro m ěstskou 

část a pro ob čany m ěstské části. To vše bylo prodiskutováno 

jak tady se zastupiteli, tak s ob čany Prahy 10. Nebylo v tom 

nic netransparentního.  

 

Neexistuje jeden materiál, který byste nevid ěli a o kterém 

bychom tady nediskutovali. Fantastické. 

 

 Úpln ě mě fascinuje, když kolega Šnajdr obviní pana kolegu 

Richtera z demagogie a tvrdí, že cena radnice bude jedna 

miliarda. 
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 Vy jste tu sout ěž te ď n ějak „cinknul“, nebo jak to víte, 

že bude stát miliardu? Vždy ť je to otev řené výb ěrové řízení 

v souladu se zákonem, naprosto transparentní tak, a by se mohl 

přihlásit kdokoliv. Jak tudíž m ůžete dnes říct, kolik to bude 

stát? 

 

 

 Pan Šnajdr: Já jsem mluvil o DPH. 

 

 

 Pan Vinš: To ale není pravda. Prob ěhne to výb ěrovým 

řízením, takže dnes nem ůžete v ědět, jaká bude cena této 

radnice. To p řece nem ůžete říct, to prost ě nelze. 

 

 Zazn ěla tady spousta názor ů. Transparentnost jsem 

vysv ětlil. 

 

 Další názory tady zazn ěly od pana kolegy *******, částe čně 

od paní Chmelové.  

 

 Ano, oni p řece tyto názory už zformulovali, podali žádost 

o p ředběžné opat ření na postup vedení radnice p ři výb ěru  

vhodných prostor pro novou radnici k soudu. A jak m yslíte, že 

to dopadlo? Soud to zamítl. 

 

 Jsou to stále stejné názory, o kterých jsme tady 

přesv ědčování, že jsou správné, ale soud už dnes rozhodl, ž e 

správné nejsou, že postupujeme v souladu se vším a přesn ě tak, 

jak postupovat máme. A p řitom se stále motáme v kruhu. Už 

opravdu nevím, co bychom my i soud museli ud ělat pro to, aby 

bylo naprosto jasné, že postupujeme zcela v souladu  se 

zákonem, zcela v souladu se zájmy ob čanů Prahy 10. 
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 Ano, říkám, že opravdu za čala p ředvolební kampa ň, protože 

jinak by nikdo z vás nemohl p řednesená slova myslet vážn ě. 

Děkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Připomínka z pléna: Měli bychom říct stanovisko k dozoru. 

 

 

 Pan Vinš: Dozor vysv ětlí asi pan Mgr. Ekstein, ale pokud 

vím, máme sv ůj technický dozor, který na to používáme, a ten 

funguje. 

 

 Krom ě toho jsou ješt ě další technické dozory, které 

hlídají bezpe čnost práce a další v ěci, ale pan magistr nám to 

zřejm ě vysv ětlí. 

 

 

 Pan Ekstein: Dobrý den! Pokusil bych se o to. 

 

 Ve chvíli, kdy v rámci výb ěrového řízení poptáváme stavbu 

na klí č, musíme od dodavatele požadovat i to, aby si zajis til 

vlastní technický dozor investora, protože budeme h odnotit 

maximální cenu dodávky.  

 

Oni si tudíž musí sami v rámci této dodávky ohlídat  

bezpe čnost práce, dodržování všech norem apod., my budeme  

hodnotit pouze kvalitu tohoto díla a to, abychom do stali na 

klí č stavbu, kterou si vybereme, pokud si ji vybereme a  pokud 

výb ěrové řízení skon čí výb ěrem nejvhodn ější nabídky. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Děkuji a žádám mluv čího návrhového výboru o 

přednesení návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 
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 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. 

 

 Budeme hlasovat o návrhu usnesení k materiálu po řadové 

číslo 7 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O p ředloženém návrhu usnesení dávám 

hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 21 zastupitel ů, 

-  proti jich bylo 8, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Materiál byl schválen.  

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

8. 

 

Návrh zám ěru sm ěny fotbalového stadionu „ Ďolí ček“ za pozemky 

sv ěřené m ěstské části Praha 10 jako alternativy záchrany 

„ Ďolí čku“ jako fotbalového stadionu pro prvoligová utkání .  

 

 

 Tento materiál p ředkládá pan kolega Vozobule, kterému 

předávám slovo. 
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 Pan Vozobule: Dobrý den! D ěkuji za slovo. 

 

 Dovolte mi, abych vám p ředstavil návrh zám ěru sm ěny 

Ďolí čku za pozemky sv ěřené m ěstské části Praha 10, která bude 

provedena v souvislosti se schválenými usneseními k  záchran ě 

Ďolí čku jako fotbalového stadionu pro prvoligová utkání.   

 

 Jenom v krátkosti bych p ředstavil to nejpodstatn ější z 

materiálu, který máte p řed sebou. 

 

 Fotbalový stadion v Ďolí čku navrhujeme sm ěnit za pozemky 

číslo 1121/1 a 1124 v katastrálním území Vršovice. 

 

 Cena nemovitostí byla stanovena znaleckými posudky  zhruba 

následovn ě: 

 

-  fotbalový stadion v Ďolí čku za 93 milion ů korun, 

-  plynová kotelna a vyh řívání za 16 milion ů korun, 

-  pozemky, které navrhujeme ke sm ěně, celkem za 60 milion ů 

korun. 

 

S ohledem na cenový nesoulad u sm ěňovaných nemovitostí 

poskytne m ěstská část Praha 10 doplatek ve výši 49 milion ů 

korun. 

 

 Z tohoto doplatku bude zaplaceno  

 

-  33 milion ů korun spole čnosti Bohemians Real,  

-  16 milion ů korun klubu Bohemians za vybudování vyh řívání. 

 

Na záv ěr bych stru čně uvedl další postup v p řípad ě 

schválení tohoto p ředpokládaného zám ěru. 
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 Vzhledem k tomu, že sm ěnu musí dle Statutu hlavního m ěsta 

Prahy schválit také magistrát a m ěstská část s ním musí tento 

záměr projednat, až po projednání s Magistrátem hlavníh o města 

Prahy je t řeba p ředložit kone čný návrh na sm ěnu p ředmětných 

nemovitostí na n ěkterém z dalších zasedání zastupitelstva.  

 

 Nyní bych zhruba nastínil, v jakém časovém horizontu se 

asi pohybujeme. 

 

 Myslím, že Magistrát hlavního m ěsta Prahy má 90 dn ů na to, 

aby se tímto zaobíral, takže n ěkdy v srpnu nebo v zá ří se dá 

očekávat, že budeme znovu schvalovat kone čný návrh této sm ěny. 

 

 Tady bych požádal Davida Eksteina, jestli by mohl případn ě 

tyto lh ůty up řesnit. Jinak je to z mé strany vše, ale prosím 

vás o podporu tohoto materiálu. D ěkuji. 

 

 

 Pan Ekstein: Ješt ě jednou dobrý den! Pana radního bych 

možná doplnil v tom, co se týká právního rámce, kte rý máte 

před sebou. 

 

 V souladu se Statutem hlavního m ěsta Prahy jde pouze o 

schválení zám ěru, který musíme podle statutu projednat 

s hlavním m ěstem Prahou. 

 

 Od podání tohoto zám ěru, který musí být odpovídajícím 

způsobem zd ůvodn ěn, bude mít Rada 45 dn ů na to, aby ur čitým 

způsobem zareagovala. Následn ě je možné, aby se touto 

problematikou zabývalo i Zastupitelstvo hlavního m ěsta Prahy, 

takže časová náro čnost tohoto procesu se dá velice t ěžko 

odhadnout. 
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 Dá se souhlasit s tím, co říkal pan radní, tzn. plus mínus 

t ři m ěsíce, ale termíny tak, jak je stanoví statut, nejso u 

natolik konkrétní, aby se to dalo stanovit p řesn ěji. Jinak si 

myslím, že zbytek pan radní popsal dostate čně.  

 

 

 Předsedající: Děkuji. Otevírám diskusi k tomuto materiálu. 

 

 Do diskuse se p řihlásila řada ob čanů. Prvním je pan 

*******. Prosím.  

 

 

 Pan ******* : Dobrý den! Jenom chci říct, že metoda, která 

byla použita k odhad ům pro výpo čet tržní ceny v Ďolí čku které 

tady byly prezentovány, tzn. vyšší částka, neumož ňuje, aby se 

sčítala hodnota kotelny, vyh řívání h řišt ě plus cena stadionu. 

Rozdíl činí 16 milion ů korun. 

 

 Je mi úpln ě jedno, jestli mi v ěříte či nev ěříte, 

prohlasujte si co chcete, ale tady to prost ě padlo a vy o tom 

víte. 

 

 Kdo si p řečtete znalecké posudky, zjistíte, že k cen ě 

v Ďolí čku prost ě nelze znovu p řipo čítat cenu kotelny a 

vyh řívání, takže celkový doplatek ve výši 16 milion ů korun, za 

který chcete pozemky vym ěnit, je um ěle navýšen. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Já také d ěkuji. Dále je do rozpravy 

přihlášen pan *******, který však není z Prahy 10, ta kže je 

nutné vyslovit souhlas s jeho vystoupením. 

 

 Dávám proto hlasovat o tom, aby pan ******* mohl p romluvit 

na zasedání zastupitelstva.  
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 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 22 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  2 zastupitelé se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl schválen.  

 

 Pan ******* m ůže vystoupit. Prosím. 

 

 

 Pan ******* : Vážený pane starosto, vážení zastupitelé, 

vážení zdraví hosté! Dovolte, abych se p ředstavil. 

 

 Jmenuji se ******* a jsem nový p ředseda Družstva fanoušk ů 

Bohemians. 

 

 Rád bych navázal na svého p ředch ůdce *******, který na 

minulém jednání zastupitelstva o Ďolí čku p řednesl sv ůj projev. 

 

 Vzhledem k tomu, že mám málo času, požádám zejména hosty, 

aby m ě nep řerušovali potleskem. (Oživení, potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Přiznám se, že to jsem ješt ě neslyšel. 

(Oživení.) 

 

 

 Pan ******* : Protože bylo o Ďolí čku již tém ěř vše řečeno, 

rád bych vám ješt ě nabídl pohled z jiného úhlu, a to z 

venkova. 
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 Když na svých pracovních cestách diskutuji s obyva teli 

českého venkova, zákonit ě p řijde řeč na Prahu. Jist ě uznáte, 

že mimo Prahu a st řední Čechy není nikomu nic známo o 

rozd ělení m ěstských částí na čísla. Lidé znají m ěstské čtvrti 

Hrad čany, Staré M ěsto, Nové M ěsto, Žižkov, Ruzy ň, Tróju a 

samozřejm ě Vršovice. 

 

 K Hrad čanům dokáží p ři řadit Pražský Hrad, ke Starému M ěstu 

automaticky „Staromák“, Nové M ěsto jim p řipomene Václavák a 

muzeum, Žižkov symbolizuje ona odporná v ěž a Památník na 

Vítkov ě. 

 

 Každý ví, že letišt ě je v Ruzyni a ZOO je v Tróji. 

 

 Slávisté se te ď neurazí, ale venkované znají z Vršovic 

zejména Vršovické nádraží, Ďolí ček a starší spoluob čané 

„vršovický dloubák“. (Oživení.) 

 

 Cht ěl jsem tím tedy nazna čit, že Ďolí ček je téma 

přesahující vltavskou kotlinu a je t řeba se správn ě 

rozhodnout, aby se p ředešlo dohad ům a dalším spekulacím. 

 

 Záv ěrem jsem cht ěl panu starostovi a všem zastupitel ům 

připomenout, že DFB je již n ěkolik let motorem snah o 

zachování Ďolí čku. 

 

 Pomáháme finan čně, organizujeme brigády, jejichž hodnota 

již dávno p řekro čila milionové hodnoty. Nap říklad naše 

poslední sbírka p řinesla tém ěř milion korun na vyh řívaný 

trávník. 

 

 Družstvo fanoušk ů Bohemians tímto ve řejn ě slibuje, že bude 

i nadále zvelebovat Ďolí ček a jeho okolí. Máme p ředstavu 
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Ďolí čku sloužícího nejen vrcholovému sportu, ale na milo vaném 

stadionu chceme pokra čovat ve spolupo řádání kulturních a 

spole čenských akcí. 

 

 Podáváme vám pomocnou ruku, protože nechceme, aby v tom 

radnice byla sama. 

 

 D ěkuji za vaši pozornost. Boeo, Boeo (?). (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Jako pražský patriot musím říct, že 

váš projev byl p ěknej.  

 

 Dále se do rozpravy p řihlásila paní ******* z Prahy 10. 

Prosím. 

 

 

 Paní ******* : Děkuji. Úvodem bych cht ěla říct, že nemám 

vůbec nic proti Bohemians. Já v tom Ďolí čku od roku 1969 

bydlím, vím, jak to s Bohémkou celé ta léta bylo, z ažila jsem 

ješt ě starou Bohémku bez tribun, takže jsme vid ěli z okna, 

protože bydlím na druhé stran ě, nemám nic ani proti chaosu, 

který vždycky vznikne p řed n ějakým d ůležit ějším zápasem, 

oce ňuji i starší pány s b říškem, se šálou a s chemlonovou 

zelenou parukou na hlav ě, což je jakési obzvláštn ění. 

 

 Jsou ale v ěci, které mi tam docela vadí. Mám pocit, že 

tady zastupitelé za mnou zastupují ob čany a ne soukromou 

firmu. 

 

 Pokud jde o parkovišt ě, velice dob ře vím, že tak 

lukrativní pozemek se nem ůže dlouho držet jako parkovišt ě, 

vím, že se s tím n ěco d ělat prost ě musí, ale je nutné si 

uvědomit, jak to s námi, obyvateli tam na Praze 10 je.  
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 Toto parkovišt ě má 350 míst. Když hraje Bohémka, ulice 

kolem jsou obsypané. Pokud náhodou odjíždíme, tak u ž se nás 

člov ěk, který toto parkovišt ě hlídá, ptá, jak dlouho budeme 

pry č, jestli m ůže naše místo uvolnit atd. 

 

 To všechno beru, ale tím, že obec chce provést tut o zm ěnu 

a chce tam ješt ě vystav ět jakýsi objekt, myslím si, že to 

vzhledem k obyvatel ům moc vhodné není. 

 

 Toto je záležitost, pokud si vzpomínám, která se řešila už 

minimáln ě p řed 10 lety, kdy bylo už vydáno i územní 

rozhodnutí. Nevím, jestli ješt ě je nebo není platné, ale je to 

na míst ě staré vršovické tvrze, takže by tam m ěl prob ěhnout 

ješt ě archeologický pr ůzkum. 

 

 Dnes jsem mluvila s památká ři, u kterých se z řejm ě n ěkdo 

z Bohémky informoval, jak to vypadá, ale o žádné po volení nebo 

nic takového se nejedná.  

 

 Ješt ě bych se vrátila k obyvatel ům. 

 

 My tam vskutku nemáme kde parkovat. Všechny domy j sou tam 

z roku 1940, 1950 atd. a když tam p řijedete, není možné vjet 

ani na dvorek, protože jsou tam schody nahoru a dol ů, takže 

jsme skute čně nuceni parkovat na ulici. Za toto parkovišt ě 

jsme byli opravdu nesmírn ě vd ěční a myslím si, že za to m ůže 

být vd ěčná i Bohémka, protože spousta fanoušk ů Bohémky tam 

někde i bydlí, mají tam zaparkovaná auta atd., takže si 

myslím, že by se m ělo zvážit i toto. 

 

 Navíc se nám bude v každém p řípad ě znehodnocovat i byt. 

Jestliže budu bydlet v míst ě, kde není možné parkování, cena 
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tohoto bytu bude pochopiteln ě klesat. Myslím si proto, že 

byste mohli zvážit argumenty pro i proti. 

 

 Opakuji, že nemám nic proti Bohémce, dokonce jí fa ndím. 

Nevadí mi ty jejich oslavy do rána do t ří, do čty ř hodin, kdy 

musím zav řít okno a dát si špunty do uší, ale vím, že to 

k tomu pat ří. V tom Ďolí čku bydlím, takže kvituji všechno, co 

se tam d ěje. 

 

 Když jsem se tam nast ěhovala, ani jsem nev ěděla, kolik 

hrá čů b ěhá po h řišti, te ď už to tedy vím. (Oživení.) 

 

 Myslím si proto, že bychom se mohli takto dohodnou t, 

protože tato sm ěna se mi zdá být velice nevýhodná. 

 

 Pozemek, na kterém parkujeme, je velice lukrativní  … … 

 

 

 Předsedající: Upozor ňuji na časový limit. 

 

 

 Paní ******* : Ješt ě chvilinku. (Silné oživení.) 

 

 

 Předsedající: Paní ******* mrzí m ě, že vy jako bývalá 

místostarostka to tady takto narušujete. 

 

 

 Paní ******* : Já vám řeknu, že si myslím, že jsem toho 

udělala hodn ě: 

 

-  získala jsem tento objekt do majetku m ěstské části, 

-  udělala jsem privatizaci zdravotnictví (oživení), 
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a to se tady … … … jako vy. (Silné oživení, potlesk .) 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dále se do rozpravy p řihlásil pan 

*******, který op ět pot řebuje souhlas zastupitel ů, protože 

není z Prahy 10. 

 

 Dávám proto hlasovat o tom, zda pan ******* m ůže 

vystoupit. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

 Pan ******* má slovo. 

 

 

 Pan ******* : Dobrý den! Moje jméno je *******, jsem členem 

výboru v ulici Sámov ě 15, sdružujeme sedm bytových dom ů a 

okolí. 

 

 Byl jsem iniciátorem petice o záchranu zmi ňovaného 

parkovišt ě z n ěkolika d ůvod ů. 

 

 Jak již tady bylo zmín ěno, v Praze 10 nebo v okolí Vršovic 

není kde parkovat. Minulý m ěsíc byla rekonstruována ulice 

Sámova a p ři této rekonstrukci bylo tím, že byl rozší řen 

prostor kolem strom ů, zlikvidováno 4 - 5 parkovacích míst. 
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 Myslím si, že není správné, že se v sou časné dob ě parkuje 

na chodnících a ve dvou řadách.  

 

 Jestliže by m ělo dojít k ur čité sm ěně pozemk ů, 

nezaznamenal jsem, že by byla p řipravena n ějaká dopravní 

studie, že by na n ěkterém z p ředchozích zastupitelstev bylo 

řešeno, kam se t ěch 350 parkovacích míst pod ěje, kde budou 

tito lidé parkovat.  

 

Obávám se, že to povede ke katastrofální situaci a že se 

tamní lidé bu ď odst ěhují, nebo budou muset parkovat na 

chodnících nebo na hlavních ulicích. 

 

 Dále bych se cht ěl zeptat na ocen ění pozemk ů. Byl d ělán 

jeden posudek, nebo jich bylo d ěláno více? 

 

 V ětšinou je obvyklé, že u takovýchto p řípad ů se d ělají dva 

nezávislé posudky, takže mn ě jako laikovi p řijde divné, že u 

pozemků, kde je v sou časné dob ě možná zástavba, m ůže vyr ůst 

multifunk ční budova, jak vidíte na projektu, který byl 

zve řejn ěn (ukazuje na kameru). Hodnota takovýchto pozemk ů je 

totiž mnohonásobn ě vyšší než hodnota pozemk ů, kde m ůže být 

v sou časné dob ě pouze stadion, protože s takovými pozemky 

nelze nakládat n ějakým komer čním zp ůsobem.  

 

 T řetí poznámka. 

 

 Jestliže by ke sm ěně t ěchto pozemk ů došlo a tyto pozemky 

by nemohly být sm ěněny za jiný pozemek, což bych osobn ě 

navrhoval, nebylo by možné, aby zde byl vybudován t řeba 

parkovací d ům apod., aby se tato situace výhledov ě řešila? 

Víte, že na prvoligová utkání je pot řebná ur čitá kapacita, 

která musí být navýšena. Ur čit ě problém parkování stejn ě 



P10-060539/2014 

 84 

budete muset v budoucnosti řešit i pro p řípadn ě fanoušky 

Bohemians či jiného klubu. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Dalším p řihlášeným je pan Petr 

******* z Prahy 10, takže o možnosti jeho vystoupen í hlasovat 

nemusíme. 

 

 Prosím, máte slovo. 

 

 

 Pan ******* : Dobrý den! Jmenuji se *******, bydlím na 

Moskevské. 

 

 P ředřečníci už řekli to zásadní, co nás asi trápí, a to, 

kde budeme parkovat. My to nevíme, protože už nyní je 

konkrétn ě na Moskevské velký problém. 

 

 N ěkde v projektu se uvád ělo, že revitalizací, která nyní 

na Moskevské probíhá, takže bude z řejm ě výstavní t řídou, bude 

to krásná ulice, parkovací místa p řibudou, ale z řejm ě tam 

spíše ješt ě ubudou, protože z p ří čného stání je tam všude 

stání podélné. 

 

 Musím říct, že ješt ě asi p řed t řemi lety jsem byl nadšený 

z toho, že tam byla místa, kde bylo možné zaparkova t, odstavit 

vozidlo. 

 

 Nemůžu souhlasit s jedním z argument ů p ředřečnice, a to že 

Bohémka nás nijak neovliv ňuje. Říkala, že zápasy jsou pro nás 

náro čné, protože je tam více vozidel než b ěžně, to, že tam 

chodí „ovín ění“ fanoušci, je také nep říjemné, častokrát jsme 

museli volat policii, aby zasahovala proti fanoušk ům ale i 

proti místním. 
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 Hlídané parkovišt ě tudíž v této oblasti zcela jist ě má 

smysl. Já o žádném jiném nevím. P ředřečník zmi ňoval, že spíše 

bychom se m ěli zam ěřit na to, jestli není možné vybudovat 

nějaký velký parkovací d ům, kde by bylo možné odstavit více 

vozidel. 

 

 To, co m ě trochu mrzí, je, že jste se tady bavili o tom, 

jak se staráte o ob čany, kolik pen ěz se vynakládá na grantové 

projekty, na seniory atd., ale tento zásadní problé m se 

neřeší, studie, které byly provedeny ohledn ě dopravní 

dostupnosti a odstavování vozidel, nem ěly v podstat ě žádný 

výsledek. Jsou sice zve řejn ěny na internetu, ale nic z toho 

není. 

 

 Jako zásadní problém vidím to, že tato informace n ení 

dopln ěna rozborem toho, co má být na dalším pozemku. 

Předřečník tady říkal, že tam má být n ějaká polyfunk ční 

budova, která bude cenov ě n ěkde úpln ě jinde, než je odhad 

popuzenou stávajícího. 

 

 Na za čátku jsem cht ěl říct, že toto není nijak politicky 

motivováno, ale nyní bych se spíše p řiklán ěl k tomu, že tam je 

ješt ě n ěkde za tím zakopaný pes, že už p ředem je n ěco 

domluveného. 

 

 D ěkuji a nashledanou.  

 

 

 Předsedající: Já vám také d ěkuji a p ředposledním 

z p řihlášených ob čanů je pan *******, o jehož vystoupení musím 

dát hlasovat. 
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 Kdo souhlasí s tím, aby pan ******* mohl nyní v ro zprav ě 

vystoupit? 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Pan ******* má slovo. 

 

 

 Pan ******* : Dobrý den, vážení zastupitelé! Mám vám 

vy řídit uctivý pozdrav od mého kamaráda *******, který  je 

bohužel dnes pracovn ě v Bratislav ě, takže m ě pov ěřil, abych 

vám p řečetl náš spole čný p řísp ěvek k vašemu dnešnímu jednání, 

který jsme vytvo řili za pomoci *******, který tady ale dnes 

přítomen je. (Potlesk.) 

 

 V b řeznu 1946, necelý rok po skon čení 2. sv ětové války, 

rozhodla m ěstská rada v anglickém m ěst ě Newcastle, že podpo ří 

místní fotbalový klub, který od roku 1982 hrál svá utkání na 

stadionu St. James Park. 

 

 Stadion byl pro svou polohu v centru m ěsta vícekrát jádrem 

konfliktu mezi místními rezidenty a m ěstskou radou. Opozice 

navrhovala p řesunout klub do m ěsta Gosforth nebo dokonce 

sdílet stadion s FC Sunderland na tehdy novém stadi onu u 

Wearside. 

 

 P řestože v prvním povále čném roce byla jist ě řada dalších 

investi čních priorit, m ěstská rada nakonec zám ěr stadion 
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odkoupit a rozší řit schválila. Lord Mayor pan James Alexander 

Clydesdale opozici pro zám ěr získal p řipomenutím slavného 

„panem et circenses“ (chléb a hry), úslovím římských císa řů, 

kdy byla za jídlo a hry získávána p říze ň prostého lidu, která 

pak byla využita k jejich vlastním cíl ům. 

 

 Stadion stojí dodnes, od konce 601 let op ět v soukromém 

vlastnictví. Po jeho rekonstrukci byla v roce 1996 v klubovn ě 

prezidenta klubu zarámována deska se jmény člen ů městské rady, 

kte ří p řesn ě p řed 50 lety, v roce 1946, hlasovali pro záchranu 

stadionu a zásadním zp ůsobem zajistili, že svatostánek 

místních fotbalist ů je dnes moderní fotbalovou arénou, mimo 

jiné i d ějišt ěm Olympijských her 2012. 

 

 P řeji vám, aby za 50 let v klubovn ě prezidenta Bohemians 

na stadionu v Ďolí čku byla instalována podobná tabule s vašimi 

jmény. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: To je hezká výzva. Posledním z p řihlášených 

občanů do rozpravy je pan ******* z Prahy 10. 

 

 Prosím, ujm ěte se slova. 

 

 

 Pan ******* : Dobrý den, dámy a pánové! Jsem p ředsedou 

představenstva Klubu Bohemians 1905. 

 

 Nikdy jsem necht ěl být akcioná řem tohoto klubu, nem ěl jsem 

ambice vlastnit tento klub, mou ambicí nebylo ani d ělat 

předsedu p ředstavenstva. 

 

 Když za mnou v roce 2010 p řišli zástupci fanoušk ů a 

zástupce mládeže s tím, jestli bych nepomohl a nest al se 
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partnerem, p řemýšlel jsem čtvrt až p ůl roku o tom, jakou 

cestou bych se cht ěl v život ě vydat, protože n ějaké peníze, i 

když ne mnoho, jsem m ěl 

 

 Nakonec jednozna čně zvít ězilo to, že podpo řit takovou 

myšlenku, jako je historie na Praze 10, podpo řit takový klub 

je pro m ě otázkou cti> 

 

 Dnes jsem rád, že jsem v pozici, ve které jsem, že  mám 

partnery akcioná ře, fanoušky tohoto klubu, mládež tohoto 

klubu. 

 

 Ran, které Bohémka za poslední roky po konkurzu do stala, 

už bylo dost. Pomozte nám dnes získat stadion, získ at 

stabilitu a jistotu, protože každý rok prosíme o no vou 

smlouvu. Pomozte nám tento klub „dozachránit“. 

 

 K vlastním pen ězům, které jsme do toho jako vlastní 

akcioná ři investovali, p ři čemž nikdo z nás není 

v p ředstavenstvu ani v dozor čí rad ě placen jedinou korunou, 

nejsme zam ěstnanci tohoto klubu, pat ří to, že tam pouze 

chodíme a platíme. 

 

 Víme, že v život ě tyto peníze nedostaneme zpátky, ale víme 

také, že za to, abychom zachránili takovou tradici,  tyto 

peníze stojí. Proto oproti ostatním klub ům, které to mají 

daleko jednodušší, protože je podporují m ěsta, který za n ě 

platí i provozní náklady, jsme si na vlastní náklad y 

vybudovali to, o čem se tady mluvilo, a to je zmi ňovaný 

vyh řívaný trávník a kotelna, abychom tam mohli hrát prv ní 

ligu. 

 

 Tato investice stála ostatní kluby až dvojnásobnou  částku, 

zatímco my jsme nikdy nechodili p ředem o n ěco prosit. Chodíme 
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zpětn ě, bojujeme, do t ěchto v ěcí jdeme čelem. Nejd říve to 

chceme dokázat, ukázat, že to jde pomocí sbírek, kd y mnoho 

lidí p řisp ělo apod., a teprve poté jdeme za vámi s tím, jestli  

byste nám mohli pomoct tuto v ěc dotáhnout až do konce. 

 

 Není totiž možné, abychom všechny pot řebné prost ředky dali 

z vlastního, abychom byli schopni od mládeže p řes 

profesionální fotbal a všechny na nás navázané množ ství 

amatérech sportovc ů, viz. t řeba Uh řín ěves a další subjekty, 

všechno financovat.  

 

 Ješt ě jednou vás proto dnes žádám a prosím za sebe a 

ostatní akcioná ře, abyste zvážili svou podporu. Vím, že jde o 

kompromisy mezi lidmi, kte ří tam dnes bydlí, ale my hrajeme 

své utkání jednou za 14 dní. Poj ďte nám pomoci dotáhnout 

situaci, která vznikla už dávno v minulosti.  

 

 D ěkuji za pozornost a nashledanou. (Potlesk.) 

 

 

 Paní Cabrnochová: S technickou poznámkou se hlásí pan 

kolega Svoboda. Prosím. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, paní místostarostko. Chci 

navázat na to, co říkal pan prezident *******. 

 

 Scházela jedna v ěta, pane prezidente, a to, že tu první 

ligu zachráníte. (Šum, potlesk.) 

 

 

 Paní Cabrnochová: Nyní je do rozpravy p řihlášen pan kolega 

Šťastný. Prosím. 
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 Pan Š ťastný: Moc d ěkuji, dámy a pánové. P řed n ěkolika 

desítkami minut tady zazn ělo, že n ěkte ří z nás už nejsou 

sou částí politických stran nebo uskupení, za které byli  

zvoleni. 

 

 Jsem to i já, který kandidovalt za Ob čanskou demokratickou 

stranu. V sou časné dob ě jsem nestraníkem, takže m ůj hlas 

nebude ovlivn ěn žádným politickým uskupením, ale bude ovlivn ěn 

dvěma základními faktory. 

 

 Prvním z nich je slib, který jsem dal p řed čty řmi lety, a 

veřejné prohlášení, jak se zachovám v p řípad ě Bohemians a 

jejich zájm ů. 

 

 Druhým je čistá ideologie, čili pohled na sv ět spíše 

z pravé strany ideologie a sv ětonázoru, ve kterém se člov ěk 

pohybuje. 

 

 Tady zazívaly argumenty, že okolo bydlí lidé, že n ěkdy jde 

opilý fanoušek, který k ři čí atd. atd., ale jsem p řesv ědčen, že 

na sv ět se v této souvislosti dá dívat zleva, levi čáci obvykle 

cht ějí od státu, obce, kraje, aby je n ějakým zp ůsobem p řed 

takovýmito projevy ochránil, ale také zprava, kdy p ravicový 

pohled je tradice. 

 

 Jestliže tady máme klub, který 19. srpna 2014, jes tli se 

nemýlím, bude na tomto stadionu sto let, i když klu b je 

starší, nicmén ě stadion vznikl p řed sto lety, potom podle mého 

názoru tento stadion je d ůležit ější než n ějaké škvárové 

parkovišt ě, protože je to garance tradice, a to nejenom 

tradice Prahy 10, ale tradice Prahy, tradice této z emě, 

tradice českého fotbalu, protože Bohémka pat ří k nejstarším 

fotbalovým klub ům na starém kontinentu. 
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 To je ten druhý d ůvod, pro č tuto v ěc podpo řím, zatímco 

první je ten, že p řed čty řmi lety jsem jasn ě řekl, že ve všem, 

co se bude týkat Bohemians a kde jim bude možné vyj ít vst říc, 

budu hlasovat pro. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Paní Cabrnochová: O slovo k technické poznámce se hlásí 

pan kolega Svoboda. Prosím. 

 

 

 Pan Svoboda: Bohužel musím reagovat na to, co říkal pan 

kolega, protože jeho … … (to není technická). 

 

 Ne, to je technická, protože chci říct, že levopravé 

vid ění sv ěta pana kolegy je prost ě velmi tenden ční (to je 

taktická), protože se zcela ur čit ě se ztotož ňuje s vid ěním 

sv ěta sociální demokracie a levicových hodnot, které v yznává. 

Pardon. 

 

 Paní Cabrnochová: Toto byl klasický diskusní p řísp ěvek. 

Příšt ě prosím, abyste dodržovali pravidla. 

 

 Nyní se o slovo hlásí pan kolega Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Mám dv ě poznámky, které jsem si 

udělal v pr ůběhu jednotlivých vystoupení. Není to jednoduché, 

sám se v tom musím vyznat, takže chvíli budu vážný,  chvíli 

úsměvný a pak se pokusím být op ět vážný. 

 

 Na za čátku bych cht ěl velice pod ěkovat. P řišel jsem sem do 

sálu zastupitelstva a vid ěl jsem velká jména. Vid ěl jsem 

*******, vid ěl jsem *******, ale nevid ěl jsem je u mikrofonu. 
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 Ti kluci p řišli proto, aby to vid ěli, aby podrželi vás, 

kte ří jste vzadu, a to bez ohledu na to, jestli cht ějí nebo 

necht ějí vystoupit, ale prost ě sem p řišli, Boéo (?), a nikdo 

jim nevzdal hold. 

 

 Chlapi, d ěkuji, že jste sem p řišli. Známe se, d ěkuju. 

(Potlesk.) 

 

 Slyšeli jsme tady r ůzná vystoupen, takže te ď budu malinko 

vtipný, aspo ň v to doufám. (Oživení.) 

 

 Cena bytu ve Sportovní naproti Bohémce? Pokud tam ten byt 

bude, potom cena bytu snad p ůjde nahoru, protože lidé, kte ří 

tam budou bydlet a kte ří si takový byt koupí, ušet ří na 

vstupném, takže doufám, že se budou dívat na po řádné fotbalové 

zápasy. 

 

 Ti, kte ří tady vystupují a říkají: náro čné zápasy, hluk, 

Šumava. Tak, a ť se odst ěhují na Šumavu. Prost ě žijeme ve 

měst ě, kde ten fotbal je desítky let, takže se netva řme, že tu 

není, že ho tu najednou t řeba nechceme. 

 

 To, že n ěkdo říká, že vedle ubudou parkovací stání, je to 

zase jenom politika. Na za čátku, kdy jsme tady schvalovali 

záměr v ůbec koupit stadion Bohémky, byli tady p řece lidé, 

kte ří říkali:  

 

-  v žádném p řípad ě,  

-  to je špatn ě,  

-  to je svinstvo,  

-  to je zase podez řelé a nevím co. 
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 Dnes to tak už není, dnes tito lidé říkají: my nebudeme 

mít kde parkovat. 

 

 To je ale p řece zase politika a p řitom víme, že vznikly 

stavby, kde v podzemí jsou 4 nebo 5 parkovacích stá ní a p řitom 

3, 4 patra z toho jsou prázdná, protože tam lidé pa rkovat 

necht ějí, cht ějí parkovat zadarmo na ulici, ale tak to do 

budoucna z řejm ě nep ůjde.  

 

 Projekt, který je tam vedle, s parkovacími stáními  

v podzemí po čítá, takže parkovací stání tam neubudou, ta tam 

prost ě budou. 

 

Spojím dva p řísp ěvky. 

 

Změna je problém. Napsal jsem si k tomu TOP 09, protož e 

jsem to četl v novinách, a p řipojil jsem si poznámku „po řád 

něco“. (Oživení.) 

 

 Op ět poznámka „pro č“? 

 

 Stejn ě jako je tomu ve všech velkých m ěstech, kde jsou 

stadiony, vlastní je p řece komunita, respektive komunální 

politika, respektive m ěsta.  

 

Pro č je vlastní? Protože p řece necht ějí čekat, až ten 

fotbal n ěkde chcípne. Soukromý vlastník se totiž chová jinak  

než obec. A p řiznejme si, že nejsme v Anglii, kde na zápasy 

chodí desítky tisíc lidí, a pak to samoz řejmě nemůže být 

samofinancovatelné a je prost ě logické, že si n ějakým zp ůsobem 

musíme vyjít vst říc. 

 

 S ohledem na Bohémku, která je tady desítky let, m ám zde 

další poznámku, a to „folklór“. Z řejm ě jsem m ěl na mysli 
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připomínaný kravál, „naplaveniny na Praze 10 nebudou 

souhlasit“. (Oživení.) A víte pro č? 

 

 Já tady bydlím po dobu t ří generací. Žil tady m ůj táta, 

můj d ěda. P řiznám se vám, chlapi, že nejsem úplný fanoušek 

Bohémky (oživení). Nebijte m ě, je to spíš o sportu jako 

takovém, ale „boha jeho“ ten klub sem p řece pat ří, fotbal na 

Prahu 10 pat ří. 

 

 Mám malé dít ě. Vychovávám na Praze 10 syna a já p řece 

chci, aby zažil to, co m ůj d ěda, to, co m ůj táta a to, co já. 

(Potlesk.) 

 

 Na záv ěr pro č budu hlasovat pro. 

 

 Bylo tady řečeno, že ti, kte ří to v té Anglii odhlasovali,  

tam budou mít tabulku se jmény. Pokud m ě to poh řbí, budu na to 

hrdý a budu tam mít rád náhrobek. Díky. (Potlesk.) 

 

 

 Paní Cabrnochová: Nyní je do diskuse p řihlášen pan kolega 

Narovec. (Silné oživení.) Prosím. 

 

 

 Pan Narovec: Děkuji za p řivítání všem zú častn ěným.Musím 

pogratulovat kolegovi Richterovi za opravdu hezké d ivadelní 

představení. 

 

 

 Pan Richter (mimo mikrofon): To je pravda, nežijeme 

dlouho. 
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 Pan Narovec: Pane starosto, a ť mě nep řerušuje. (Oživení.) 

Už měl spojené dva p řísp ěvky. 

 

 

 Předsedající: Velice se omlouvám, ale zasnil jsem se a 

zapomněl jsem tady pana Richtera „zkrotit“. 

 

 

 Pan Narovec: Děkuji, ale v ěcně. 

 

 Za TOP 09 m ůžu říct, že si myslím, že tato sm ěna není pro 

městskou část výhodná, proto s ní nesouhlasíme. 

 

 Jako pozitivní pro fanoušky, a to nejenom Bohémky,  můžu 

říct, že jsme v TOP 09 p řed časem ud ělali ur čitou zm ěnu a 

došli jsme k názoru, že p řece jen by nebylo špatné tento 

stadion koupit, takže nadále budeme doporu čovat čistou koupi 

tohoto stadionu od stávajících vlastník ů. 

 

 V tom je ten problém, protože v sou časné dob ě došlo ke 

změně vlastník ů ve spole čnosti Bohemians Real, a to byl také 

důvod, pro č jsem navrhoval odložit hlasování o této sm ěně, 

protože jsem cht ěl nechat prov ěřit, co tato zm ěna vlastníka 

může znamenat. 

 

 Koleg ům, p ředsed ům klub ů jsem to vysv ětlil, kolega Ekstein 

nám řekl, že tam opravdu n ějaká rizika jsou, ale ujistil m ě, 

že budeme mít ješt ě spoustu času si to prov ěřit. Já si to 

úpln ě nemyslím, takže z tohoto d ůvodu prost ě s touto sm ěnou 

souhlasit nem ůžeme. 

 

 Pokud by došlo ke zm ěně a m ěstská část se rozhodla tento 

stadion koupit, ur čit ě s v ětší částí TOP 09 m ůžete po čítat. 
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 Předsedající: Děkuji. Slovo má paní Čunátová. Prosím. 

 

 

 Paní Čunátová: Děkuji. Dovolte mi jako zástupkyni ženského 

pohlaví také říct pár slov k problému, který tady dnes řešíme. 

 

 Dovolte mi vrátit se do mého raného d ětství, kdy jsem  

byla pok řt ěna, nicmén ě v 50. letech m ě tatínek z víry vypsal. 

Proto nikoho nehodnotím podle toho, jestli v ěří v to či ono, 

jestli je v té či oné politické stran ě, jestli je levi čák nebo 

pravi čák, ale podle toho, jaký má zám ěr a co všechno bude 

tento zám ěr spl ňovat. 

 

 V této souvislosti m ůžu říct, že p řese všechno, čím jsem 

prošla, v ěřím v dobré v ěci. Jsem proto ráda, že jsou tady 

ohlasy z obou stran, ale zdá se mi, že p řevažují ohlasy 

kladné, tzn. pro zachování tohoto stadionu v Praze 10 a 

vlastn ě dominanty vršovického „Dolí čku. 

 

 Pokud jde o plochu, kde bylo z řízeno parkovišt ě, o kterém 

tady ob čané hovo řili, velice dob ře si pamatuji, že X let tam 

byl pouze psí plácek a bylo dob ře, že radnice ho v poslední 

době zhodnotila tím, že tam ud ělala parkovišt ě. 

 

 Parkovací plocha nejenom pro Vršovice, Strašnice a  

v poslední dob ě i Malešice se zmenšuje a tudíž se zhoršuje 

situace našich ob čanů p ři parkování jejich plechových milá čků. 

To však neznamená, že v Praze 10 nejsou ješt ě prostory a 

možnosti, aby tato situace nemohla být radnicí řádně řešena. 

 

 Mám za to, že již dlouhá léta není využíván prot ější 

bývalý školní pozemek a i když tam v této souvislos ti už byla 

nějaká rozhodnutí u čin ěna, nebyla dotažena do konce v četn ě 
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nechvaln ě známého autobazaru, který, pokud vím, nemá řádné 

povolení. 

 

 

 Předsedající: Autobazar tam už není. 

 

 

 Paní Čunátová: Dlouhou dobu tam ale fungoval. Bylo by 

proto dobré, aby tento prostor mohl být kladn ě využit a tím 

byla vytvo řena p řípadn ě možnost i pro parkování, kterého se 

tady dnes ob čané domáhali. 

 

 Jinak jsem pln ě pro podporu zachování Ďolí čku, aby sloužil 

sportu, a to nejen klasickému, ale i mládeži, ktero u Bohémka 

vychovává. 

 

 D ěkuji za pozornost. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Děkuji, paní Čuknátová. O slovo se hlásí pan 

Lojík. Prosím.  

 

 

 Pan Lojík: Předpokládám, že nesklidím tak velký potlesk 

jako kolegyn ě Čunátová, ale vrátil bych se k materiál ům, které 

nám byly p ředloženy.  

 

 Je v nich znalecký posudek, který stanovuje odhadn í cenu 

stadionu Bohémky. Tento posudek je vypracován tzv. reziduální 

metodou, kterou bych trochu objasnil. 

 

 Cena je stanovena tak, že p ředpokládá zbourání tohoto 

stadionu a výstavbu n ějakého nového komer čního objektu, 
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částe čně administrativního, obchodního a částe čně vysokoškol-

ských kolejí.  

 

 Cht ěl bych se zeptat, protože to prost ě nevím. Nejsme 

uvedeni v omyl? Je ocen ění tohoto stadionu provedeno správn ě? 

 

 My p řece chceme vym ěňovat, p řípadn ě kupovat stadion a 

nepředpokládáme, že bychom ho bourali a stav ěli tam 

vysokoškolské koleje. 

 

 Proto bych se rád zeptal, jestli t řeba nejsme 

mystifikováni v tom, že tato cena je správn ě stanovena? 

Děkuji.  

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji za tento p řísp ěvek. Dále se již 

podruhé hlásí o slovo pan Boris Š ťastný. Prosím. 

 

 

 Pan Š ťastný: Děkuji. Cht ěl bych reagovat na p ředchozí 

vystoupení zástupc ů TOP 09. 

 

 Hlasuji podle materiálu, který byl p ředložen a který má, 

podle mého názoru, dv ě části. 

 

-  První, kde jde o rozhodování politické, 

-  druhou, kde jde o rozhodování ekonomické, a to na z áklad ě 

podklad ů, které nám byly p ředloženy a kterým naprosto 

důvěřuji, protože p ředpokládám, že zastupitel ům byly 

předloženy materiály s řádným ocen ěním.  

 

Politické rozhodnutí je rozhodnutí, které se snažím e 

udělat te ď a jsem p řesv ědčen o tom, že je dob ře ho ud ělat te ď. 

Nemyslím si však, že ze strany TOP 09 jde o ur čitý alibismus 
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v tom, že se snaží tuto záležitost odložit a hledat  zp ůsob pro 

izolované řešení a izolovanou koupi. 

 

 D ůvod, pro č jsem p řesv ědčen a rád bych o tom hlasoval 

ješt ě v tomto volebním období, je situace na tomto 

zastupitelstvu tak, jak ji sleduji. 

 

 Já prost ě nemám d ůvěru v to, když vidím míru oportunismu 

jednotlivých ob čanských sdružení, opozice, míru oportunismu ve 

vztahu k čemukoliv, co tady kdy kdo p ředloží, b ůhví jak to 

dopadne po volbách a jaká tady bude v ůle k tomu, jak 

zachovávat a uchovávat tradice pro p říští generace, jak 

hodnotit v ěci, které se tady ud ělaly dob ře, a proto jsem 

přesv ědčen o tom, že prost ě na stole leží ur čitá nabídka, 

kterou bychom m ěli posoudit tak, jak leží a b ěží a hlasovat 

pro. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. O slovo se dále hlásí pan Ing. 

Weinert. Prosím. 

 

 

 Pan Weinert: Děkuji za slovo. Jenom chci reagovat na 

předcházející diskusi. 

 

 Cht ěl bych vás upozornit, že v tuto chvíli máme hlasova t o 

záměru sm ěny. Pokud jde o n ěkteré detaily, které je pot řeba 

dořešit, a ť už s vlastníky nebo další, je na to prostor, 

protože p ředpokládám, že ke kone čnému vyjád ření dojde za pár 

měsíc ů. 

 

 Jenom chci říct, že sociální demokracie, a čkoliv je na 

levé části politického spektra, také ctí tradice, a proto  za 
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klub sociální demokracie m ůžu říct, že návrh podpo ří. 

(Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Pan kolega Richter se hlásí již 

pot řetí, takže o možnosti jeho vystoupení musím dát hla sovat.  

 

 Dávám hlasovat o tom, zda pan kolega Richter m ůže pot řetí 

vystoupit. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 27 zastupitel ů, 

-  proti byli 2, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Pane kolego, máte slovo. 

 

 Pan Richter: Děkuji vám za d ůvěru, kterou jste mi dali.  

 

 Chci říct jenom jedno, ale vrátil bych se zpátky. 

 

 My tady stále řešíme, kdo vystupuje za ob čany Prahy 10. 

Jsou zde ob čanští aktivisté, sdružení, kte ří říkají: my to 

jsme, a proto bych cht ěl p řipomenout, že ten, kdo zastupuje 

nemalou část ob čanů Prahy 10, je Desítka pro domácí, protože 

ve volbách dostala jasná procenta s jediným jasným cílem, 

kterým je nákup Bohémky. 

 

 Myslím si, že toto je daleko siln ější mandát než kohokoliv 

jiného, kdo tady uvádí nesmysly o parkovacích stání ch, o hluku 
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nebo o čemkoliv jiném, takže bych cht ěl, abychom se k tomu 

opravdu postavili naprosto reáln ě. 

 

 Ďolí ček je p řece st říbrem Prahy a dovolil bych si tvrdit, 

že je zlatem Prahy 10. P ři vší úct ě stejn ě je to u Slávie. 

(Oživení.) Tyto kluby jsou tady p řece desítky let. 

 

 Pokud to dnes projde, cht ěl bych poprosit všechny 

Bohémáky, kte ří tady jsou a všechny, kte ří jsou p říznivci 

Bohémky, protože pokud to schválíme, tento materiál  p ůjde na 

hlavní m ěsto Prahu, kde sedí primátor za TOP 09, velmi 

osvícený muž z Olomouce, což je v po řádku (oživení), který asi 

úpln ě nezná historii nejenom Prahy, ale hlavn ě Prahy 10. 

 

 Prosím vás, nenechte tam naše kolegy z tohoto 

zastupitelstva, kte ří sedí v Zastupitelstvu hlavního m ěsta 

Prahy, o samot ě. Vydejte se tam a pomozte jim, aby i hlavní 

město Praha souhlasilo s tím, co my tady ud ěláme. D ěkuji. 

(Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: O slovo se hlásí pan kolega Vozobule. 

Prosím. 

 

 

 Pan Vozobule: Děkuji. Cht ěl bych pod ěkovat panu 

Richterovi, aniž bych ho chválil, za to, že vícemén ě objasnil, 

pro č jsme tady a že náš mandát je skute čně podpo řen n ějakými 

živými, skute čně reálnými hlasy. 

 

 Od TOP 09 tady zazn ěl hlas, že by snad nebyli proti p římé 

koupi stadionu. K tomu bych cht ěl říct, že ke každému jednání 

jsou vždy pot řeba dv ě strany, a to majitel a ten, který to 

chce koupit. 



P10-060539/2014 

 102  

 

 O zám ěru p římé koup ě stadionu jsme tady už jednou 

hlasovali, a to n ěkdy v zim ě roku 2011. Pro bylo 26 

zastupitel ů, proti jich bylo 5 a 4 se hlasování zdrželi. Všech  

t ěchto 9 hlas ů dodala TOP 09, takže te ď mluvit o tom, že jsme 

pro p římý prodej, mi hodn ě p řipomíná p ředvolební rétoriku, že 

ve finále proti koupi stadionu v ůbec nejsme. 

 

 Musím proto říci, že TOP 09 byla od samého po čátku proti 

myšlence koup ě stadionu v Ďolí čku. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: O slovo se hlásí paní kolegyn ě Cabrnochová, 

dále pan kolega Narovec. Prosím, paní kolegyn ě, máte slovo. 

 

 

 Paní Cabrnochová: Děkuji, pane starosto. Cht ěla bych 

vyjád řit náš názor za stranu Zelených. 

 

 My dlouhodob ě podporujeme koupi stadionu v Ďolí čku do 

vlastnictví m ěstské části a ť už formou p římého odkupu nebo 

směny. Jde o to, jaká forma bude akceptována. 

 

 Chci, aby mé d ěti zažívaly to, co jsem zažívala já se 

svými rodi či, respektive se svým tátou a bratrem. 

 

 Chodila jsem zde na fotbal vícemén ě na všechny stadiony, 

které tu máme, a ť už to byla záb ěhlická ČAFKa, kde bylo ješt ě 

škvárové h řišt ě, Slávia nebo Bohémka, s bratrem na hokej. 

 

 U čili jsme se tam, co to uznamená n ěkoho podporovat, aby 

se mu poda řilo vyhrát. Myslím si, že tato myšlenka je velmi 

důležitá. P ředává poznatky, které berou za srdce a které jsou 
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důležité, pomáhá rozvoji ur čitých morálních vlastností, které 

jsou pro naši spole čnost d ůležité. 

 

 Stále se zde objevuje nevraživost, oso čování a negace. M ě 

to už nebaví, já chci d ělat pozitivní politiku pro lidi, chci 

rozvíjet naši m ěstskou část a nechci, abychom na sebe házeli 

špínu. Prosím, poj ďme to odhlasovat a poj ďme dál. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Slovo má pan kolega Narovec. Prosím. 

 

 

 Pan Narovec: Kolego Vozobule, p říšt ě poslouchejte, co 

říkám. Jasn ě jsem p řiznal, že jsme zm ěnili názor. 

 

 

 Předsedající: O slovo se ješt ě hlásí pan Lojík. Prosím. 

 

 

 Pan Lojík: Ješt ě bych cht ěl na pravou míru uvést slova 

svého kolegy. 

 

 Názor jsme zm ěnili na základ ě toho, že chceme tento 

pozemek vym ěnit. Říkáme, že ekonomicky lepší než sm ěna, je pro 

městskou část p římý nákup. Proto jsme zm ěnili názor, jak 

říkáme te ď, takže to je ten d ůvod. 

 

 Není to p ředvolební tah, ale prost ě reakce na kroky čin ěné 

radnicí. To s volbami nemá nic spole čného. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: O slovo se hlásí kolega Vinš a tím bychom 

ukon čili diskusi.  
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 Pan Vinš: Nevím, pane Lojíku, jak to d ěláte doma, jak  

s manželkou chápete rozdíl mezi politikou a ekonomi kou, ale 

jak mn ě můžete říct, že je ekonomicky výhodn ější koupit to 

napřímo a nechat si škvárové parkovišt ě, které má hodnotu 60 

milion ů. To p řece nem ůžete myslet vážn ě. 

 

 My tu škváru zcizujeme za 60 milion ů. Chápete to? Jak 

můžete říct, že je ekonomicky výhodn ější koupit to nap římo a 

nechat tam škvárové parkovišt ě pro auta, které má pro nás 

hodnotu 60 milion ů? Vždy ť to je p řece holý nesmysl. 

 

 (O slovo se z řejm ě hlásí pan Lojík.)¨ 

 

 

 Předsedající: Pane Lojíku, byla ukon čena diskuse. 

 

 Dámy a pánové, na záv ěr bych také cht ěl říct n ěkolik slov. 

 

 (Výk řik: nehádejte se!) (Oživení.) 

 

 Kolegové, poj ďme se zklidnit.  

 

 A č si to neuv ědomujeme, ale Zastupitelstvo m ěstské části 

Praha 10 nejmén ě podruhé v tomto volebním období tvo ří 

historii. 

 

 Jestli rozumíte zásadní informaci, kupujeme stadio n 

Bohemians. Osm let jsme řešili situaci kolem Bohémky, z toho 

čty ři roky intenzivn ě a dnes jsme na tom pomyslném vrcholu. 

 

 P řátelé, na podzim jsme sed ěli v tomto sále a řešili jsme 

nákup Čapkovy vily. To se povedlo. A dnes jsme podruhé ve 

stejné situaci. 
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 Myslím si, že žádné jiné zastupitelstvo v historii  od roku 

1990 nebylo v situaci, kdy by se v pr ůběhu jednoho roku 

dostalo do historie tohoto m ěsta. 

 

 Možná, že nikdo za 10 let nebude v ědět, kdo byl starostou, 

kdo byl místostarostou, kdo vlastn ě sed ěl v lavicích 

zastupitel ů, ale všichni si budou pamatovat, že dnes a doufám,  

že tomu tak bude, dojde k odsouhlasí návrhu na odku p, 

respektive sm ěnu Bohemians, ale pro m ě je to odkup. To 

znamená, že se povedlo to, o co jsme n ěkolik let usilovali. 

 

 Poj ďme přestat na sebe k ři čet a poj ďme se soust ředit na 

tento okamžik, protože ten je totiž momentem, který  si každý 

z nás bude pamatovat, pokud si ješt ě n ěco pamatovat bude. 

(Oživení.) 

 

 Chci ješt ě p řipojit n ěkolik poznámek. 

 

 Bohémka, d ěkuji jednomu diskutujícímu, pan kolega Richter 

to není (oživení) z řad ob čanů, který to řekl, pat ří k Praze 

10, a to je p řesn ě ono. Jestliže n ěkdo řekne „Bohémka“, 

všichni, t řeba na konci republiky, řeknou „Vršovice“. A 

Vršovice jsou sou částí Prahy 10. Bohémka byla a bude sou částí 

Prahy 10 a je tedy logickým vyúst ěním, že m ěstská část Praha 

10 se bude o ni um ět op řít (pozn. spíše „podpo řit“?) a dnes je 

ten správný krok k tomuto vykro čení.  

 

Dámy a pánové, 

 

 poj ďme hlasovat, a to tak, abychom se do té budoucnosti  

krásn ě zapsali. Je to tady. 
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 Prosím mluv čího návrhového výboru, aby nám p ředložil návrh 

usnesení.  

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. Dovolte, 

abych vám p řednesl návrh usnesení k bodu číslo 8 a s dovolením 

ho tentokrát p řečtu celý, protože jsem si uv ědomil, že p ři 

přenosu na druhém konci pomyslného drátu písemný podk lad p řed 

sebou nemají. 

 

 

 Předsedající: Je tam n ěkolik tisíc Bohémák ů, kte ří se na 

nás dívají. (Oživení.) 

 

 

 Pan Svoboda: Doufám v to, a proto si dovolím p řednést celý 

návrh p řesn ě tak, jak ho máme v písemných podkladech. 

 

„Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

 

I.  bere na v ědomí 

 

informaci o dosavadním pr ůběhu projednání zám ěru 

na p římý odkup nemovitostí fotbalového stadionu 

„ Ďolí ček“ dle d ůvodové zprávy k tomuto materiálu; 

 

II.  schvaluje 

 

a)  záměr sm ěny nemovitostí fotbalového stadionu 

„ Ďolí ček“, která je tvo řena parcelami číslo 

1127/1, 1127/2, 1127/4, 1127/6,1127/7, 1127/8, 

1127/9, 1127/10, 1127/11, 1127/12, stavbou 

číslo popisné 1489, zapsanými na Listu 

vlastnictví číslo 268 v katastrálním území 
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Vršovice, ve vlastnictví spole čnosti Bohemians 

Real, a.s., I ČO: 25110543, se sídlem Vršovická 

1489/31, 101 00 Praha 10, v četn ě stavebního 

díla teplovodní plynové kotelny pro vytáp ění 

hrací plochy fotbalového stadionu a 

rekonstrukce hlavní hrací plochy fotbalového 

stadionu „ Ďolí ček“, o celkové smluvní hodnot ě 

ve výši 109 milion ů korun za pozemky parcelní 

číslo 1121/1 a 1124, zapsané na Listu 

vlastnictví 1035 v katastrálním území 

Vršovice, ve vlastnictví hlavního m ěsta Prahy, 

sv ěřená správa nemovitostí m ěstská část Praha 

10, v četn ě stavebního povolení č.j. OST 

4003/01/Jan ze dne 9. 7. 2001, o celkové 

hodnot ě ve výši 60 milion ů korun; 

b)  zrušení usnesení Zastupitelstva m ěstské části  

Praha 10 číslo 10/91/012 ze dne 4. 5. 2012 

k návrhu zám ěru možné sm ěny nemovitostí 

fotbalového stadionu „ Ďolí ček“ za pozemky 

sv ěřené m ěstské části Praha 10 jako další 

alternativy záchrany „ Ďolí čku“ jako 

fotbalového stadionu pro prvoligová utkání; 

 

III.  souhlasí 

 

s návrhem sm ěnné smlouvy se spole čností Bohemians 

Real, a.s., se sídlem Vršovická 1489/31, 101 00 

Praha 10, I Č: 25110543, za ú časti klubu Klub 

Bohemians 1905, a.s., se sídlem Vršovická 1489/31, 

101 00 Praha 10, I Č 27232140, jejímž p ředmětem je 

směna nemovitostí fotbalového stadionu „ Ďolí ček“, 

která je tvo řena parcelami číslo 1127/1, 1127/2, 

1127/4, 1127/6, 1127/7, 1127/8, 1127/9, 1127/10, 

1127/11, 1127/12, stavbou číslo 1489, zapsanými na 
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Listu vlastnictví číslo 268 v katastrálním území 

Vršovice, v četn ě stavebního díla teplovodní 

plynové kotelny pro vytáp ění hrací plochy 

fotbalového stadionu a rekonstrukce hlavní hrací 

plochy fotbalového stadionu „Dolí ček“ o celkové 

smluvní hodnot ě ve výši 109 milion ů korun, za 

pozemky číslo popisné 1121/1 a 1124 zapsané na 

Listu vlastnictví 1035 v katastrálním území 

Vršovice, v četn ě stavebního povolení číslo jednací 

OST 4003/01/Jan ze dne 9. 7. 2001, o celkové 

hodnot ě ve výši 60 milion ů korun, jejíž zám ěr byl 

schválen v bodu I. tohoto usnesení ve zn ění dle 

přílohy číslo 1 tohoto materiálu; 

 

IV.  ukládá 

 

Radě městské části Praha 1 

 

1)  oznámit hlavnímu m ěstu Praha prost řednictvím 

Magistrátu hlavního m ěsta Prahy zám ěr sm ěny 

schválený v bodu II. tohoto usnesení; 

 

termín: 15. 6. 2014; 

 

2)  informovat zastupitelstvo m ěstské části Praha 

10 o výsledku projednání zám ěru sm ěny 

schváleného v bodu II. tohoto usnesení 

hlavním m ěstem Prahou a p ředložit 

Zastupitelstvu m ěstské části Praha 10 návrh 

na uzav ření sm ěnné smlouvy ve smyslu zám ěru 

směny schváleného v bodu II. tohoto usnesení. 

 

termín: 30. 9. 2014.“ 
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Prosím, pane starosto. 

 

 

 Předsedající: O p ředloženém návrhu usnesení dávám 

hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  1 se hlasování zdržel,  

-  6 zastupitel ů se hlasování zdrželo. D ěkuji.  

 

 (Dlouhotrvající potlesk.) 

 

 Mohu říct, že mi jde mráz po zádech, ale je to za námi. 

Mnohokrát d ěkuji. (Potlesk. Fanoušci Bohemians opoušt ějí 

jednací sál.) 

 

 Vzhledem k tomu, že jednání zastupitelstva trvá ji ž 

několik hodin, vyhlašuji p řestávku na 10 minut. D ěkuji 

 

 

x x x 

 

 

Předsedající: Dámy a pánové, budeme pokra čovat v jednání 

dnešního zastupitelstva.  

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo 

 

9. 
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Závěre čný ú čet m ěstské části Praha 10 ke 31. 12. 2013, v četn ě 

informace o rozpo čtových úpravách schválených Radou m ěstské 

části Praha 10 v rámci zmocn ění. 

 

 

 Tento ú čet je zastupitelstvu p ředkládán každoro čně ke 

schválení, takže bych se pokusil zam ěřit vaši pozornost na 

některé číselné údaje, které dle mého názoru stojí za 

upozorn ění. 

 

 Za čal bych tabulkou „Bilance p říjm ů a výdaj ů“. 

 

 Myslím, že d ůležitá je základní informace, že m ěstská část 

Praha 10 pro rok 2013 skon čila p řebytkovým rozpo čtem ve výši 

67 milion ů korun, takže bych vás provedl čísly, která 

dokumentuji, jak jsme se k tomu v minulém roce dopr acovali. 

 

-  Daňové p říjmy m ěstské části Praha 10 činily v minulém 

roce 100 milion ů korun, takže je zde možné zvýraznit 

položku „poplatek ze vstupného“, kdy se p ředpokládal 

příjem 2,5 milion ů korun, skute čný p říjem činil 10,297 

milion ů korun; 

-  dotace m ěstské části Praha 10 pro minulý rok činily 417 

milion ů korun, 

-  převody 810 milion ů korun, 

-  úhrn p říjm ů činí 1 357 796,- tisíc korun. 

 

Úhrn výdaj ů činil 1 290 684,tisíc korun, takže se 

dostáváme na částku 67 milion ů korun, a tak, jak jsem avizoval 

na za čátku, jednalo se o p řebytkový rozpo čet.  

 

 Další tabulka, která dle mého názoru stojí za p řipomenutí, 

je „Plán zda ňované činnosti“. 
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 V tomto plánu jsou v úhrnu  

 

-  náklady celkem ve výši 1,469 miliardy korun, 

-  výnosy celkem 2,237 miliard korun, 

 

což vyplývá z toho, že m ěstská část Praha 10 ve zda ňované 

činnosti dosáhla kladného výsledku ve výši 782,- mil ion ů 

korun, což si myslím, že je dobrý výsledek. 

 

 Pro letošní rok je d ůležité, že tyto finan ční prost ředky 

pokrývají letošní rozpo čet. 

 

 Kone čně bych cht ěl p řipomenou audit, který se skrývá 

v této zpráv ě. V záv ěru zprávy je uvedeno: 

 

 „P ři p řezkoumání hospoda ření územního celku m ěstská část 

Praha 10 za rok 2013 jsme nezjistili žádné chyby a 

nedostatky“, 

 

což je d ůležité konstatování k tomu, abychom mohli tento 

materiál schválit.“ 

 

 Nyní se obracím na pana p ředsedu finan čního výboru, se 

kterým jsme se dohodli, že doplní úvodního slovo. 

 

 Pane inženýre, máte slovo.  

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. Rád bych 

promluvil jako p ředseda finan čního výboru. 

 

 Je pochopitelné, že tento materiál pat ří k nejd ůležit ějším 

úkol ům finan čního výboru, které za funk ční rok má. 
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 Prvním úkolem samoz řejm ě je p říprava a schválení rozpo čtu, 

druhým je vyhodnocení p ředcházejícího období. 

 

 Mohu říci, že finan ční výbor se tímto materiálem velmi 

podrobn ě zabýval, takže chci pod ěkovat všem člen ům finan čního 

výboru a také host ům, kte ří byli p řítomni, jako byl pan 

starosta, pan první místostarosta a pan tajemník, z a velmi 

korektní diskusi. 

 

 Všichni svými p řísp ěvky tuto diskusi obohatili, protože 

v pr ůběhu roku se objevila řada skute čností, nad kterými stálo 

za to se zamyslet a informovat o nich i členy a členky 

finan čního výboru. 

 

 Podstatné je to, že finan ční výbor se ve finále 

jednomysln ě usnesl na tom, že tento záv ěre čný ú čet v četn ě 

informace o rozpo čtových úpravách, schválených Radou m ěstské 

části v rámci zmocn ění p ředkladatele pana Mgr. Bohumila 

Zoufalíka, starosty m ěstské části, doporu čuje Zastupitelstvu 

městské části Praha 10 ke schválení v navrženém zn ění. 

 

 Nechci rozpitvávat jednotlivé číselné údaje, které tady 

nastínil pana starosta, nicmén ě už na jednání finan čního 

výboru bylo vnímáno, že vedle čísel, která jsou 

nezpochybnitelná, by stálo za to k tomu jenom krátc e říci, jak 

se vedení radnice chovalo k rozpo čtu celé po p ředcházející 

období. 

 

Byť to tady na n ěkolika zastupitelstvech bylo díl čím 

způsobem řečeno, musím ocenit, že vedení m ěstské části se 

chovalo velmi moud ře p ředevším k vývoji cash flow, ale i celé 

ekonomiky v daném období, takže v okamžiku, kdy byl o jasné, že 

přece jen prodej majetku, p ředevším na za čátku, neprobíhá tak, 
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jak jsme si p ředstavovali, utlumilo se pln ění výdajové části a 

záv ěr roku byl v zásadn ě pozitivní, protože jsme skon čili 

v černých číslech, což si myslím, že je velmi dobré. 

 

 Druhý fakt, který se k tomu váže, je, že to velmi 

pozitivn ě ovlivní bilanci tohoto roku, protože tím, jak se 

posunul prodej nemovitého majetku, bude finalizován  v tomto 

kalendá řním roce, takže p řestože cash flow, jak je v tabulkách 

uvedeno, je velmi optimistické, v podstat ě i v tomto roce 

dojde ješt ě k nadstandardnímu napln ění rozpo čtu v p říjmové 

části práv ě s ohledem na pr ůběh r ůzných privatiza čních vln, 

prodeje dom ů s mén ě jak šesti byty atd. Jinými slovy 

v p říjmové části rozpo čtu i v tomto roce se to projeví velmi 

pozitivn ě. 

 

Lze tudíž už nyní predikovat, že p řestože se tady bavíme o 

nové radnici, i když otázka je, jak se to stihne časov ě, o 

Ďolí čku apod., i našim nástupc ům, kte ří p řijdou po volbách, 

tady necháme opravdu p ěkný dárek, což bude zcela ur čit ě vyšší 

objem cash flow, než jaký tady byl na po čátku tohoto období. 

 

 Ješt ě bych snad řekl, že p řestože ve finan čním výboru, a 

to i z opozice, jsou kvalitní ekonomové, tak až na drobné 

výtky nám audito ři (?) nebyli schopni v pr ůběhu korektní 

diskuse vy číst hrubší nedostatky, za což jsem velmi vd ěčný, a 

to p ředevším  

 

-  z hlediska korektnosti, 

-  i proto, že to vyjad řuje ur čitou kvalitu v nakládání 

s finan čními prost ředky.  

 

Konečně mi dovolte, abych pod ěkoval ješt ě týmu, který 

zt ěles ňuje paní Ing. Gombíková, vedoucí odboru, protože te nto 

odbor opravdu pracuje velmi profesionáln ě, takže jeho 



P10-060539/2014 

 114  

pracovník ům pat ří veliký dík a jsem velmi rád, že takové 

profesionály máme vedle sebe, protože nám, voleným 

zastupitel ům, to  velmi zjednodušuje život.  

 

 D ěkuji za pozornost. 

 

 

 Předsedající: Děkuji za vaše slova.  

 

 Do rozpravy jsou v tuto chvíli p řihlášeni dva ob čané, 

takže nejprve prosím paní Lucii Sedmihradskou, aby se ujala 

slova. 

 

 

 Paní Sedmihradská: Dobrý den, vážený pane starosto,  

vážení zastupitelé! 

 

 Jmenuji se Lucie Sedmihradská a nep řeji si, aby mé jméno 

bylo v zápisu anonymizováno. 

 

 K záv ěre čnému ú čtu mám jednu otázku. Jde mi o to, co bylo 

důvodem ke zm ěna auditora. 

 

 V lo ňském roce p řezkum hospoda ření provedl Magistrát 

hlavního m ěsta Prahy, letos to byl Atlas audit, s.r.o., takže 

by m ěl zajímalo, pro č k této zm ěně došlo. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Pan tajemník chce hned odpov ědět, takže mu 

dávám slovo. Prosím. 

 

 

 Pan Slavík: Dobrý den! Odpov ěď je pom ěrn ě jednoduchá. 

Pokud by byla ideální situace, Magistrát hlavního m ěsta Prahy 
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by m ěl každoro čně zkoumat hospoda ření všech 57 m ěstských 

částí, které hlavní m ěsto Praha má. 

 

 Vzhledem k tomu, že to kapacitn ě nestíhá, v podstat ě 

nereflektuje žádosti m ěstských částí a na m ěstské části se 

dostává zhruba jednou za dva, t ři až čty ři roky, a to podle 

velikosti a významu. My máme to št ěstí, že tady jeho ú ředníky 

máme poměrn ě často. 

 

 Pokud magistrát nemá kapacitu na to, aby tyto kont roly 

provád ěl, nicmén ě vždy se argumentovalo tím, že to má d ělat 

magistrát, v tom s vámi souhlasím, ale protože to p rost ě 

nestíhá, nezvládá, nemá na to ú ředníky, aparát, potom 

v mezidobí se v rámci výb ěrového řízení vybírá externí auditor 

a externí auditorská firma nám d ělá auditorskou zprávu v četn ě 

záv ěre čného výroku, abychom pln ě splnili zákonnou povinnost, a 

každoro čně je tato auditorská zpráva v četn ě záv ěre čného výroku 

schvalována v rámci schvalování záv ěrky m ěstské části Praha 

10. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Druhým p řihlášeným z řad ob čanů je 

pan *******. Prosím ho, aby se ujal slova. 

 

 

 Pan ******* : Hezké odpoledne, pane starosto, dámy a pánové 

zastupitelé, vážení hosté! 

 

 Od za čátku dnešního jednání velmi pe čliv ě poslouchám a k 

tomuto bodu programu jsem se p řihlásil proto, že je to 

v podstat ě jeden z nejd ůležit ějších bod ů. 

 

 Gratuluji vám k Bohémce, jsem velice rád, ale jaký koliv 

podobný bod je o pen ězích, takže nyní jde o to, jestli je to 
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v po řádku. Ano, v po řádku to je, díky za to, nicmén ě si 

myslím, že by bylo pot řeba se na to podívat z pon ěkud v ětší 

ší ře. 

 

 Za za čátku to tady bylo radostné, kladné, prost ě bylo 

dokazováno, že m ěstská část n ěco pro ob čany d ělá a d ělá dobré 

věci. 

 

 Vím o tom, i když to na každém zastupitelstvu být zmín ěno 

nemůže, že se toho d ělá mnohem víc, nicmén ě to, co zrovna není 

na programu, o tom se tu nemluví, a p řitom toho, co se za dobu 

tohoto volebního období, samoz řejm ě i p ředtím, ud ělalo, je 

opravdu hodn ě, takže m ěstská část se nesrovnateln ě mění. O to 

víc člov ěka mrzí, když dojde na tlachy.  

 

Já jsem se nenarodil v Praze, v Praze jsem od 19 le t, ale 

za ty roky se považuji za ob čana Prahy 10, nicmén ě v život ě 

bych si nedovolil říct, že mluvím za ob čany Prahy 10. 

 

 Jestliže malá skupinka, a ť už je to jakékoliv ob čanské 

sdružení nebo cokoliv jiného, tvrdí, že mluví jméne m občanů 

Prahy 10, pak lže. 

 

 Ano, máme rozdílné názory. Jsme lidé, to je normál ní, ale 

práv ě proto bych si nedovolil říct, že za n ěkoho mluvím. 

 

 Jako člen politické strany, pokud mi to odsouhlasí, m ůžu 

říct, že mluvím za tuto politickou stranu. Jako ob čan však 

mluvím za sebe, za *******, takže je to m ůj názor. O to víc 

člov ěka zarazí, když tady hodinu a p ůl posloucháte hloupé 

řeči. 

 

 Můžete mít p řipomínky k čemukoliv, ale jestliže řeknu A, 

musím říct i B. 
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 (Upozorn ění na časový limit.) 

 

 Jestliže řeknu „tohle je špatn ě“, pak bych m ěl také říct 

„já navrhuji toto“. Mít donekone čna p řipomínky na každém 

zasedání, a to není poprvé, které jsou zodpov ězeny, 

vysv ětleny, ale za čnu s nimi znovu, to považuji opravdu za 

negaci a já negaci nemám rád. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. O slovo se dále hlásí pan 

zastupitel Milan Richter. Prosím, máte slovo. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji za slovo. Cht ěl bych reagovat na 

občanku, která tady zmínila audit. 

 

 V dobách hojnosti jsem tady d ělal starostu a pamatuji si 

stejný atak ze strany ob čanů, pravd ěpodobn ě to byla stejná 

žena, která říkala „pro č si chcete najímat auditora na 

záv ěre čný ú čet ze soukromých firem, které to nabízejí? A ť to 

prov ěří Magistrát hlavního m ěsta Prahy.“ 

 

 Já jako tehdejší starosta jsem požádal magistrát, který mi 

odpov ěděl, že na to nemá kapacitu, ale protože jsem m ěl ur čitý 

osobní vliv, p řece jen jsem osobn ě došel na odbor auditu a 

kontroly magistrátu a magistrát tuto kontrolu tady provedl. 

 

 Dnes jsme rok poté a op ět jsme sv ědky toho samého, takže 

bych cht ěl jenom říci, že to je obstrukce, nesmysl, hloupost, 

opět snaha v tomto volebním roce, protože kontrola mag istrátu 

byla naplánována práv ě na rok 2014, ale vzhledem k tomu, že 

v roce 2013 jsme tady byli interpelováni a já jsem to za řídil, 
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tato magistrátní kontrola v roce 2013 p řišla. Kontrola p řišla 

a konstatovala, že všechno je v po řádku. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. Nikdo další se do rozpravy 

nehlásí, takže prosím mluv čího návrhového výboru o p ředložení 

návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. 

 

 Budeme hlasovat o p ředloženém návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 9, a to k záv ěre čnému ú čtu m ěstské části Praha 

10 ze rok 2013 beze zm ěny.  

 

 D ěkuji za pozornost a p ředávám slovo panu starostovi.  

 

 

 Předsedající: Děkuji. O p ředloženém návrhu usnesení dávám 

hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 27 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 
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10. 

 

Návrh na schválení ú četní záv ěrky m ěstské části Praha 10 za 

rok 2013. 

 

 

 Jde o technický materiál, nicmén ě v auditorské zpráv ě byla 

tato záv ěrka v podstat ě už zmi ňována, a proto musíme tento 

materiál schválit tak, jak nám ukládá zákon. Dle vy hlášky 

číslo 220/13 je m ěstská část Praha 10 povinna schválit ú četní 

záv ěrku v p říslušných orgánech, p ři čemž vrcholný orgán je 

práv ě zde. Je to Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10. 

 

 Otevírám diskusi k bodu číslo 10. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu.  

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane starosto, za slovo. 

 

 Usnesení k tomuto materiálu bude velmi jednoduché,  nebo ť 

se opakuje to, co bylo uvedeno v usnesení k p ředcházejícímu 

bodu programu.  

 

 Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu po řadové číslo 10 

beze zm ěny. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O p ředloženém návrhu usnesení dávám 

hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 
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 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 27 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

11. 

 

Návrh kandidát ů na funkci p řísedících Obvodního soudu pro 

Prahu 10. 

 

 

 Za posledních X let jsme kandidáty obnovovali a tak é 

v této chvíli zde máme op ět žádost p ředsedy Obvodního soudu 

pro Prahu 10 na další kandidáty. 

 

 V tomto materiálu jsou uvedena jména t ěch, kte ří v pr ůběhu 

několika posledních m ěsíc ů projevili zájem o tuto funkci, 

takže k tomuto materiálu otevírám diskusi. 

 

 O slovo se hlásí pan kolega Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji, ale chci se zeptat hlavn ě právník ů. 

 

 Pamatuji si, že když jsem v roce 1998 poprvé kandi doval, 

cht ěl jsem být zárove ň p řísedícím soudu, ale bylo mi právními 
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zástupci jasn ě řečeno, že to není možné, takže jsem jednu 

z t ěchto pozic musel vzdát. 

 

 Chci se proto v souvislosti s prvním jménem a sou časn ě se 

omlouvám paní Ing. Čunátové zeptat, jestli se v tomto sm ěru 

změnila legislativa a jestli je tudíž možné být zárove ň 

zastupitelem a p řísedícím soudu, nebo zda to možné není. 

 

 Pokud to možné je, budu samoz řejm ě velmi rád hlasovat, 

protože znám kvality paní Ing. Čunátové, ale pokud to možné 

není, mohli bychom se dostat do n ějakého rozporu se zákonem. 

 

 

 Předsedající: Ješt ě bych doplnil, ale m ěl jsem to říct už 

v úvodním slovu, že v tuto chvíli p ředkládáme návrh na volbu 

kandidát ů p ředsedovi soudu. Tento návrh nám bude vráceni 

k odsouhlasení, takže jde o kole čko, které bude u nás 

uzav řeno.  

 

 V tuto chvíli tudíž jde o kandidáty, ke kterým se vyjád ří 

předseda soudu, následn ě se op ět vrátí na zastupitelstvo, 

které je pak definitivn ě odsouhlasí.  

 

 (Porada s právníky.) 

 

 Je to až neuv ěřitelné, ale naši právníci na p řednesený 

dotaz odpov ědět neum ějí. 

 

 Kandidáty nicmén ě odsouhlasit m ůžeme, i když nikdo z nich 

nakonec projít nemusí, protože p ředseda soudu m ůže dát všem 

stopku, ale mohou tam být jména, která m ůžeme za X m ěsíc ů, kdy 

se sem návrh vrátí, stopnout ješt ě my p ři kone čném hlasování. 
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 Tento materiál ješt ě v sob ě asi skrývá to, co jsem si 

neuv ědomil, že n ěkdo z p ředsed ů politických klub ů mohl n ěkoho 

navrhnout, nicmén ě pokud by tady taková iniciativa byla, asi 

by se ozval. 

 

 Prosím proto mluv čího návrhového výboru o p ředložení 

návrhu usnesení k tomuto materiálu.  

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. 

 

 Budeme hlasovat o p ředloženém návrhu usnesení k tomuto 

materiálu v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Předsedající: O p ředloženém návrhu usnesení k tomuto bodu 

programu dávám hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo  

 

12. 
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Informace o otev ření vršovického Záme čku. 

 

 

 Dovolil jsem si p řipravit záv ěre čnou informaci o otev ření 

vršovického Záme čku. 

 

 Zámeček byl zkolaudován v prosinci minulého roku,  

 

-  v b řeznu tohoto roku jsme otev řeli ob řadní sí ň,  

-  v dubnu jsme slavnostn ě p ředali za řízení panu řediteli 

Domova spokojeného stá ří a 

-  od dubna za číná toto za řízení fungovat jako za řízení 

sociální. 

 

Pro vaši informaci ze 75 míst jsme dnes asi na 70 

procentech napln ěnosti a dle mého názoru do konce června bude 

Zámeček zcela napln ěn. 

 

 V Záme čku se za čínají odehrávat i r ůzné spole čensko 

kulturní akce, za což jsem velice rád. 

 

 V červnu bychom m ěli otev řít z boku Záme čku n ěco jako 

cukrárnu nebo kavárnu, takže je t řeba, abychom toto za řízení 

otev řeli citliv ě, aby nerušilo chod za řízení, které tam 

funguje v rámci CSOP. Tato cukrárna bude p řístupná i 

návšt ěvník ům zvenku.  

 

 Tento materiál zárove ň upravuje pom ěr l ůžek mezi Domovem 

pro seniory a Domovem se zvláštním režimem, čímž odleh čovací 

služba reaguje na aktuální pot řeby ze strany obyvatel, a to 

tak, že  

 

-  23 l ůžek bude v Domov ě pro seniory,  

-  46 l ůžek v Domov ě se zvláštním režimem a  
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-  6 l ůžek pro odleh čovací službu. 

 

 Říkám to proto, abyste v ěděli, že jsme museli reagovat na 

aktuální poptávku, takže tento pom ěr se trochu zm ěnil. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Prosím proto mluv čího návrhového výboru o p ředložení 

návrhu usnesení k tomuto materiálu.  

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. 

 

 Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu po řadové číslo 12 

v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  
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13. 

 

Návrh na zm ěnu Z řizovací listiny Centra sociální a 

ošet řovatelské pomoci v Praze 10, p řísp ěvková organizace se 

sídlem v Praze 10, Sámov ě 7. 

 

 

 Tento i následující materiál číslo 14 jsou technické 

materiály, které musíme dnes též odsouhlasit. 

 

 Uvedená zm ěna se týká úpravy, která reaguje na zm ěnu 

Občanského zákoníku, kdy up řesňuje ur čité odkazy na zákony, 

názvosloví a dále je tam up řesn ění, které si vyžádal Magistrát 

hlavního m ěsta Prahy, které se týká místa uložení inventárních  

seznamů. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto materiálu. (Nikdo se neh lásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo. 

 

 Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 13 

v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. O p ředloženém návrhu usnesení dávám 

hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 
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-  PRO hlasovalo 21 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

14. 

 

Návrh na zm ěnu Z řizovací listiny Lé čebny dlouhodob ě nemocných 

Vršovice, p řísp ěvková organizace, se sídlem v Praze 10, 

Obloukové 837/7. 

 

 

 P ředkladatelem je pan Ing. Novák, ale vzhledem k tomu , že 

není p řítomen a také proto, že se jedná o stejný technický  

materiál, který jsme odhlasovali v p ředcházejícím bod ě, 

otevírám k n ěmu diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu.  

 

 

 Pan Svoboda: Písemný návrhu usnesení k tomuto materiálu 

máte p řed sebou, jeho podstatu tady p řiblížil pan starosta, a 

proto navrhuji, abychom o tomto materiálu hlasovali  tak, jak 

je uveden v návrhu, a to beze zm ěny. 
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 Předsedající: Dávám hlasovat o p ředloženému návrhu 

usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 21 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

15. 

 

Návrh na zm ěnu rozpo čtu pro rok 2014 a p řevod finan čních 

prost ředk ů na hlavní m ěsto Prahu pro Technickou správu 

komunikací – chodníkový program. 

 

 

 Městská část Praha 10 každoro čně dotuje ze svého rozpo čtu 

opravy chodník ů, které nejsou ve vlastnictví m ěstské části 

Prahy 10, ale ve vlastnictví hlavního m ěsta Prahy, respektive 

jsou pod správou Technické správy komunikací, a to vzhledem 

k tomu, že tam finan ční prost ředky chyb ějí. Proto už léta 

dotujeme tímto zp ůsobem tento program, takže chodníky na území 

městské části jsou opravovány z finan čních prost ředk ů městské 

části.  
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 V tomto konkrétním materiálu se skrývá 15 milion ů korun, 

které bychom na tento chodníkový program poskytli a  v ěřím, že 

tento materiál bude p řijat, protože zájem naší ve řejnosti o 

chodníky je stále velký. 

 

 Otevírám proto diskusi k tomuto materiálu. (Nikdo se 

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. P ředkládám 

návrh usnesení k bodu číslo 15 ve zn ění, které vám bylo 

písemn ě p ředloženo, beze zm ěny. 

 

 Předsedající: Děkuji. O p ředloženém návrhu usnesení dávám 

hlasovat. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 221 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

16. 
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Návrh na zm ěnu rozpo čtu pro rok 2014 a p řevod finan čních 

prost ředk ů na hlavní m ěsto Prahu pro Technickou správu 

komunikací (chodníkový program 2. část.) 

 

 

 Tento materiál uvede paní kolegyn ě Cabrnochová. Prosím. 

 

 

 Paní Cabrnochová: Děkuji, pane starosto. Cht ěla bych 

navázat na p ředchozí materiál. Je to materiál obdobný, op ět 

jde o chodníkový program, ze kterého m ěstská část investuje 

opravy chodník ů, které jsou v havarijním stavu, nebo jsou 

nepoužitelné pro handicapované, matky s ko čárky nebo lidi, 

kte ří mají problém s ch ůzí. 

 

 P řevádíme zde 20 milion ů korun na Magistrát hlavního m ěsta 

Prahy a potažmo na Technickou správu komunikací, ze  kterých by 

měla být financována oprava chodníku U vršovického ná draží, 

V olšinách nebo plácku v Donské.  

 

 Jsou to akce, na které bu ď už naše p ředchozí investi ční 

akce navazují, anebo jsou to akce nové, které sanuj í tamní 

špatný stav. 

 

 

 Předsedající: Děkuji a otevírám diskusi k p ředloženému 

materiálu. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto materiálu.  
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 Pan Svoboda: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

číslo 16 na zm ěnu rozpo čtu pro rok 2014 a p řevod finan čních 

prost ředk ů na hlavní m ěsto Prahu pro Technickou správu 

komunikací, chodníkový program - druhá část, v p ředloženém 

znění beze zm ěny. 

 

 

 Předsedající: O p ředloženém návrhu usnesení k tomuto 

materiálu dávám hlasovat.  

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 20 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

17.  

 

Návrh na zm ěnu usnesení Zastupitelstva m ěstské části – 

uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek. 

 

 

 Materiály uvedené pod tímto po řadovým číslem p ředkládá pan 

kolega Vinš, ale ješt ě p ředtím se s technickou poznámkou hlásí 

pan Weinert. Prosím. 
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 Pan Weinert: Bylo by možné spojit úvodní slovo pro všechny 

body uvedené pod po řadovým číslem 17? D ěkuji. 

 

 

 Pan Vinš: Aniž bych to, pane kolego, tušil, po čítám s tím. 

 

 Blok bod ů 17.1 – 17.3 – zm ěny v rámci privatizace. 

 

 Jde o zm ěny usnesení, jimiž byl v minulosti schválen 

prodej byt ů jejich oprávn ěným nájemc ům v rámci privatizace. 

Důvodem t ěchto zm ěn je, že další osoby splnily podmínky pro 

prodej bytových jednotek dle Provád ěcího p ředpisu privatizace.  

 

 

 Prvním z t ěchto bod ů je bod  

 

17.1  

 

Návrh na zm ěnu usnesení Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 11/54/2012 ze dne 25. 6. 2012 k návrhu zám ěru na prodej 

bytových jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 465, katastrální 

území Vinohrady, ulice Francouzská, číslo orienta ční 64, Praha 

10, v četn ě zastav ěného pozemku souvisejícího s p ředmětným 

domem rozd ěleným na jednotky. 

 

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 
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 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu hlasovali dle p ředloženého 

návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 22 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Další materiál je uveden pod bodem po řadové 

číslo  

 

17.2  

 

Návrh na zm ěnu usnesení Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 13/20/2012 ze dne 5. 11. 2012 k návrhu zám ěru na prodej 

bytových jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 686, katastrální 

území Strašnice, ulice Krátká číslo orienta ční 16, Praha 10, 

ze stavebn ětechnického celku, tj. dom ů číslo popisné 684 a 

686, katastrální území Strašnice, ulice Krátká, číslo 

orienta ční 14 a 16, rozd ěleného na jednotky. 
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 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu hlasovali dle p ředloženého 

návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 22 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Další materiál je uveden pod bodem po řadové 

číslo  

 

17.3  
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Návrh na zm ěnu usnesení Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 13/22/2012 ze dne 5. 11. 2012 k návrhu zám ěru na 

uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek s oprávn ěnými 

nájemci v dom ě číslo popisné 801, katastrální území Vršovice, 

ulice Kišin ěvská, číslo orienta ční 6, Praha 10, v četn ě 

zastav ěných pozemk ů a pozemk ů souvisejících s p ředmětnými domy 

ze stavebn ětechnického celku, tj. dom ů číslo popisné 806, 801, 

794, 753 a 807, katastrální území Vršovice, ulice K išin ěvská, 

číslo orienta ční 76 a Vladivostocká, číslo orienta ční 5, Praha 

10, rozd ěleného na jednotky. 

 

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu hlasovali dle p ředloženého 

návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 22 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 
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 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Další materiál je uveden pod bodem po řadové 

číslo  

 

17.4  

 

Návrh na zm ěnu usnesení Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 16/29/2013 ze dne 24. 9. 2013 k návrhu zám ěru na prodej 

bytových jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 61, katastrální 

území Vršovice, ulice Koda ňská, číslo orienta ční 43, Praha 10, 

včetn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů souvisejících 

s p ředmětným domem, tj. dom ů číslo popisné 61, katastrální 

území Vršovice, ulice Koda ňská, číslo orienta ční 45 a 43, 

rozd ěleného na jednotky. 

 

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu hlasovali dle p ředloženého 

návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 
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 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Další materiál je uveden pod bodem po řadové 

číslo  

 

17.5  

 

Návrh na zm ěnu usnesení Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 16/33/2013 ze dne 24. 9. 2013 k návrhu zám ěru na prodej 

bytových jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 881, katastrální 

území Vršovice, ulice 28. pluku, číslo orienta ční 36, Praha 

10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů souvisejících 

s p ředmětným domem, rozd ěleným na jednotky. 

 

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 
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 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu hlasovali dle p ředloženého 

návrhu v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Další materiál je uveden pod bodem po řadové 

číslo  

 

17.6  

 

Návrh na zm ěnu usnesení Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 16/45/2013 ze dne 24. 9. 2013 k návrhu zám ěru na prodej 

jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 697, katastrální 

území Vršovice, ulice Moskevská, číslo orienta ční 72, Praha 

10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů souvisejících 

s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky. 
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 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu hlasovali dle p ředloženého 

návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Další materiál je uveden pod bodem po řadové 

číslo  

 

17.7  
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Návrh na zm ěnu usnesení Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 19/15/2013 ze dne 23. 9. 2013 k návrhu zám ěru na prodej 

jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 1309, katastrální 

území Vršovice, ulice Na louži, číslo orienta ční 25, Praha 10, 

včetn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů souvisejících 

s p ředmětným domem ze stavebn ětechnického celku, tj. dom ů 

číslo popisné 1309, 1308 a 1307, katastrální území V ršovice, 

ulice Na louži, číslo orienta ční 25, 23 a 21, Praha 10, 

rozd ělených na jednotky. 

 

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu hlasovali dle p ředloženého 

návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  
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Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Další materiál je uveden pod bodem po řadové 

číslo  

 

17.8  

 

Návrh na zm ěnu usnesení Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 19/23/2013 ze dne 23. 9. 2013 k návrhu zám ěru na prodej 

jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 1197, katastrální 

území Vršovice, ulice Jakutská, číslo orienta ční 5, Praha 10, 

ze stavebn ětechnického celku, tj. dom ů číslo popisné 1195, 

1196, 1197, 1198, 1199 a 1200, katastrální území Vr šovice, 

ulice Jakutská, číslo orienta ční 1, 3, 5, 7, 9 a 11, Praha 10, 

rozd ělených na jednotky. 

 

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu hlasovali dle p ředloženého 

návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 
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 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 22 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Další materiál je uveden pod bodem po řadové 

číslo  

 

17.9  

 

Návrh na zm ěnu usnesení Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 20/16/2013 ze dne 16. 12. 2013 k návrhu zám ěru na prodej 

jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 1198, katastrální 

území Vršovice, ulice Jakutská, číslo orienta ční 7, Praha 10, 

ze stavebn ětechnického celku, tj. dom ů číslo popisné 1195, 

1196, 1197, 1198, 1199 a 1200, katastrální území Vr šovice, 

ulice Jakutská, číslo orienta ční 1, 3, 5, 7, 9 a 11, Praha 10, 

rozd ělených na jednotky. 

 

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 



P10-060539/2014 

 142  

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu hlasovali dle p ředloženého 

návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Další materiál je uveden pod bodem po řadové 

číslo  

 

17.10  

 

Návrh na zm ěnu usnesení Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 21/15/2014 ze dne 24. 2. 2014 k návrhu zám ěru na prodej 

jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 460, katastrální 

území Vršovice, ulice Ruská, číslo orienta ční 18, Praha 10, 

rozd ěleného na jednotky v četn ě zastav ěného pozemku. 
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 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu hlasovali dle p ředloženého 

návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Další materiál je uveden pod bodem po řadové 

číslo  

 

17.11  
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Návrh na zm ěnu usnesení Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 21/18/2014 ze dne 24. 2. 2014 k návrhu zám ěru na prodej 

jednotek a uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek 

s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 1861, katastrální 

území Strašnice, ulice Na hroud ě, číslo orienta ční 63, Praha 

10, ze stavebn ětechnického celku, tj. dom ů číslo popisné 1861, 

1862, 1863 a 1864, katastrální území Strašnice, uli ce Na 

hroud ě, číslo orienta ční 63, 65, 67 a 69, Praha 10, 

rozd ělených na jednotky. 

 

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu hlasovali dle p ředloženého 

návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 
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 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Další materiál je uveden pod bodem po řadové 

číslo  

 

17.12  

 

Návrh na zm ěnu usnesení Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 21/40/2010 ze dne 2. 9. 2010 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu bytových jednotek budovy číslo popisné 549, 

katastrální území Vinohrady, Francouzská, číslo orienta ční 54, 

Praha 10, s oprávn ěnými nájemci. 

 

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu hlasovali dle p ředloženého 

návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 
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-  PRO hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Další materiál je uveden pod bodem po řadové 

číslo  

 

17.13  

 

Návrh na zm ěnu usnesení Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 21/52/2010 ze dne 2. 9. 2010 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu vlastnictví bytových jednotek budovy číslo popisné 

549, katastrální území Vinohrady, Francouzská, číslo 

orienta ční 54, Praha 10, s oprávn ěnými nájemci. 

 

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu hlasovali dle p ředloženého 

návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 
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 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Dalším bodem schváleného programu je bod 

pořadové číslo  

 

18. 

 

Návrh zám ěru prodeje volných bytových jednotek v domech, kter é 

byly schváleny k prodeji po jednotkách. 

 

 

 Tento prodej je realizován v rámci privatizace for mou 

elektronické aukce. Jde o dalších 22 volných bytový ch 

jednotek, které se nov ě uvolnily v pr ůběhu privatizace. 

 

 Navrhujeme, aby byly stejn ě jako dosud prodány jednotliv ě 

na základ ě výb ěrového řízení formou elektronické aukce. 

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 
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 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu hlasovali dle p ředloženého 

návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Dalším bodem schváleného programu je bod 

pořadové číslo  

 

19. 

 

Návrh na zm ěnu části usnesení Zastupitelstva m ěstské části 

Praha 10 číslo 21/22/2014 k návrhu na vyhodnocení výb ěrového 

řízení na prodej volných bytových jednotek formou el ektronické 

aukce – XIV. 
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 Jde o nápravu administrativní chyby. V rámci vyhod nocení 

výb ěrových řízení formou elektronické aukce nebyli jako 

vít ězové uvedeni vždy oba manželé jako spoluvlastníci, takže 

tímto navrhujeme zjednat nápravu tak, aby mohly být  řádně 

uzav řeny p říslušné smlouvy.  

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu hlasovali dle p ředloženého 

návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 
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 Pan Vinš: Dalším bodem schváleného programu je bod 

pořadové číslo  

 

20. 

 

Návrh na prodej volných bytových jednotek – elektro nická 

aukce. 

 

 

 Jde o prodej volných byt ů v domech prodaných v rámci 

privatizace na základ ě výsledk ů výb ěrového řízení formou 

elektronické aukce, uvedených v materiálech pod bod y po řadové 

číslo 20.1 – 20.3. 

 

 

 Materiál uvedený pod po řadovým číslem  

 

20.1 

 

Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení na prodej volných 

bytových jednotek formou elektronické aukce – XV. 

 

 

 Byla to 9. várka prodeje, kdy ve výb ěrovém řízení bylo 

nabídnuto 15 byt ů. 

 

-  Prohlídek se zú častnilo 1028 zájemc ů, 

-  bylo podáno 239 p řihlášek, a 

-  bylo u čin ěno 1017 p říhoz ů. 

 

 Navrhujeme prodej 14 byt ů za celkovou cenu 27 719 630,- 

korun, což je navýšení oproti odhadním cenám o cca 54 %. 
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Další materiál je uveden pod po řadovým číslem 

 

20.2 

 

Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení na prodej volných 

bytových jednotek formou elektronické aukce – XVI. 

 

 

 Byla to stejná várka prodeje, kdy ve výb ěrovém řízení bylo 

nabídnuto 15 byt ů, 

 

-  prohlídek se zú častnilo 1074 zájemc ů, 

-  bylo podáno 287 p řihlášek a 

-  bylo u čin ěno 865 p říhoz ů. 

 

Navrhujeme prodej 13 byt ů za celkovou cenu vyšší jak 26,5 

milion ů korun, což je navýšení oproti odhadním cenám o 70 %. 

 

 

 Materiál uvedený pod po řadovým číslem  

 

20.3 

 

Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení na prodej volných 

bytových jednotek formou elektronické aukce XVII. 

 

 

 Jedná se o 12. várku prodeje, kdy ve výb ěrovém řízení bylo 

nabídnuto 15 byt ů. 

 

-  Prohlídek se zú častnilo 850 zájemc ů, 

-  bylo podáno 210 p řihlášek a  

-  bylo u čin ěno 1408 p říhoz ů. 
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Navrhujeme prodej 14 byt ů za celkovou cenu vyšší jak 31 

milion ů korun, což je navýšení oproti odhadní cen ě o 63 %. 

 

 Otevírám diskusi.  

 

 

 Předsedající: Děkuji. O slovo se hlásí kolega Richter. 

Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Čekám potlesk. (Oživení s potleskem.) Pro č? 

 

 Trochu jsem o čekávál potlesk ze strany TOP 09, protože se 

domnívám, že takovéto nakládání s ve řejným majetkem je p řece 

to, co si p řejeme. 

 

 Je velmi hezké, že primátor hlavního m ěsta Prahy blábolí o 

rozstrkávacím (?) rozpo čtu nebo nevím o čem, nevím to p řesn ě, 

takže se za to omlouvám, ale je to o tom, že nakupu je toaletní 

papír v rámci elektronické aukce, mýdlo, i když moc  nemydlí, 

což je hrozn ě fajn, ale p řece jen, a te ď vážn ě. 

 

 Jsme jediní v republice, kte ří prodávají nemovitý majetek 

formou elektronické aukce a dlužno dodat, abych neo strakizoval 

TOP 09, že formou elektronické aukce, kterou TOP 09  navrhla, a 

to naprosto transparentn ě. 

 

 Neslyším potlesk ze strany TOP 09. (Oživení.) Dob ře, 

děkuji. 

 

 Pan kolega Narovec, který byl tvo řitelem sytému a sám na 

to doplatil, mi rozumí. (Silné oživení.) 
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 Zárove ň chci říct, pane p ředsedo TOP 09, prosím, p ři svých 

sedánkách, politických zasedáních, kuloárních jedná ních, 

řekn ěte TOP 09 na Magistrátu hlavního m ěsta Prahy, a ť se 

chovají minimáln ě jako my. (Oživení.) 

 

 Ne říkám, že by m ěli jít nad rámec. Ono to už ani nejde, 

protože transparentn ěji to nejde, ale dob ře, aspo ň jako my. Ne 

tak, že by tam n ěco „uklohnili“ a zm ěnili park na stavební 

plochu, prodávali byty jen tak, jak je napadne, ale  zkuste 

postupovat touto cestou.  

 

 Nicmén ě vážn ě. Možná si myslíte, že si z toho d ělám 

legraci. Ned ělám. Tohle je p řece pravda. Kdo jiný v této 

republice se tak chová? 

 

 A chci slyšet ob čanská sdružení, která řvou „aleluja“, 

chci slyšet Vlastu, Blanku, Radku, že říkají: super, takhle to 

dělejte, to je to správné, protože minimáln ě není argument, 

abyste řekli: tohle je špatn ě. 

 

 D ěkujeme za potlesk, d ěkujeme, že to d ěláme dob ře, 

zachovejte nám p říze ň. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Doplnil bych pana kolegu Richtera. 

 

 P řed časem jsme p řistoupili k této form ě prodeje bytového 

fondu a nev ěděli jsme, jaká bude skute čnost. Když se však na 

tato čísla podíváte, jsou dobrá. 

 

 Jestliže máme nár ůst o 50 a více procent oproti 

předpoklad ům, je to d ůkaz toho, že m ěstská část Praha 10 

minimáln ě zde d ělá více než dobrou práci. Já nepot řebuji 

potlesk ani od TOPky, ani od Vlasty, protože si mys lím, že 
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v tuto chvíli d ěláme takovou práci, že díky ní máme v ětší 

finan ční prost ředky a m ůžeme d ělat práv ě ty dobré projekty 

v sociální oblasti, které tady byly zmi ňovány. 

 

 Šli jsme cestou, která nebyla vyšlapaná, a dnes m ůžeme 

říct, že se to povedlo. 

 

 Chci pod ěkovat majetkoprávnímu odboru, protože si myslím, 

že kus velké práce v tom práv ě tento odbor odvedl. D ěkuji. 

 

 

 Pan Vinš: Uzavírám diskusi k materiálu číslo 20.1 a prosím 

mluv čího návrhového výboru o p ředložení návrhu usnesení 

k tomuto bodu.  

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o materiálu pod po řadovým číslem 20.1 

hlasovali dle p ředloženého návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 



P10-060539/2014 

 155  

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Otevírám diskusi k materiálu číslo 20.2 (Nikdo 

se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu po řadové číslo 20.2 

hlasovali dle p ředloženého návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Otevírám diskusi k materiálu číslo 20.3 (Nikdo 

se nehlásí.) 
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 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane místostarosto, za slovo. 

Navrhuji, abychom o tomto materiálu po řadové číslo 20.3 

hlasovali dle p ředloženého návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Dalším bodem chváleného programu dnešního 

zasedání je bod po řadové číslo  

 

21. 

 

Návrh na poskytnutí p římé adresné finan ční podpory za období 

10 – 12/2013 z d ůvodu jednostranného zvýšení nájemného z bytu.  
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 Je to návrh na řešení d ůsledk ů deregulace. Jde o p římou, 

adresnou finan ční podporu, což je jeden ze základních pilí řů 

v sociální oblasti, kterou m ěstská část realizuje. Je to 

v podstat ě pomoc lidem, kte ří spl ňují všechny podmínky 

týkající se p říjm ů atd. v d ůsledku navýšení nájemného u 

nájemných byt ů. 

 

Otevírám diskusi k tomuto materiálu.  

 

 

 Předsedající: Děkuji. O slovo se hlásí pan kolega Richter. 

Prosím.  

 

 

 Pan Richter: Omlouvám se, že si op ět beru slovo. 

 

 Tento projekt vznikl za osvíceného vedení radnice někým 

konkrétním, nebudu jmenovat, ale zárove ň chci říct, že op ět 

neslyším žádný potlesk. 

 

 Op ět a op ět to bereme jako samoz řejmost? Op ět neslyším 

opozici, koalici, levicové strany, které říkají: to je p řece 

správn ě, my p řece nechceme tyto lidi dostávat do sociálních 

pastí, my jim p řece chceme pomoct, a to bez ohledu na to, 

jestli bydlí v našich nájemních bytech nebo v domec h 

s majitelem. To je totiž d ůležité a já za to d ěkuji. 

 

 D ěkuji za to, že by ť starosta není z ODS, tak tento systém 

byl zachován. 

 

 D ěkuji za to, že zastupitelstvo, p ředpokládám, že bude 

hlasovat stejn ě jako historicky, tento materiál schválí. 
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 Ned ěkuji za to, že t řeba n ěkte ří členové DPD, kte ří tady 

měli a mají sed ět (šum), tady byli jenom na hlasování o 

Bohémce a následn ě odešli. To se mi moc nelíbí, protože to 

není fér. Tady to p řece není jenom o konkrétním projektu a 

spln ění slibu jedné skupiny, tady zastupujeme ob čany Prahy 10, 

a to m ě mrzí. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Rád bych se k tomu také vyjád řil. 

 

 Je to v ěc, kterou jsme tady vymýšleli v minulém volebním 

období a jako v mnoha jiných p řípadech jsme suplovali práci a 

vůbec legislativu vlády. 

 

 Podívejte se, jaký problém má sou časná vláda se zákonem o 

sociálním bydlení, který op ět není na programu. P řitom Praha 

10 vytvo řila systém, který napomáhá práv ě t ěm nepot řebnějším, 

aby se opravdu nedostali do zmi ňovaných pastí, takže je to 

jedna ze sou částí propracované bytové politiky, kterou Praha 

10 schválila již p řed čty řmi lety. 

 

 Pan Vinš: O slovo se dále hlásí paní kolegyn ě Čunátová. 

Prosím. 

 

 

 Paní Čunátová: S dovolením bych také řekla pár slov. 

 

 Cht ěla bych říct, že se naší radnici da ří proto, že je to 

výsledek nejen práce jedné strany, ale je to výsled ek práce 

dosažený nap ří č politickým spektrem a všech zastupitel ů, kte ří 

ať už v minulém volebním období nebo i ve volebním ob dobí 

sou časném na tom m ěli sv ůj podíl. 

 



P10-060539/2014 

 159  

 Kdyby k tomu totiž nep řisp ěli oni, výsledek by nebyl 

takový, jaký dnes je. D ěkuji. 

 

 

 Pan Vinš: Děkuji. O slovo se dále hlásí pan kolega 

Svoboda. Prosím. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane p ředsedající. 

 

 Dovolím si říci pár slov obecného charakteru, protože se 

přiznám, že m ě k tomu vybudila emotivní slova kolegy Richtera. 

 

 Nechci v žádném p řípad ě zpochyb ňovat úsilí m ěstské části 

Praha 10, p řestože tady bylo pravicové vedení, které d ělalo 

sociální politiku, čemuž se Sociální demokracie samoz řejm ě 

nikdy nebránila a bránit nebude, a byl jsem tomu sa mozřejm ě 

rád, ale na druhé stran ě chci říct, že p řestože kdysi 

v historii vláda Sociální demokracie byla donucena schválit 

progresivní zákon o deregulaci nájemného, což nám t ehdy 

ukládal Brusel, sou částí toho byl i ochranný prvek, který 

práv ě tento režim umož ňoval. 

 

 To, že se s tím radnice takto „popasovala“, je rad nici ke 

cti. 

 

 Slyším, jak jsem vzbudil opozi ční reakce v ůči mé myšlence, 

ale jsem p řesv ědčen, že to tak bylo. 

 

 D ěkuji za pozornost. 

 

 

 Pan Vinš: Děkuji. O slovo se hlásí pan kolega Richter. 

Prosím.  
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 Pan Richter: Mám jenom technickou reakci. 

 

 Pane bývalý poslan če, to jste si to spletl. Bohužel to 

nebyla podmínka, takže radnice to d ělat nemusela, nicmén ě jsme 

jednou z mála, které to d ělají, ale jinak na to máme stejný 

názor a já s vámi vlastn ě souhlasím, že by to takto m ělo být 

řešeno, ale bohužel to není podmínkou.  

 

Radnice to d ělat nemusí, takže my jsme zase ti osvícení. 

Vy si to prodejte jako levicov ě osvícení, my říkáme pravicov ě 

osvícení, ale to je v po řádku.  

 

 

 Předsedající: Jenom bych cht ěl trochu panu Svobodovi 

oponovat. Ji ří Paroubek schválil zákon o deregulaci nájemného, 

aniž by byl schválen zákon o sociálním bydlení, ani ž by byl 

schválen jakýkoliv zákon, který by chránil ty nejpo t řebnější.  

 

 Ji ří Paroubek však už p ředstavuje historii, zatímco my 

žijeme budoucností.  

 

 (Poznámky v plénu, které vyvolávají veselí.) 

 

 

 Pan Vinš: Děkuji, pane starosto. Vzhledem k tomu, že nikdo 

další se už o slovo nehlásí, uzavírám diskusi a pro sím 

mluv čího návrhového výboru o p ředložení návrhu usnesení 

k tomuto bodu programu. 
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 Pan Svoboda: Děkuji za slovo. Navrhuji, abychom o tomto 

materiálu po řadové číslo 21 hlasovali dle p ředloženého návrhu 

usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 22 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 S technickou poznámkou se o slovo hlásí pan Ing. S voboda. 

Prosím. 

 

 

 Pan Svoboda: Pane starosto, mám pocit, že v usnesení by 

měl být seznam žadatel ů, kte ří jsou vlastn ě sou částí tohoto 

materiálu. 

 

 

 Předsedající: V usnesení nikoliv. Byl bych nerad, aby se 

sou částí ve řejného dokumentu stali ti, kte ří dostávají tyto 

finan ční prost ředky.  

 

 

 Pan Svoboda: Pokud je to z tohoto d ůvodu, pak máte pravdu. 

Promi ňte. 



P10-060539/2014 

 162  

 

 

 Pan Vinš: Děkujeme, pane inženýre. 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo 

 

22. 

 

Návrh na zm ěnu formy prodeje domu číslo popisné 595 

s p říslušenstvím a pozemk ů parcelní číslo 1362, 1363/1 a 

1363/2, katastrální území Strašnice, ulice Nad vodo vodem 

595/23. 

 

 

 Je to zm ěna formy prodeje dom ů se šesti a mén ě byty.  

 

 Jde o ten „neš ťastný“ d ům Nad vodovodem 23 a jist ě si 

pamatujete na pom ěrn ě emotivní vystoupení nájemník ů, kte ří 

měli splnit podmínky, které byly nastaveny. Nebyli sc hopni je 

splnit a za celou dobu se nedokázali dohodnout, tak že ve 

finále to dopadlo tak, že jedna část t ěchto nájemník ů využila 

naši nabídku a p řest ěhovala se do jiných našich byt ů a z domu 

se šesti a mén ě bytovými jednotkami, který m ěl být nájemník ům 

prodán p římo, protože jich tam bylo více jak 50 %, stal 

normální d ům se šesti a více bytovými jednotkami.  

 

 (V jednacím sále je veliký hluk.) 

 

 Měl by se tudíž v tuto chvíli za řadit do formy prodeje 

elektronickou aukcí. 
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 D říve než otev řu diskusi k tomuto materiálu, o slovo se 

hlásí ob čan z Prahy 10, který je jedním z oprávn ěných 

nájemník ů, který tam zbyl, a to pan *******. 

 

 Prosím, máte slovo. 

 

 

 Pan ******* : Dobrý den! Jmenuji se ******* a jsem 

nájemníkem p ředmětného domu. 

 

Rozhodnutím zastupitelstva ze dne 10. 12. 2012 byl tento a 

další domy schváleny v privatizaci dosavadním nájem ník ům za 

stanovenou odhadní cenu. 

 

 P řestože jsme podmínky kladené tímto usnesením 

prokazateln ě splnili, nap říklad  

 

-  vznik právnické osoby,  

-  bezdlužnost,  

-  akceptaci odhadní ceny atd., 

 

městská část nám p řesto bez vysv ětlení d ům dosud neprodala, 

zatímco ostatní domy z tohoto usnesení ano. 

 

 Je sice pravdou, že jsme nesplnili jeden požadavek , a to 

souhlas všech právnických osob v celé privatizaci, to ale  

prokazateln ě nesplnily ani ostatní domy, protože tento 

požadavek je nesplnitelný a v rozporu s platnou leg islativou, 

zejména s Listinou základních práv a svobod článkem II. 

odstavcem 3. 

 

 P řestože jsme na tyto skute čnosti opakovan ě a písemn ě 

Prahu 10 upozor ňovali, dodnes na tyto p řipomínky nijak 

nereagovala. 
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 Proto jsme se dopisem ze srpna 2013 vyjád řili v tom 

smyslu, že pokud bude Praha 10 nadále postupovat v rozporu 

s legislativou a platným usnesením zastupitelstva, budeme 

nuceni záležitost řešit cestou soudní žaloby. 

 

 Bohužel však Praha 10 o žádné smírné řešení nem ěla zájem a 

místo toho zaslala nájemník ům nátlakový dopis, aby se 

vyst ěhovali a vym ěnili byty. 

 

 Toto opat ření m ělo z řejm ě vytvo řit záminku k poslání domu 

do aukce s argumentem menší obsazenosti než 50 % a v tomto 

smyslu již Rada ve svém usnesení 255 ze 16. 4. 2014  takto 

rozhodla. 

 

 Tyto kroky Prahy 10 jsou zjevn ě ú čelové a nelegální, a 

proto jsme již na m ěstskou část podali p říslušnou soudní 

žalobu. 

 

 Pokud zastupitelstvo výše uvedené usnesení Rady sc hválí, 

obratem podáme soudu návrh na p ředběžné opat ření, kterým budou 

jakékoliv p řevody či manipulace s p ředmětnou nemovitostí Praze 

10 zakázány soudem, a to až do pravomocného soudníh o 

rozhodnutí. 

 

 Dovoluji si však p řipomenout skute čnost zmín ěnou již 

v našem podání ze srpna 2013, a to, že v p řípad ě pravomocného 

soudního rozhodnutí v náš prosp ěch budeme žádat úhradu nejenom 

všech soudních náklad ů a právních služeb, ale i ušlé výnosy z 

nájemného, po čínaje datem, kdy byla Praha 10 povinna s námi 

uzav řít kupní smlouvu na p ředmětný d ům podobn ě jako ostatní 

domy z daného usnesení.  
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 Rovn ěž soudu navrhneme, aby tyto náklady byly vymáhány o d 

konkrétních osob, které tyto škody v ědomě či svou nedbalostí 

zavinily, a to v četn ě člen ů Rady či Zastupitelstva Prahy 10, 

kte ří pro tyto nelegální návrhy hlasovali.  

 

 P řesto ani v sou časné situaci neodmítáme smírné řešení, 

bude-li mít o n ě Praha 10 zájem.  

 

 Záv ěrem bych rád sd ělil, že pokud n ěkte ří zastupitelé mají 

pocit, že jim k tomuto p řípadu nebyly poskytnuty úplné a 

pravdivé podklady, o čemž mám pochybnosti, jsem ochoten a 

připraven, pokud o n ě projeví zájem, jim tyto podklady 

poskytnout. 

 

 D ěkuji za pozornost.  

 

 

 Předsedající: Děkuji a prosím pana kolegu Vinše, aby na 

tento p řísp ěvek reagoval. 

 

 

 Pan Vinš: Tato slova m ě momentáln ě dosti zna čně mrzí, 

protože nejv ětší problém, pokud vím, m ěli tito nájemníci mezi 

sebou. Všichni si pamatujeme, že p řece nebyli schopni se 

dohodnout, notabene se kv ůli tomuto domu n ěkolikrát m ěnila 

pravidla a p řizp ůsobovala tak, aby je mohli splnit. Ud ělali 

jsme prost ě všechno pro to, abychom jim to mohli prodat 

napřímo.  

 

 Jestliže však n ěkdo nesplní pravidla vydaná m ěstskou 

částí, tak se mu to prost ě nemůže prodat. Když se ostatní 

podle daných pravidel řídí, zatímco jiný nikoliv, pak v tom 

pokra čovat nelze. 
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 Ješt ě navíc p řipomínám, že p řece i v tuto chvíli jako 

oprávn ěný nájemník, pane Škopku, máte právo vít ěznou nabídku 

v elektronické aukci dorovnat, aniž byste se jí ú častnil, a 

můžete tento d ům koupit, takže naprosto odmítám, že by tady 

byla n ějaká chyba na stran ě městské části. Byl prost ě problém 

v mezilidských vztazích v tomto dom ě, takže m ěstská část 

opravdu toto „pískat“ nebude a nem ůže s tím dál cokoliv jiného 

dělat.  

 

 Myslím, že to je jediná možnost, jak dnes s tímto domem 

naložit, a to prodat ho v elektronické aukci a dát možnost 

jedinému oprávn ěnému nájemníkovi, který v tomto dom ě zbyl, aby 

mohl tuto cenu dorovnat a tento d ům si koupit. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Jenom bych dodal, že privatizace 

není nároková záležitost. Když si uv ědomím, že jsme se kdysi 

usnesli, že budeme privatizovat a za to nás nyní n ěkdo chce 

poslat do v ězení, tak jsem rád, že jsme se takto rozhodli. 

Děkuji. 

 

 

 Pan Vinš: Nevidím nikoho dalšího, kdo by se hlásil do 

rozpravy, uzavírám proto diskusi a prosím mluv čího návrhového 

výboru o p ředložení návrhu k usnesení k bodu po řadové číslo 

22. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane p ředsedající. Navrhuji, 

abychom o tomto materiálu po řadové číslo 22 hlasovali dle 

předloženého návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 
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 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 22 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím pana kolegu Vinše, aby pokra čoval. 

 

 

 Pan Vinš: Přistoupíme k dalšímu bodu dnešního jednání, 

kterým je bod po řadové číslo 

 

23. 

 

Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení na podání žádostí o 

odkup pronajatých nebytových jednotek se stanovením  minimální 

ceny, kde oprávn ěný nájemce dorovnal nejvyšší nabídku 

vít ězného uchaze če. 

 

 Jde o prodej nebytových prostor v domech, které se  

prodávají dle Provád ěcího p ředpisu privatizace v souladu 

s p říslušnými zásadami. 

 

 Je to p ět nebytových prostor obsazených oprávn ěnými 

nájemci. Prob ěhlo výb ěrové řízení a oprávn ění nájemci využili 

možnosti dorovnat nejvyšší cenu, která byla podána v rámci 

výb ěrového řízení. 
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 P říjem pro m ěstskou část bude u t ěchto p ěti nebytových 

prostor činit 17,13 milion ů korun.  

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo. Navrhuji, abychom o tomto 

materiálu po řadové číslo 23 hlasovali dle p ředloženého návrhu 

usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 19 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  3 se hlasování zdrželi. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Přistoupíme k dalšímu bodu programu dnešního 

jednání, kterým je bod po řadové číslo 
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24. 

 

Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení na podání žádostí o 

odkup pronajatých nebytových jednotek se stanovením  minimální 

ceny, ve kterých stávající nájemci provedli stavebn í a 

technické úpravy. 

 

 

 Zde jde v podstat ě o stejný problém. Je to prodej 

pronajatých nebytových prostor v rámci privatizace,  ale 

v nebytových prostorech, ve kterých nájemce realizo val 

stavební úpravy. 

 

 Jde o dva nebytové prostory a p říjem pro m ěstskou část 

bude činit 7 212 891,- korun. 

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo. Navrhuji, abychom o tomto 

materiálu po řadové číslo 24 hlasovali dle p ředloženého návrhu 

usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 
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-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 Prosím, pane místostarosto, pokra čujte. 

 

 

 Pan Vinš: Dalším bodem schváleného programu dnešního 

jednání je bod po řadové číslo 

 

25. 

 

Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení na podání žádostí o 

odkup nebytových jednotek se stanovením minimální c eny, 

vyhlášeného v termínu od 24. 2. 2014 do 24. 3. 2014 . 

 

 

 Jde o prodej pronajatých nebytových prostor v rámc i 

privatizace, což je klasický prodej, a v rámci sout ěže je 

takto prodáváno 23 nebytových prostor na základ ě výb ěrového 

řízení, kdy p říjem pro m ěstskou část bude činit 23 421 830,- 

korun. 

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane p ředsedající. Navrhuji, 

abychom o tomto materiálu po řadové číslo 25 hlasovali dle 

předloženého návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 
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 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 19 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  4 se hlasování zdrželi. D ěkuji.  

 

Tento materiál byl p řijat. 

 

 

 Pan Vinš: Toto je ošklivá hra TOP 09. Vy nechcete 

podporovat podnikatele na Praze 10?  

 

 Už opravdu nevím, jaké materiály bychom m ěli p ředkládat, 

abyste je podpo řili. Jestliže pravicová strana, aspo ň říkáte, 

že jste pravicová a konzervativní strana, a podporu jete 

podnikání na Praze 10, pak toto vaše hlasování tomu  opravdu 

neodpovídá, takže nevím, jak tuto podporu chcete d ělat. 

 

 

 Předsedající: A to, pane místostarosto, pan kolega Narovec 

pro to hlasoval v majetkové komisi, zatímco dnes se  hlasování 

zdržel. (Šum.) 

 

 Pokra čujte dál, pane místostarosto. 

 

 

 Pan Vinš: Dalším bodem dnešního zasedání je bod po řadové 

číslo 
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26. 

 

Návrh na prodej pozemk ů dle vymezeného celku.  

 

 

 U obou následujících díl čích materiál ů jde o prodej dvou 

pozemkových celk ů v rámci privatizace bytovým družstv ům.  

 

 

Jde o materiál uvedený pod bodem  

 

26.1 

 

Návrh na prodej pozemk ů dle vymezeného celku číslo 208 

v katastrálním území Strašnice družstvu Bytové druž stvo 

Dürerova, I Č 26724286 

 

 

a dále pod bodem po řadové číslo 

 

26.2 

 

Návrh na prodej pozemk ů dle vymezeného celku číslo 207 

v katastrálním území Strašnice družstvu Bytové druž stvo Skalka 

2169-2171, I Č 26724294. 

 

 

 P říjem pro m ěstskou část bude činit 5 323 940,- korun.  

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 
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 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane p ředsedající. Navrhuji, 

abychom o tomto materiálu po řadové číslo 26 hlasovali dle 

předloženého návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Návrh byl p řijat. 

 

 Pane místostarosto, m ůžeme pokra čovat.  

 

 

 Pan Vinš: Dalším bodem programu dnešního zasedání je bod 

pořadové číslo 

 

27. 

 

Návrh na zm ěnu Zásad pro prodej nebytových jednotek v domech, 

které byly schváleny k prodeji v souladu s provád ěcím 

předpisem privatizace domovního fondu sv ěřeného m ěstské části 

Praha 10. 
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 Tady z mého pohledu jde o pom ěrn ě zásadní krok, ke kterému 

jsme se odhodlali. 

 

 Tyto zásady se m ění z toho d ůvodu, že se 

 

1)  změnil Ob čanský zákoník, což je jasné, protože bylo 

naší povinností zm ěnit tyto zásady tak, aby byly 

v souladu s novelou Ob čanského zákoníku,  

2)  že do t ěchto zásad vkládáme d ůležitou podmínku pro 

budoucí sout ěžitele jednotlivých nebytových prostor a 

tato podmínka je zcela jasná, protože chceme závaze k 

sout ěžitele, aby po koupi nebytového prostoru vzhledem 

k tomu, že tento nebytový prostor tam už n ějakou dobu 

funguje, v ětšinou se jedná o služby, na které jsou 

občané v dané m ěstské části zvyklí, v p řípad ě, že 

v této sout ěži zvít ězí, minimáln ě p ět let zachová 

činnost, která tam byla vykonávána p ředtím, než se 

začalo dražit. 

 

Myslím, že je to pom ěrn ě zásadní podmínka a že je pot řeba 

ji podpo řit, zejména z toho d ůvodu, že ob čané, kte ří bydlí 

v té části Prahy 10, kde tento nebytový prostor je, jsou 

zvyklí na služby, které jsou v daném nebytovém pros toru 

poskytovány.  

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane p ředsedající. Navrhuji, 

abychom o tomto materiálu po řadové číslo 27 hlasovali dle 

předloženého návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění. 
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 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Návrh byl p řijat. 

 

 Pane místostarosto, m ůžete pokra čovat.  

 

 

 Pan Vinš: Dalším bodem programu dnešního zasedání je bod 

pořadové číslo 

 

28. 

 

Informace o pr ůběhu jednání ke koupi pozemk ů a narovnání 

vlastnických vztah ů k pozemk ům v katastrálním území Strašnice, 

v Praze 10 od vlastník ů *******  a na zm ěnu usnesení 

Zastupitelstva m ěstské části Praha 10 číslo 20/6/2013 ze dne 

16. 12. 2013 ve zn ění usnesení Zastupitelstva m ěstské části 

Praha 10 číslo 21/29/2014 ze dne 24. 2. 2014. 

 

 

 Jde o realizaci koup ě pozemk ů od restituent ů. Krom ě toho 

jde o vým ěnu, ale nejprve bych p řednesl úvod. 
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 Na prosincovém zastupitelstvu jsme schválili koupi  

ur čitých pozemk ů částe čně od restituent ů, v n ěkterých 

případech šlo o duplicity, dále o spole čné vlastnictví 

pozemků. 

 

 Došlo k jedné zásadní skute čnosti, a to, že restituenti 

nejv ětšího pozemku se dostali u soudu do ur čitých problém ů, 

takže v tuto chvíli není zcela jasné, kdo tento poz emek 

vlastní.  

 

 Proto v tuto chvíli navrhujeme revokaci tohoto usn esení 

z prosince tak, tento pozemek, který je problémový a o kterém 

asi bude dále rozhodovat soud v rámci sporu restitu ent ů, 

vy řadit z p ůvodního zám ěru tento pozemek koupit.  

 

 Tenkrát jsme vlastn ě nakupovali pozemky celkem asi za 43 

milion ů korun, z toho tento pozemek stojí 37 milion ů, takže 

zbývají pozemky pouze asi za 6 milion ů korun.  

 

 Pokud jde o vým ěnu p ředloženého usnesení, prosím pana Mgr. 

Eksteina, aby se ujal slova. 

 

 

 Pan Ekstein: Dobrý den! Zm ěna tohoto návrhu usnesení se 

týká pouze bodu II. „ mění “, protože touto problematikou se 

zastupitelstvo zabývalo už dvakrát. 

 

 V p ůvodním návrhu usnesení, který vám byl p ředložen, se 

mění pouze usnesení ze dne 16. 12. 2013, v té zm ěně se to týká  

usnesení ze dne 16. 12 2013 i z 24. 2. 2014, kterým  se 

prodlužovaly termíny.  

 

 To je jediná zm ěna. Omlouvám se za to, že to v p ůvodním 

návrhu vypadlo. 
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 Pan Vinš: Děkuji a otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane p ředsedající. Navrhuji, 

abychom o tomto materiálu po řadové číslo 27 hlasovali dle 

návrhu usnesení v pozm ěněné nové variant ě. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Návrh byl p řijat. 

 

 Pane místostarosto, m ůžete pokra čovat.  

 

 

 Pan Vinš: Dalším bodem programu dnešního zasedání je bod 

pořadové číslo 

 

29. 
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Návrh na úplatný p řevod nemovitostí v Praze 10, katastrálním 

území Strašnice, ulice Št ěchovická, a to budovy číslo popisné 

1982 na pozemku parcelní číslo 2838/2 a pozemku parcelní číslo 

2838/2 od České republiky, Ú řadu pro zastupování státu ve 

věcech majetkových, a návrh na zrušení usnesení Zastu pitelstva 

městské části Praha 11 číslo 16/73/2013 ze dne 29. 4. 2013. 

 

 

 Jde o úplatný p řevod nemovitostí od Ú řadu pro zastupování 

státu ve v ěcech majetkových, a to bývalých Jeslí Št ěchovická. 

 

 Budova sloužila jako d ětské jesle, v roce 2001 byla 

městská část nucena p ředat nemovitosti Ministerstvu financí a 

budova za čala sloužit jako ubytovna p řevážn ě pro zahrani ční 

dělníky. M ěstská část má již od poloviny 90. let zájem na  

jejím bezúplatném nebo úplatném p řevodu. 

 

 Jednání o bezúplatném p řevodu nebyla úsp ěšná, protože Ú řad 

trval na p řevodu úplatném. Z tohoto d ůvodu si m ěstská část 

nechala zpracovat znalecký posudek týkající se hodn oty 

předmětných nemovitostí. Cena dle tohoto znaleckého posud ku 

činí 9,3 milion ů korun. Ú řad pro zastupování státu ve v ěcech 

majetkových nabízí úplatný prodej za cenu 9,48 mili onů korun.  

 

Budova je ve spojení s okolním areálem mimo řádně vhodná 

k rekonstrukci na mate řskou školku. V rozpo čtu pro rok 2014 

jsou na p ředmětný odkup vyhrazeny finan ční prost ředky ve výši 

9,5 milion ů korun. 

 

Z výše uvedených d ůvod ů navrhujeme ke schválení úplatný 

převod p ředmětných nemovitostí za cenu 9,48 milion ů korun. 

 

 Otevírám diskusi. 
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 Předsedající: Já bych si vzal slovo. 

 

 Dámy a pánové, tato kauza se tady vine jako červená ni ť po 

několik volebních období. Pro m ě bylo absolutn ě nep ředsta-

vitelné a m ůžu říct, že Ú řad pro zastupování státu ve v ěcech 

majetkových pro m ě fungoval jako nedobytná tvrz, když jsme 

tady nejmén ě 4 roky řešili situaci p řevisu d ětí v mate řských 

školkách a p řitom budova, která by se jednozna čně pro 

mateřskou školku hodila, byla nevyužitá. 

 

 Když jste se tam šli podívat, visely tam z oken d ělník ům 

trenky a bylo vid ět, že tato budova je plná ukrajinských a 

jiných d ělník ů v dob ě, kdy m ěstská část Praha 10 tady řešila 

několikasethlavý p řevis. 

 

 Jsem proto moc rád, že se povedlo, i když pom ěrn ě pozd ě, 

ale p řece jen, p řesv ědčit Ú řad pro zastupování státu ve v ěcech 

majetkových, že tuto budovu m ěstské části kone čně odprodá. 

 

 Situace je o to lepší, že řeší p řevis ve Strašnicích, 

protože Strašnice a Vršovice jsou tímto p řevisem nejvíce 

napadeny.  

 

 Dámy a pánové, bu ďme proto rádi, že Ú řad si trochu 

vypustil sv ůj rybník, a já v ěřím, že i v dalších kauzách, 

protože takovýchto budov tady máme n ěkolik, budeme stejn ě 

úsp ěšní. 

 

 

 Pan Vinš: O slovo se hlásí pan kolega Richter. Prosím. 
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 Pan Richter: Chci pod ěkovat za toto řešení, léta jsme se o 

něj snažili. Za ODS říkám, že je nezbytné nutné, abychom 

navýšili po čty míst v mate řských školách. Toto je krok 

správným sm ěrem, takže velmi d ěkuji za to, že se to poda řilo 

dojednat.  

 

 Nevím, jak se k tomu staví ostatní kolegové t řeba z řad 

opozice. D ěkuji.  

 

 

 Pan Vinš: Nevidím nikoho dalšího p řihlášeného do diskuse, 

takže uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane p ředsedající. Navrhuji, 

abychom o tomto materiálu po řadové číslo 29 hlasovali dle 

návrhu usnesení v nezm ěněném zn ění tak, jak byl uveden  

v písemném materiálu, který byl sou částí dnešní dokumentace. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Návrh byl p řijat. 
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 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

30. 

 

Návrh na sv ěření v ěcí z vlastnictví hlavního m ěsta Prahy. 

 

 

 Tento materiál má dva další materiály uvedené pod 

pořadovým číslem 30.1 a 30.2. 

 

 

 První z nich má po řadové číslo  

 

30.1 

 

Návrh na sv ěření v ěcí z vlastnictví hlavního m ěsta Prahy do 

sv ěřené správy m ěstské části Praha 10, a to pozemk ů parcelní 

číslo 952/2, 1129, 1352/2, 1431/1, 1434/4, 1431/6, 1 432/4, 

1432/6, 1433/1, 1512/2, 1535/2, 1536/5, 1537/2, 154 2/6, 

1542/11, 1599/3, 1602/5, 1615/7, 1619/5, 1619/9, 16 20/3, 

1621/1, 1621/19, 1676/1, 1676/2, 1707/3, 1707/4, 21 99/16, 

2199/18, 2453/1 a 2454, vše v katastrálním území Vr šovice. 

 

 

 Prosím paní kolegyni Cabrnochovu, aby tento materi ál 

uvedla.  

 

 

 Paní Cabrnochová: Předkládám vám zde materii, ve kterém je 

uveden návrh na sv ěření pozemk ů do správy m ěstské části.  
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 Tyto pozemky jsou v katastrálním území Vršovice, p řevážná 

část pozemk ů je v zeleni, anebo jsou to chodníky. O tuto zele ň 

se m ěstská část již dlouhou dobu stará. 

 

 Prosím vás tudíž o podporu tohoto materiálu. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Otevírám diskusi k tomuto materiálu.  

 

 O slovo se hlásí pan kolega Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Já tento materiál zásadn ě vítám. Na 

druhou stranu bych se cht ěl spíše zabývat obecnou 

problematikou, která se týká pozemk ů, které jsou sice ve 

vlastnictví hlavního m ěsta Prahy, ale my se o n ě staráme, tzn. 

především zelen ě, protože bych cht ěl vyzvat Radu m ěstské 

části, aby se obrátila na primátora hlavního m ěsta Prahy za 

TOP 09, aby n ějakým zp ůsobem tyto disproporce řešil, tzn. 

 

-  buď a ť hlavní m ěsto Praha poskytne finan ční prost ředky na 

údržbu t ěch pozemk ů, o které se nestará nebo nechce 

starat a my to za n ěj d ěláme, a to a ť nám kompenzuje, 

protože vy tyto prost ředky vlastn ě hledáte v rámci úspor 

v rozpo čtu, což by si m ěl každý uv ědomit, protože tyto 

peníze m ůžou jít kamkoliv jinam, tzn. na zdravotn ě 

postižené, na sportovce apod., 

-  anebo a ť nám tyto pozemky prost ě sv ěří a pak by to bylo 

naprosto čisté. 

 

My se však se znalostí v ěcí, kterou mám, staráme o hektary 

pozemků, které jsou ve vlastnictví hlavního m ěsta Prahy, 

protože je vlastn ě hlavní m ěsto spravovat nechce, nechce se o 

ně starat. 
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 Možná by proto stálo za to obrátit se na n ě jednoduchým 

dopisem a snažit se to zatím řešit, protože tak by to bylo 

správné a tak by to m ělo být. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Uzavírám diskusi a prosím mluv čího 

návrhového výboru o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. P ředkládám 

návrh usnesení k bodu číslo 30.1 tak, jak je uveden v písemném 

materiálu, který máte p řed sebou, tzn. v nezm ěněné podob ě. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Návrh byl p řijat. 

 

 

 Materiál uvedený pod bodem po řadové číslo 

 

30.2 

 



P10-060539/2014 

 184  

Návrh na sv ěření v ěcí z vlastnictví hlavního m ěsta Prahy do 

sv ěřené správy m ěstské části Prahy 10, a to pozemk ů parcelní 

číslo 806/755 a parcelní číslo 1030, vše v katastrálním území 

Malešice. 

 

 

 Jsem domluven s paní kolegyní Cabrnochovou, že ten to 

materiál uvede za pana prvního místostarostu. Prosí m ji proto, 

aby se ujala slova. 

 

 

 Paní Cabrnochová: Děkuji, pane starosto. V tuto chvíli 

budu tudíž zastupovat pana kolegu Nováka. 

 

 P ředkládám vám jeho materiál, ve kterém žádáme o návr h na 

sv ěření dvou pozemk ů, které jsou v Malešickém parku. 

 

 Jeden z t ěchto pozemk ů je problematický, a to parcelní 

číslo 1030, který byl vrácen v restituci a který nám  

zkomplikoval rekonstrukci tohoto parku. 

 

 Tento pozemek rodina Hlavá čových daruje hlavnímu m ěstu 

Praze a my žádáme o sv ěření jak tohoto pozemku, tak ješt ě 

pozemku parcelní číslo 806/755, který leží v horní části. 

 

 Pokud nám budou tyto pozemky sv ěřeny, umožní nám to 

dokon čit rekonstrukci Malešického parku tak, aby byla uce lená. 

 

 Ješt ě provádíme mezikrok, kdy žádáme o výp ůj čku t ěchto 

dvou pozemk ů.  
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 Předsedající: Děkuji za fundovaný výklad materiálu, který 

byl v kompetenci pana Ing. Nováka, a otevírám disku si k tomuto 

bodu programu.  

 

 O slovo se hlásí pan kolega Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Omlouvám se, že vás zdržuji, ale vid ěl jsem 

docela zajímavou reportáž, nevím, jestli to bylo v pořadu 

„Reporté ři ČT“ nebo v n ějakém jiném, o Malešickém parku. 

 

 Tato reportáž probíhala velice jednoduše. Redaktor  šel na 

konec n ějakého asfaltového chodní čku, ale najednou tam byla 

tráva, a on říkal: tak se podívejte, tato m ěstská část je 

banda blázn ů, cvok ů, oni tady nainvestovali peníze a najednou 

tady uprost řed louky kon čí chodní ček. Co mám asi d ělat? Mám 

se oto čit a odejít? 

 

 Byl to člov ěk, který si nezjistil naprosto základní 

informace, a to m ě mrzí. A víte pro č? 

 

 Protože Pozemkový fond tento p ředmětný pozemek, o kterém 

tady hovo říme, vydal v restituci a my jsme nem ěli možnost 

realizovat rekonstrukci Malešického parku práv ě z t ěchto 

důvod ů, což mn ě p řipadá nap říklad jako fatální selhání nevím 

přesn ě koho, ale minimáln ě selhání mediální a magistrátu, 

protože se domnívám, že m ělo být jasn ě řečeno, jakým zp ůsobem 

bude tento park dokon čen a pro č vlastn ě nemůžeme tamní 

chodní čky dokon čit. 

 

 Zárove ň d ěkuji za to, a te ď se musím obrátit i na 

magistrát, že tato sm ěna byla na magistrátu schválena, protože 

můžeme rekonstrukci tohoto parku dokon čit a už žádný noviná ř 
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tam nemusí b ěhat a říkat: to je banda cvok ů, kte ří neumí 

dodělat chodník. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Ješt ě bych se k tomu p řipojil.  

 

 Ono to bylo pon ěkud složit ější ješt ě v tom, že m ěstská 

část Praha 10 se svolením Magistrátu hlavního m ěsta Prahy, 

protože se jednalo o velké finan ční prost ředky z evropských 

fond ů, v srpnu 2012 spustila rekonstrukci nejv ětší zelen ě na 

Praze 10. Sto milion ů korun, které získala z evropských fond ů, 

byly nejv ětší finan ční prost ředky do zelen ě v Praze. 

 

 P řesto všechno se ruku v ruce s magistrátem povedlo n ěkdy 

v zá ří či říjnu, tzn. ve chvíli, kdy se už za evropské peníze 

rekonstruovala plocha, vrátit 1200 m 2 práv ě v tomto parku 

restituentovi, aniž by nám to magistrát sd ělil, protože to 

sdělit nemusí. 

 

 Následn ě se na magistrátu divili, že jsme jim to nesd ělili 

nazp ět, ale to už jsou drobnosti, nicmén ě n ěkdy máte pocit, že 

je to naschvál nebo absolutní absurdistán.  

 

 Celá tato kauza, která trvala dva roky a která moh la také 

ve finále skon čit velkým fiaskem, nakonec dopadla dob ře a já 

tímto materiálem celou tuto kauzu, aspo ň pro sebe, uzavírám. 

 

 Nyní prosím mluv čího návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji, pane starosto. P ředkládám návrh 

usnesení k bodu číslo 30.2 tak, jak je uveden v písemném 

materiálu, který máte p řed sebou, tzn. v nezm ěněné podob ě. 
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 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Návrh byl p řijat. 

 

 Prosím paní kolegyni Cabrnochovou, aby uvedla dalš í 

materiál schváleného programu. 

 

 

 Paní Cavrbochová: Dalším bodem programu je bod po řadové 

číslo 

 

31. 

 

Návrh na zm ěnu rozpo čtu pro rok 2014 a p řevod finan čních 

prost ředk ů na hlavní m ěsto Prahu pro Technickou správu 

komunikací – rekonstrukce Moskevské ulice. 

 

 

 Toto je op ět m ůj materiál. P ředkládám zde materiál, ve 

kterém je uveden návrh na zm ěnu rozpo čtu, a to p řevod 

finan čních prost ředk ů na hlavní m ěsto Prahu pro Technickou 

správu komunikací. Jde o rekonstrukci Moskevské uli ce. 
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 V této souvislosti bychom m ěli p řevést peníze, které jsou 

vy člen ěny v rozpo čtu na rekonstrukci této ulice pro první a 

druhou etapu ve výši 78 milion ů korun.  

 

 První a druhá etapa by m ěla skon čit na konci kv ětna a 

následn ě by se m ělo pokra čovat t řetí etapou k Čechovu nám ěstí. 

 

 Ti z vás, kte ří v poslední dob ě byli v okolí Moskevské 

ulice, vid ěli, že se už tato ulice hezky „vylupuje“ a za číná 

se stávat p ěknou ulicí, takže si myslím, že se máme na co 

t ěšit. Bude to opravdu velký po čin. 

 

 

 Předsedající: Děkuji a otevírám diskusi k tomuto bodu 

programu. 

 

 O slovo se hlásí pan kolega Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Bohužel nikdo jiný to ne řekne, tak 

opět musím já, i když se za to omlouvám. 

 

 Na m ůj mail p řicházejí desítky dotaz ů: 

 

-  pro č neopravujete chodníky, 

-  pro č neopravujete silnice, 

-  pro č ne řešíte zásadní ulice Prahy 10? 

 

Odpověď je jednoduchá. Protože tento materiál, o kterém 

budeme te ď jednat, je v kompetenci Technické správy 

komunikací, respektive hlavního m ěsta Prahy. 

 

 To, že Rada hlavního m ěsta Prahy za TOP 09 neumí v 

rozpo čtu najít finan ční prost ředky a dát je do Technické 
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správy komunikací, aby se opravily komunikace, zlep šily 

chodníky, za to asi nikdo z nás nem ůže. 

 

 Prosím pana starostu, aby ob čany v tomto duchu informoval 

masivní kampaní v Novinách Prahy 10, že my prost ě za to 

nemůžeme, že mi nikdo nemusí na ulici nadávat, že chodn ík a 

silnice jsou ošklivé, protože já za to prost ě nemůžu. To není 

náš majetek. 

 

 Abych odleh čil tento náš sabat, dovolím si snad tém ěř 

citovat. 

 

 Když propustili jednoho v ězně, jmenoval se Jonák, a ptali 

se ho, co se zm ěnilo, říkal: jsou díry na silnicích. To tady 

do roku 2010 nebo 2012 nebylo. 

 

 Ona je to pravda, ale te ď to tady je. Chodníky, silnice  

nejsou opravené, je to celé špatn ě. 

 

 Pane kolego Narov če, vyrazte, prosím, p řesv ědčte vašeho 

primátora za TOP 09, aby s tím, boha jeho, už kone čně n ěco 

udělal, aby Praha 10 nemusela investovat 78 milion ů ze svých 

vlastních prost ředk ů do revitalizace Moskevské, protože tohle 

má dělat hlavní m ěsto Praha, ne my. My to d ěláme jenom proto, 

že chceme, aby to tady bylo hezké, a to je i vaše z ásluha, 

protože pro to budete stoprocentn ě hlasovat. Všichni chceme, 

bez ohledu na politickou p říslušnost, aby to tady bylo hezké. 

 

 P řece i vy musíte cítit, pane kolego, že byste se m ěli 

trochu styd ět, že to není úpln ě fér, aby to platili ob čané 

Prahy 10, když to má zajiš ťovat hlavní m ěsto Praha. Prosím, a ť 

se to p říšt ě neopakuje, ale já v tomto p řípad ě budu samoz řejm ě 

pro. D ěkuji. 

 



P10-060539/2014 

 190  

 

 Předsedající: O slovo se hlásí pan kolega Svoboda. Prosím. 

 

 

 Pan Svoboda: Opět m ě pan kolega Richter motivoval 

k diskusnímu p řísp ěvku. 

 

 P ři p řísp ěvku k záv ěre čnému ú čtu jsem zapomn ěl říci, že 

vedle pozitivních v ěcí, které v tomto ú čtu byly z uvedených 

čísel jasn ě vid ět, bylo vid ět i n ěkolik negativních jev ů. Ten 

nejpodstatn ější byl v oblasti dotací. 

 

 Máme dotaci z Evropské unie, kterou sledujeme, mám e dotace 

od státu, ale máme tam také sérii dotací z hlavního  města 

Prahy a musím říct, že v kolonkách, kde je uvedeno hlavní 

město Praha, procentuální pln ění plán ů, které jsme si dali,  

bylo n ěkde až na 30, 40, 50 procentech, tudíž tam všichni máme 

větší či menší dluh. 

 

 Na finan čním výboru jsem konstatoval obecn ě, nikoliv 

adresn ě, že je to náš spole čný cíl a zám ěr i tento plán splnit 

a vyzval jsem ke spole čnému sdružení sil, k tlaku, 

lobbyistického umu, abychom na m ěstskou část dostali co 

nejvíce t ěchto prost ředk ů, protože pak následn ě můžeme 

zkvalitnit chodníkový program a další a další inves ti ční 

prost ředky m ůžeme v ěnovat na zkrášlení m ěstské části, jak o 

tom hovo řil kolega Richter. 

 

 D ěkuji za pozornost. 

 

 

 Předsedající: Pan kolega Richter se hlásí podruhé, 

připraví se kolega Vinš. 
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 Pan Richter: Já vlastn ě, pane kolego Svobodo, s vámi 

souhlasím i nesouhlasím. 

 

 Souhlasím s vámi, že by se to m ělo řešit. Mn ě je ve finále 

jedno, jestli prost ředky p řijdou na m ěstskou část Praha 10, já 

je ani nechci. Já jenom chci, aby ta silnice nebo b ulvár 

vypadaly dob ře, takže dota ční vztahy jsou jednou stránkou 

věci. A ť to ten magistrát ud ělá, ale a ť se politicky 

neschovává za n ějaké floskule a ne říká: to víte, my nemáme 

peníze, to má d ělat Praha 10. Ne, má to d ělat magistrát, ne 

Praha 10. 

 

 A pro č tady dnes o tom rozhodujeme? Protože Praha 10 si 

řekla: no, dobrý, protože vyvolení pohlavá ři se na to 

vykašlali, tak to vy řeší Praha 10. A to já jsem tém ěř opozi ční 

politik. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Pan kolega Vinš. 

 

 

 Pan Vinš: Tato p řednáška od pana kolegy Svobody mn ě 

malinko zho řkla v ústech, protože situace týkající se chodník ů 

a dalších v ěcí nejenže se nezlepší, ale ona se výrazn ě zhorší, 

protože práv ě souru čenství TOP 09 a ČSSD pod vedením pana 

náměstka Nouzy a pana kolegy Svobody sm ěřuje k tomu, že 

Technická správa komunikací bude transformována na akciovou 

spole čnost, což tito dva pánové zcela nepokryt ě prosazují, 

takže tato situace tím bude daleko komplikovan ější a daleko 

horší. 

 

 Obávám se, že po této transformaci my jako m ěstská část 

nebudeme moct tyto peníze ani poslat Technické sprá vě 
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komunikací, a.s., s tím, aby nám chodníky mohla opr avit. Oni 

mě sice p řesv ědčují, že to p ůjde zcela jednoduše, protože to 

bude „in house“ zadání zakázky a slyšel jsem tam sp oustu 

jiných nápad ů, nicmén ě tento proces transformace Technické 

správy komunikací, která má 95 % finan čních prost ředk ů a svého 

rozpo čtu vázaných na rozpo čet hlavního m ěsta Prahy, není 

možný, protože tuto organizaci transformovat na akc iovou 

spole čnost tak, že si sama nevyd ělá ani na slanou vodu a žádný 

příjem mít nebude, je naprosto scestný.  

 

 To jenom na okraj, pane kolego Svobodo, k tomu, co  jste tu 

říkal. 

 

 

 Předsedající: Hlásí se dva zastupitelé s technickými 

poznámkami, a to pan kolega Florián a pan kolega Sv oboda. 

 

 Prosím, pane kolego, máte slovo. 

 

 

 Pan Florián: Dávám za pravdu ob ěma pán ům, a to jak 

Richterovi, tak Vinšovi, protože peníze opravdu neb udou a já 

vám řeknu jasný d ůvod. 

 

 Práv ě poslanecký návrh z dílny TOP 09 o rozpo čtovém ur čení 

daní v Praze sebral další prost ředky ve výši 660 milion ů 

korun. A to je p řesn ě d ůvod, pro č peníze budou chyb ět. 

 

 Jestliže je situace v tomto sm ěru kritická v této dob ě, 

kdy m ěstská část má peníze, které dává Technické správ ě 

komunikací, v p říštích letech to bude ješt ě zásadn ější 

problém. 
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 Já jsem na to velmi upozor ňoval a osobn ě jsem pro tento 

návrh zákona nehlasoval, takže to jenom na vysv ětlenou. 

Děkuji. 

 

 

 Předsedající: Pan exposlanec ukázal, jak se zneužívá 

technická poznámka. (Šum.) 

 

 S další technickou poznámkou se hlásí pan Svoboda.  Prosím.  

 

 

 Pan Vinš: Exposlanec Svoboda nám to ukáže také. (Oživení.) 

 

 

 Pan Svoboda: Chci jenom poopravit pana kolegu Vinše, 

protože je obecn ě známo, že Svoboda není žádný zastupitel, 

žádný lobista, který by byl schopen řídit hlavní m ěsto Prahu, 

a proto si nejsem v ědom toho, jak já bych mohl n ěco za řídit 

nebo zm ěnit to, co bylo p ředmětem kritiky pana kolegy Vinše. 

 

 

 Předsedající: Toto zneužití jste ud ělal pon ěkud šikovn ěji 

než váš kolega Florián. 

 

 Slovo má pan kolega Vinš. 

 

 

 Pan Vinš: Já sice nejsem exposlanec, ale dovolím si také 

technickou poznámku.  

 

 On nám pan kolega Svoboda zapomn ěl říct, že on sice není 

zastupitel, ale byl práv ě tím zastupitelským klubem Sociální 

demokracie nominován do pracovní skupiny, která tut o 

problematiku řeší, a on v rámci této pracovní skupiny tuto 
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transformaci prosazuje a bude ji prosazovat jak Soc iální 

demokracie, tak TOP 09 i na zastupitelstvu, takže a no, ud ělal 

ze sebe chudá čka, který za nic nem ůže a ur čit ě to nem ůže 

ovlivnit, nicmén ě on je t ěmi ústy a o čima Sociální demokracie 

na magistrátu, které to budou řešit. 

 

 

 Předsedající: Dámy a pánové, k tomuto materiálu vám řeknu 

sv ůj názor.  

 

 Jsem zastupitelem hlavního m ěsta Prahy a m ůžu vám říct 

příb ěh minulého zastupitelstva, protože se váže práv ě k tomu a 

možná i k tomu, že tady slyšíme, že jsme ti, kte ří špatn ě 

informují. 

 

 Já jako zastupitel hlavního m ěsta Prahy jsem se dozv ěděl, 

že Rada hlavního m ěsta Prahy, aniž by se nás zeptala, nám 

přid ělí asi 6 ulic, které budeme mít ve vlastnictví. P řitom 

ulice vlastní hlavní m ěsto Praha. 

 

 Městská část Praha 10 m ěla usnesením Rady hlavního m ěsta 

Prahy získat 6 ulic na Prá čské, abychom se o n ě starali, a 

bylo s podivem, pro č Praha 10 má získat tyto ulice. 

 

 Jinými slovy oni nejenom, že ulice neopravují, ale  možná 

se budou chtít zbavit ulic a za chvíli nám budou je dnotlivé 

ulice p řid ělovat. Nekomunikace mezi jakoukoliv m ěstskou částí 

a hlavním m ěstem Prahou je obrovská.  

 

 Jenom toto jsem k tomu cht ěl dodat. 

 

 S technickou poznámkou se ješt ě hlásí pan kolega Richter, 

jinak uzavírám diskusi. Prosím. 
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 Pan Richter: Mě to vlastn ě velice baví. My se tady všichni 

nějak vyjad řujeme, ale ti, kterých se to týká, ml čí. A ť TOP 09 

řekne, co s tím ud ělá, nebo jestli bude apelovat na své 

zastupitele, a ť n ěco říkají. Oni ne říkají nic a pak vystoupí, 

pošlou n ějaký dopis do schránek a budou říkat: Praha 10 je 

banda zlo činc ů, protože neopravují chodníky nebo silnice. 

 

 To je p řece vaše práce, tak to d ělejte nebo aspo ň n ějak 

vystupte a řekn ěte, že s tím souhlasíte nebo nesouhlasíte, ale 

dělejte n ěco. (Šum.) 

 

 

 Předsedající: Končím diskusi a prosím mluv čího návrhového 

výboru o p ředložení návrhu usnesení.  

 

 

 Pan Svoboda: Pane starosto, ud ělal jste velice moudrý krok 

tím, že jste ukon čil diskusi, takže p ředkládám návrh usnesení 

k bodu číslo 31 tak, jak je uveden v písemném materiálu, kt erý 

máte p řed sebou, tzn. v nezm ěněné podob ě. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 



P10-060539/2014 

 196  

Návrh byl p řijat. 

 

 K dalšímu materiálu dávám slovo panu tajemníkovi. 

 

 

 Pan Slavík: Děkuji, pane starosto. Mám v režii následující 

t ři materiály, takže se pokusím vás jimi provést dale ko 

rychleji, nebo ť doufám, že k nim nebude taková vzrušená 

debata, protože jsou to neškodné ú řednické materiály. 

(Oživení.) 

 

 V ěnujte proto, prosím, pozornost materiálu, který je 

uveden pod po řadovým číslem  

 

32. 

 

Návrh na zm ěnu rozpo čtu pro rok 2014. 

 

 

 Tento materiál úzce souvisí s materiálem číslo 30.2, kdy 

jsme dostali nazp ět pozemek v rámci Malešického parku, a to 

proto, že jeden magistrátní odbor neinformoval druh ý 

magistrátní odbor o tom, že v restitucích vydal zp ět pozemek, 

takže došlo k tomu, že magistrát nám odebral peníze  a v danou 

chvíli nám dlužil 26,8 milion ů korun, čímž hrozilo, že je ze 

stomilionové dotace nedostaneme. 

 

 Nakonec na naši žádost o odpušt ění reagovalo i 

Zastupitelstvo hlavního m ěsta Prahy, za což bych cht ěl 

poděkovat, takže v podstat ě celých t ěchto 26,8 milion ů korun 

až na částku 0,6 % ve výši 160 830,- korun, kterou jsme mu seli 

odvést jako povinný odvod Magistrátu hlavního m ěsta Prahy, 

jsme dostali zp ět. 
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 Pokud by zde byl vznesen všete čný dotaz, kdo za to m ůže, 

potom t ěm, kte ří za to mohli, byly tyto peníze odebrány, takže 

na tuto záležitost už nepot řebuji žádnou stošestku. 

 

 D ůležitá je p ředposlední v ěta: „Po p ředchozím ústním 

projednání p ředmětné škodní události se zam ěstnanci 

odpov ědnými za zp ůsobenou škodu zam ěstnavatel“, to jsem já, 

„bude uplat ňovat vzniklou škodu dle ustanovení § 250 zákoníku 

práce 262/2006 ve zn ění pozd ějších p ředpis ů.“ 

 

 Znamená to, že žádná škoda nevznikla, nebo ť zam ěstnanci 

tuto škodu uhradili. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Děkuji a otvírám diskusi. (Nikdo se 

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu snesení k tomuto materiálu. 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. P ředkládám 

návrh usnesení k bodu číslo 32 tak, jak je uveden v písemném 

materiálu, který máte p řed sebou, tzn. v nezm ěněné podob ě. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení k materiálu číslo 32. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 
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-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Návrh byl p řijat. 

 

 Pane tajemníku, m ůžete pokra čovat. 

 

 

 Pan Slavík: Dalším bodem schváleného programu je bod 

pořadové číslo  

 

33. 

 

Informace o pr ůběhu pln ění instrukce QI 83-01-02 - Pravidla 

pro vy řizování stížností, pochval, anonymních podání a pet ic, 

a QI 83-01-03 – Vy řizování stížnosti podle zákona číslo 

500/2004 Sb., správní řád v roce 2013. 

 

 

 Jde o informativní materiál. Tento materiál p ředkládám 

každoro čně Rad ě, nicmén ě letos m ě Rada požádala, zdali bych ho 

nemohl p ředložit i zastupitelstvu. 

 

 Tento materiál je dosti podrobný, je v n ěm vid ět jasný 

trend, že po čet stížností za poslední léta z ůstává zhruba 

stejný, naopak se zvyšuje po čet ned ůvodných stížností a 

zásadn ě se zvyšuje po čet pochval na ú ředníky, za což jsem rád, 

byť se op ět dozvídám, že to nefunguje a že Ú řad funguje 

špatn ě. Já mám trochu jiné indicie, takže tento materiál by 

mohl n ěkterým škarohlíd ům trochu otev řít o či. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Děkuji a otevírám diskusi k tomuto 

materiálu. (Nikdo se nehlásí.) 
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 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu snesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. P ředkládám 

návrh usnesení k bodu číslo 33 tak, jak je uveden v písemném 

materiálu, který máte p řed sebou, tzn. v nezm ěněné podob ě. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení k materiálu číslo 33. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Návrh byl p řijat. 

 

 Pane tajemníku, m ůžete pokra čovat. 

 

 

 Pan Slavík: Dalším bodem schváleného programu je materiál 

uvedený pod bodem po řadové číslo 

 

34. 

 

Informace o opat řeních p řijatých po povodni v roce 2013. 
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 Také tento materiál jsme p řipravili v podstat ě navíc, 

protože nám ho žádné usnesení neukládalo. 

 

 Cht ěl bych, aby každý zastupitel m ěl n ějaký souhrnný 

materiál o tom, co se p řed rokem stalo. Bohužel musím říct, že 

tam, kde jsme mohli n ěco u činit, tak jsme to ud ělali, ale 

v naprosté v ětšin ě p řípad ů by n ěco m ěly činit Lesy hlavního 

města Prahy, potažmo Magistrát hlavního m ěsta Prahy. 

 

 Nap říklad jsem navrhovali Les ům hlavního m ěsta Prahy asi 

14 opat ření týkajících se Hostiva řské p řehrady, ale zatím 

z nich není spln ěno ani jedno, protože podle informací na to 

Magistrát hlavního m ěsta Prahy nemá peníze. 

 

 Ze své pozice hlavního šéfa krizového managementu musím 

říct, že jsem trochu zoufalý, ale nebude to tím, že mám 

starostu Zoufalíka (oživení), ale že magistrát se o pět tvá ří, 

že se nic ned ěje. Myslím si, že se 10 let dít nebude nic, ale 

pak se zase budeme dívat na to, že p řišla velká voda a vznikly 

tady mnoha set milionové škody. 

 

 Vím, že se chystají n ěkte ří provozovatelé typu Hamr apod. 

podat žaloby na hlavní m ěsto Prahu, protože podle mých 

informací jenom u Hamru je z pojistek nedokrytá částka ve výši 

asi 30 milion ů korun, kterou musel vlastník zaplatit ze svého. 

 

 Hlavní m ěsto Praha se nicmén ě op ět tvá ří tak, že se nic 

neděje, že za to nem ůže, že to byla nejd říve chyba Les ů, pak 

hrázného, pak m ěstské části Praha 15 atd. atd. 

 

 Chodíme na sch ůzky, neustále píšeme n ějaké dopisy a hodn ě 

věcí se do čtete práv ě v tomto materiálu. Bohužel není v našich 

silách řešit na cizím území nap říklad to, jak bude ošet řena 
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Hostiva řská p řehrada, to opravdu neumím, ale možná, že se to 

ješt ě nau čím. D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Také d ěkuji. O slovo se hlásí pan kolega 

Svoboda. Prosím.  

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. Cht ěl bych 

poděkovat panu tajemníkovi za tento materiál. 

 

 Mám také p ředstavu o tom, že tento p říb ěh ješt ě není u 

konce, a to v souvislosti s tím, o čem se zmi ňoval pana 

tajemník pokud jde o zodpov ědnost pop řípad ě náhrady škod, 

protože n ěkte ří m ěli, n ěkte ří nem ěli uzav řené pojistky, 

nicmén ě že by s pln ěním z hlediska pojistných smluv byli lidé 

spokojeni, tak to ve v ětšin ě p řípad ů nikoliv, takže rozdíl 

budou chtít nárokovat n ěkde jinde. 

 

 P řiznám se, že si tohoto materiálu cením ješt ě z druhého 

pohledu, a to že tento materiál ů umož ňuje zamyslet se nad tím, 

co by se ješt ě dalo v rámci možného p řipravit na to, kdyby 

přišel op ět den „D“ a hodina „H“. 

 

 Myslím si, že tady ur čité nám ěty jsou a že bychom se nad 

nimi m ěli zamyslet, pokud alespo ň my, volení zastupitelé, máme 

ješt ě do konce volebního období n ěco dopracovat. 

 

 D ěkuji za pozornost.  

 

 

 Předsedající: O slovo se hlásí pan tajemník. Prosím.  
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 Pan Slavík: Já se samoz řejm ě nebráním debat ě s kýmkoliv, 

pane p ředsedo. Dob ře víte, že do mé kancelá ře máte dve ře 

otev řené, takže pokud máte t řeba n ějaké konkrétní řešení, 

které nenajdete v tomto materiálu, jsme p řipraveni ho ze 

strany Ú řadu prov ěřit, p řípadn ě zapracovat, dopracovat a 

požadovat. 

 

 To samé o čekávám od všech ostatních zastupitel ů. Všichni 

tady žijeme a pak se všichni, když p řijde povode ň, divíme. My 

jsme prost ě tato opat ření navrhli, naši ú ředníci po tom šli. 

 

 Nemluvím o tom, a tím mám na mysli i vás, zastupit ele, že 

jsme ud ělali spoustu práce sm ěrem k postiženým, a ť už co se 

tý če n ějaké pomoci, o tom je tato informace také, nebo a ť už 

jde o odpušt ění dan ě z nemovitosti apod., kdy jenom 

upozor ňuji, že jsme navrhli stoprocentní odpušt ění, nicmén ě 

podle mých informací magistrát to stejn ě n ějakým zp ůsobem 

upravoval. 

 

 Nebráním se tudíž žádnému dopln ění. P řečt ěte si, protože 

předpokládám, že jste si nestihli všechno to, co je 

v materiálu uvedeno, nastudovat, ale opakuji, že pr ávě k tomu 

má tento materiál sloužit. 

 

 P řečt ěte si to, seznamte se s tím a pokud vás cokoliv 

napadne, sta čí za mnou zajít, já k tomu p řizvu kompetentní 

úředníky a m ůžeme se o tom bavit.D ěkuji. 

 

 

 Předsedající: Jenom krátce bych se k tomu ješt ě vyjád řil.  

 

 Povodn ě, které nás p řed rokem postihly, dle mého názoru 

ukázaly na ur čité slabin, ale v prvé řadě ukázaly to, že Ú řad 

městské části Praha 10 obstál. 
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 Na rovinu nicmén ě říkám, že na hloupost lidí, kte ří na 

Prahu 10 poslali tuto p ětisetletou vodu, se p řipravit nedá. 

 

 Na druhou stranu mohu říct, že za t ěch n ěkolik dn ů, kdy 

jsem tady mohl řešit problémy související s povodn ěmi, jsem 

narazil na desítky lidí, kte ří bez jakýchkoliv nárok ů na 

odměnu šli pomoct a celý Ú řad tady zafungoval, zam ěstnanci 

fungovali. 

 

 Byla to zát ěžová situace, ve které jsme obstáli, a za to 

jsem rád. D ěkuji. 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu snesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. P ředkládám 

návrh usnesení k bodu číslo 34 tak, jak je uveden v písemném 

materiálu, který máte p řed sebou, tzn. v nezm ěněné podob ě. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení k materiálu číslo 35. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Návrh byl p řijat. 
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 Předsedající: Dalším bodem schváleného programu dnešního 

zasedán je bod po řadové číslo  

 

35. 

 

Informace o řešení d ůsledk ů smluvního vztahu se spole čností 

Key Investments, a.s., na základ ě smlouvy o obhospoda řování 

investi čních nástroj ů.  

 

 

 Prosím, aby se slova ujal pan kolega Vinš.  

 

 

 Pan Vinš: Vzhledem k tomu, že jde o dlouhotrvající a 

komplikovanou záležitost, prosím pana Mgr. Eksteina , aby nám 

ji objasnil.  

 

 

 Pan Ekstein: Ješt ě jednou dobrý den! Pokusím se vás ve 

stru čnosti provést tímto pom ěrn ě obsáhlým materiálem tak, 

abyste v ěděli, jaká opat ření m ěstská část v této záležitosti 

podniká. 

 

 Jak jste již byli n ěkolikrát informováni, m ěstská část 

podala trestní oznámení pro podez ření ze spáchání t ří 

trestných čin ů a na základ ě t ěchto trestních oznámení bylo 

zahájeno trestní stíhání celkem t ří osob. 

 

 Vyšet řování nadále pokra čuje, m ěstská část Praha 10 v n ěm 

vystupuje jako poškozený a bude i v rámci tohoto tr estního 

řízení uplat ňovat nárok na náhradu škody.  
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 Podle sd ělení vyšet řovatele jsou nyní naplánovány výslechy 

dalších 20 až 30 osob, zejména sv ědků, p ři čemž v pr ůběhu léta 

by m ěla být v ěc p ředána státnímu zastupitelství k podání 

obžaloby. 

 

 Pokud jde o insolven ční řízení proti Key Investments, 

Praha 10 p řihlásila z vlastní iniciativy pohledávku ve výši 

216,625 milion ů korun a inciden ční žalobou jsme tento nárok 

uplatnili u soudu. 

 

 Soudní řízení nyní probíhá a už jste byli informováni o 

tom, že insolven ční správce podal odp ůr čí žalobu v ůči Praze 

13, kterou se domáhá vrácení vyplacené částky ve výši 106 

milion ů korun.  

 

 Do p ředmětného řízení jako ú častník rovn ěž vstoupilo 

státní zastupitelství.  

 

 Další problematikou, kterou se v této souvislosti 

zabýváme, je problematika dluhopis ů spole čnosti E Side. Výnos 

z t ěchto dluhopis ů za rok 2014 (z řejm ě 2013) byl v plné výši 

uhrazen ke dni 21. 3. 2014. 

 

 Jak už jste byli informováni, v červenci lo ňského roku 

jsme se dozv ěděli, že spole čnost E Side vložila Arénu Eden do 

majetku své dce řiné spole čnosti. Proti tomu jsme podali žalobu 

a návrh p ředběžného opat ření, kterému soud vyhov ěl. 

 

 Bohužel ve druhé polovin ě prosince lo ňského roku m ěstský 

soud toto opat ření zrušil, takže jediným možným prost ředkem 

obrany m ěstské části byla ústavní stížnost, která byla podána 

6. 3., a zárove ň jsme tuto skute čnost nechali vyzna čit do 

katastru nemovitostí.  
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 Další související problematikou je výplata dluhopi sů 

spole čnosti Sincom, které byly splatné ke 31. 12. 2012. 

Předmětnou částku ve výši 1,5 milionu korun jsme neobdrželi, a 

proto byla podána p říslušná žaloba, proti spole čnosti Borsay 

bylo zahájeno insolven ční řízení a krajský soud následn ě 

prohlásil úpadek této spole čnosti.  

 

 Ve stanoveném termínu jsme pohledávku v plné výši 

přihlásili, byla p řezkoumána insolven ční správkyní a zjišt ěna 

v plné výši. Toto řízení nadále probíhá. 

 

 Nejdynami čt ější problematikou je v sou časné dob ě asi 

výplata dluhopis ů spole čnosti ViaChem, kde máme pohledávku ve 

výši 93,5 korun plus 6,5 milion ů korun výnos ů, což je celkem 

100 milion ů korun. 

 

 Už jste byli informováni o tom, co se d ělo, takže ve 

stru čnosti bych řekl, že v lednu tohoto roku podal ViaChem sám 

na sebe insolven ční návrh spojený s návrhem na povolení 

reorganizace.  

 

 V této souvislosti pom ěrn ě úzce spolupracujeme s Prahou 6 

a městem Sokolov a podali jsme návrh na ustavení v ěřitelského 

výboru, kterému soud vyhov ěl. 

 

 Za čátkem b řezna tohoto roku soud vyhlásil úpadek 

spole čnosti, povolil reorganizaci a ustavil insolven čního 

správce. 

 

 My stejn ě jako Praha 6 jsme se proti tomuto rozhodnutí 

odvolali, a to jak proti reorganiza čnímu plánu, který 

považujeme za nespravedlivý, tak proti ustanovení 

insolven čního správce, který je dle našeho názoru podjatý.  

 



P10-060539/2014 

 207  

 Zárove ň jsme se p řipojili k námitce podjatosti i 

příslušného soudce v Českých Bud ějovicích. 

 

 V ůči rozhodnutí soudu, kde nebylo odvolání p řípustné, což 

je nemožné t řeba v rozhodnutí o reorganizaci, jsme podali 

ústavní stížnost, protože jiný prost ředek ochrany tam není. 

 

 Ješt ě jako další prost ředek ochrany jsme zvolili i pop ření 

pohledávek v ěřitel ů spole čnosti ViaChem, kterou lze d ůvodn ě 

považovat za propojenou s dlužníkem. D ěkuji.  

 

 

 Pan Vinš: Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím mluv čího návrhového výboru o 

předložení návrhu snesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo. P ředkládám návrh usnesení 

k bodu číslo 34 tak, jak je uveden v písemném materiálu, kt erý 

máte p řed sebou, tzn. v nezm ěněné podob ě. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení k materiálu číslo 35. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  
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Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedání  je bod 

pořadové číslo  

 

36. 

 

Plán činnosti kontrolního výboru Zastupitelstva m ěstské části 

Praha 10 na 2. pololetí roku 2014. 

 

 

 Prosím p ředsedkyni kontrolního výboru paní Ing. Čunátovou, 

aby tento materiál uvedla. D ěkuji.  

 

 

 Paní Čunátová: Vážení zastupitelé, vážená Rado, kontrolní 

výbor odsouhlasil plán kontrolní činnosti na druhé pololetí. 

Jde o činnost, kterou bychom ješt ě do konce volebního období 

měli sta čit, abychom tu nenechali n ějakou rozd ělanou práci. 

 

 Myslím si, že by bylo dobré a doufám, že to nebude  nikomu 

škodit, protože se blížíme ke konci volebního obdob í, když 

komunistka, p ředsedkyn ě kontrolního výboru, pod ěkuje za 

dosavadní činnost člen ům kontrolního výboru za opravdu dobrou 

dosavadní práci, a to nap ří č politickým spektrem. 

 

 D ěkuji vám, kolegové.  

 

 

 Předsedající: Děkuji za úvodní slovo. K tomuto materiálu 

se o slovo p řihlásil ob čan pan *******. Prosím ho, aby se ujal 

slova. 
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 Pan ******* : Dobrý den! Jmenuji se *******. Naposledy jsem 

tady byl v listopadu p řed 12 lety, kdy se rozpoušt ělo 

zastupitelstvo, a za čal bych rád vzpomínkou na dobrého 

člov ěka, laskavého a dobrého komunálního politika Karla 

Výruta, který ten den tady bohužel skon čil. 

 

 Nebudu vás však zdržovat, nemusíte se bát, budu 

pokra čovat.  

 

 Rád bych spojil dv ě poznámky, a to  

 

k problému Key Investments a 

k problému kontrolního výboru.  

 

Bohužel teprve p řednedávnem jsem zjistil, že je zde 12 let 

placená p ředsedkyn ě kontrolního výboru. Já jsem byl 12 let 

v zastupitelstvu a nevzpomínám si, že bychom n ěkdy o n ěčem 

takovém hlasovali.  

 

 Zajímalo by m ě jedno. Když se „provalil“ malér s t ěmi sto 

miliony, musel se k tomu p řece n ějak postavit také kontrolní 

výbor a jeho p ředsedkyn ě. Cht ěl bych se proto zeptat, jak se 

k tomu postavila. 

 

 Dost píši blogy a zjistil jsem, že je n ěkte ří zdejší 

zastupitelé čtou, za což jsem rád. Kdysi jsem napsal blog 

s názvem „Neužite ční idioti“, který jsem v ěnoval kontrolor ům, 

kte ří nic nekontrolují, viz. Magistrát hlavního m ěsta Prahy, 

Dopravní podnik atd. 

 

 Rád bych proto dostal n ějakou informaci, jak se tenkrát k 

případu Key Investments postavil kontrolní výbor a je ho 

placená p ředsedkyn ě a pro č ji tady vlastn ě máme. D ěkuji.  
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 Předsedající: Také d ěkuji. Myslím, že do m ěsíce dostanete 

odpov ěď, nicmén ě o slovo se hlásí paní Čunátová. Prosím. 

 

 

 Paní Čunátová: V kontrolním výboru nejsem jako p ředsedkyn ě 

placená 12 let. Byla jsem v n ěm do roku 2006 a za p ředsedkyni 

kontrolního výboru jsem byla zvolena v roce 2010. 

 

 O problematice, kterou zde pan dr. ******* zmi ňoval, 

přehled mám a pokud je pot řeba doložit to, co jsme jako 

kontrolní výbor d ělali, není nic jednoduššího, protože jsou o 

tom záznamy,které jsme schopni mu poskytnout. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Já také d ěkuji. O slovo se hlásí pan kolega 

Svoboda. Prosím. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto.  

 

 K tomu, co bylo řečeno, si neodpustím krátkou poznámku.  

 

 P ředevším proto, že rozhodnutí o nákupu zmi ňovaných 

cenných papír ů vzniklo v období, kdy tady skute čně paní 

kolegyn ě Čunátová nebyla. Nebyl jsem tady ani já, takže to ví m 

docela p řesn ě, p ředevším z časového pohledu, nicmén ě chci 

říci, že i kdyby tu byla, jakou šanci by m ěla do tohoto 

procesu vstoupit?  

 

Byl to totiž velmi bohulibý zám ěr, jak efektivn ě zúro čit 

úspory m ěstské části. V dané chvíli to byl velmi efektivní 

způsob, jak s nimi naložit. 

 



P10-060539/2014 

 211  

 P ři vší úct ě ke kontrolnímu výboru si nedovedu p ředstavit, 

že by v té dob ě bylo možné jakoukoliv kontrolní činností 

zjistit takový poznatek, kdy by n ěkdo zvedl varovný prst a 

řekl: pozor, tady je n ěco špatn ě. 

 

 Možná, že se tímto p řísp ěvkem n ějak zúro čuje ur čitý 

negativní postoj proti politické p říslušnosti paní kolegyn ě 

nebo v ůči její osob ě, ale mám pocit, že tato poznámka zkrátka 

nebyla relevantní. D ěkuji.  

 

 

 Předsedající: Celý ten dotaz byla vlastn ě st řela mimo 

ter č, ale to se stává a já se pro to na nikoho nezlobím .  

 

 Dámy a pánové, nevidím nikoho dalšího, kdo by se h lásil do 

rozpravy k tomuto bodu programu, a proto prosím mlu včího 

návrhového výboru o p ředložení návrhu usnesení k bodu po řadové 

číslo 36. 

 

 

 Pan Svoboda: Děkuji za slovo, pane starosto. P ředkládám 

návrh usnesení k bodu číslo 36 tak, jak je uveden v písemném 

materiálu, který máte p řed sebou, tzn. v nezm ěněné podob ě. 

 

 

 Předsedající: Děkuji. Dávám hlasovat o p ředloženém návrhu 

usnesení k materiálu číslo 36. 

 

 (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 
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-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

 

Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedání  je bod 

pořadové číslo  

 

37. 

 

Dotazy a člen ů zastupitelstva.  

 

 

 Ptám se proto p řítomných zastupitel ů, jestli se n ěkdo 

v rámci tohoto bodu programu hlásí o slovo. (Nikdo. ) D ěkuji.  

 

 

 P řistoupíme proto k bodu po řadové číslo  

 

38. 

 

Podání zastupitel ů městské části.  

 

 

 Máme zde dopis paní ******* a pana ******* a pokud  se 

nepletu, pat ří k tomu ješt ě informace o tom, že v Praze 10 

byla brutáln ě napadena zastupitelka ČSSD. 

 

 Všechny t ři záležitosti budou n ějakým zp ůsobem řešeny, 

nicmén ě se ptám, jestli ješt ě k tomu n ěkdo z vás chce n ěco 

dodat? (Nikdo.) 

 

 

 Dostáváme se tudíž k bodu po řadové číslo 

 

39. 
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Různé. 

 

 

 V rámci tohoto bodu jsou p řihlášeni ob čané Prahy 10. Jako 

první se hlásí paní Ivana Mádrová. Prosím, máte slo vo. 

 

 

 Paní Mádrová: Jsem Mádrová a nep řeji si, aby moje jméno 

bylo anonymizováno. 

 

 Myslela jsem si, že m ě tady dnes už moc v ěcí nep řekvapí, 

ale vždycky se n ěco najde. Dnešní vystoupení byla výživná, pan 

„mannshow“ Richter tady výborn ě mluvil, což chválím, ale 

přišla jsem odpov ědět na jeho dotaz, který tady minule vznesl 

vůči mn ě. Týkal se „Majdanu“ a pen ěžního p řísp ěvku. 

 

 Žádala jsem, aby peníze na Majdan byly dány z pros t ředk ů 

Prahy 10, protože jsem si p řála, aby to vyjad řovalo p řání nás, 

občanů. 

 

 O tom se v ůbec nehlasovalo a následn ě jsme se dozv ěděli, 

že peníze v ěnovali zastupitelé, což chválím, a pan Richter 

cht ěl v ědět, kolik jsme dali my. 

 

 Sd ěluji mu proto, že m ůj p řísp ěvek činil 3864,- korun, což 

je více než t řetina mého starobního d ůchodu, takže v porovnání 

s jeho p říjmy se jist ě nemusím za nic styd ět. 

 

 Dále jsem cht ěla navázat na jeho p řísp ěvek, ve kterém nás 

tady vyzýval k politické kultu ře. 

 

 Myslím, že se tady na zastupitelstvu máme opravdu co u čit, 

protože dostáváme lekce, ve kterých se zkreslují in formace, 
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neříká se pravda, lže se a od nás potom všichni cht ějí, 

abychom tomu v ěřili. 

 

 Uvedla bych jenom malý p říklad. 

 

 Pana Richtera jsem se p ři participaci ptala, pro č není 

možné postavit radnici na Hagiboru, a on mi řekl, že nemáme 

pozemky. M ěsíc na to se prodaly. 

 

 Stejn ě tak pan Vinš říká, jak tady čty ři roky na radnici 

makáte, ale na zdejší radnici se maká bu ď od roku 2003 anebo 

od konce roku 2011, protože už od roku 2003 vznikal y r ůzné 

obskurní studie, které nás stály zhruba dva miliony  korun, a 

teprve koncem roku 2011 bylo vydáno rozhodnutí, kte ré bylo 

v zastupitelstvu odsouhlaseno, aby se za čala řešit radnice. 

V lednu Ú řad dostal první materiál, kterým byla studie na 

rekonstrukci této budovy, a za tu jsme zaplatili. 

 

 Ješt ě v prosinci lo ňského roku mi bylo na mou „sto čestku“ 

tvrzeno, že žádné takové podklady tady neexistují. Pro č jsme 

tedy rok p ředtím platili studii, když to tak není? 

 

 Mohla bych pokra čovat, ale nebudu, protože tady nechci 

vyvolávat žádné spory, jenom chci říct, že pokud má být n ějaká 

politická kultura, m ěla by být na obou stranách. To p řináší 

t řeba to, že incident, kterého velice lituji, je mi p aní 

Novákové líto, který však zatím nebyl vyšet řen a nebyl 

spojován s nikým, je automaticky spojován s ob čanskými 

sdruženími. Stejn ě tak jako za všechno m ůže TOPka, magistrát, 

Kalousek, m ůžou za to i ob čanská sdružení Prahy 10. D ěkuji. 

(Potlesk.)¨ 

 

 

 Předsedající: Dále se o slovo hlásí pan *******. Prosím.  
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 Pan ******* : Já tady nechci vyhrožovat, na to jsem už 

příliš starý pán, ale jedinou averzí, kterou mám, je averze 

vůči zbyte čně vyhozeným pen ězům, a proto jsem se ptal na 

placenou funkci p ředsedkyn ě kontrolního výboru, nicmén ě jestli 

dostanu slíbené materiály, dále bych to nerozvád ěl. 

 

 I když vy se pochválíte sami, za čal bych jedním ocen ěním. 

 

 Trochu se ú častním na otevírání provozu vršovického 

divadla MANA, kdysi Jiráskova divadla, kde velmi oc eňuji, že 

městská část na to dala n ějaké peníze. Je to bezvadné a navíc 

je to ve Vršovicích opravdu dobré a kvalitní centru m.  

 

 Druhá poznámka. 

 

 Po zmi ňovaných 12 let jsem sem nechodil, chodil jsem 

minimáln ě na Ú řad, a pokud jsem sem musel jít, vždycky jsem se 

setkával s velmi slušným jednáním ú ředník ů, s výjimkou za čátku 

letošního roku, kdy jsem m ěl úmrtí v rodin ě a kdy jsem se 

setkal s vyložen ě sprostým jednáním dvou ú řednic, že jsem až 

žasnul, jak je to možné. Nebudu jmenovat, už je to snad 

všechno vy řešené. 

 

 Mám ale ješt ě jednu poznámku. 

 

 Dnes jsem tady byl po t ěch 12 letech a žasnul jsem nad 

tím, jaký je tu provoz, jak se sem ti lidé nevejdou  a jak tady 

probíhá diskuse. 

 

 Na chvíli jsem odešel, te ď jsem se op ět na chvíli vrátil. 

Myslím, že by se to snad dalo řešit n ějak slušn ěji a lidšt ěji, 

aby ti lidé m ěli možnost si tady sednout a trochu s vámi 
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diskutovat, i když chápu, že n ěkdy jsou ti diskutující velice 

nepříjemní a otravní. Je to pravda, ale je to realita, tak to 

je. Pro č se však toto ne řeší n ějak jinak? 

 

 Pak m ě ješt ě n ěco velice p řekvapilo. 

 

 Za m ě byly velmi pevné termíny zasedání zastupitelstev, 

která byla plánována rok p ředem, ale te ď se to tady tahá nevím 

odkud, zjiš ťoval jsem to velice složit ě na internetu. 

 

 To je tady tak nedostate čná administrativa, že si nem ůžete 

naplánovat čty ři pevná zasedání v pr ůběhu roku? Tomu 

nerozumím. Možná je to tak, ale to m ě p řekvapilo. 

 

 To je všechno a myslím, že se zase dlouho neuvidím e. 

Děkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Pan Vinš: Děkuji. Dále se o slovo p řihlásil pan Miroslav 

Kos z Prahy 10. 

 

 

 S technickou poznámkou se hlásí pan Ing. Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Na za čátku dnešního zastupitelstva bylo n ěco 

řečeno. 

 

 Otev řeně jsem řekl, že budu demonstrativn ě bojovat proti 

tomu, aby naše ženy a d ěti byly napadány, aby je n ěkdo 

sledoval a dával jim n ějaké anonymy. 

 

 Na protest proti vystoupení tohoto člov ěka odcházím ze 

sálu a vrátím se, až jeho p řísp ěvek skon čí. D ěkuji. 
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 (Sál opouští nejen pan Richter, ale i další zastup itelé.) 

 

 

 Pan Vinš: Slovo má pan Miroslav Kos. 

 

 

 Pan Kos: Dobré odpoledne! Jmenuji se Miroslav Kos a žádám, 

aby moje jméno nebylo anonymizováno. 

 

 Vážení p řítomní! Tímto vystoupením reaguji mimo jiné na 

ohlasy na napadení zastupitelky Novákové, diskutova né na 

začátku dnešního zasedání.  

 

 Ve v ěci brutálního napadení zastupitelky Novákové jsem 

podal trestní oznámení na auktora článku v Parlamentních 

listech dne 23. 5. 2014 na místní odd ělení Policie České 

republiky pro pomluvu. Sám s tím nemám nic spole čného. 

 

 Vážený pane Zoufalíku, vážený pane Vinši, vážený 

zastupiteli Richt ře, 

 

 nevím kdo z vás je p řítomen, ale žádám vás o ve řejnou 

omluvu p řed tímto shromážd ěním za nepravdivé na řčení a 

dehonestaci, p řednesenou proti mé osob ě ve řejn ě na 

Zastupitelstvu Prahy 10 dne 24. 3. 2014 v bod ě „R ůzné“. 

 

 Považuji se za aktivního ob čana Prahy 10, který se zajímá 

o ve řejné d ění. Roznáška investigativních pohlednic, vydaných 

občanským sdružením Zaost řeno na desítku, s tématikou Prahy 10 

do schránek zastupitel ů na adresy z ve řejn ě dostupných zdroj ů 

a s dov ětkem „Byl jsem tady. Fantomas“ není nezákonné.  
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 Tento dov ětek, který byl mou iniciativou, to p řiznávám, 

zdůraznil pouze to, že je ve řejn ě známo, kde daný zastupitel 

bydlí nebo také nebydlí. Nic víc a nic mén ě. 

 

 Že jste si tuto postavu z francouzské komedie spoj ili 

s vyhrožováním vašim rodinám, je, promi ňte, váš problém. M ůj 

záměr to rozhodn ě nebyl. Já jen s nadsázkou použil repliku z 

tohoto úsp ěšného filmu. 

 

 Roznos pohlednic našim zastupitel ům byl plánovanou akcí 

iniciativy „Zaost řeno“ a provád ěli jej i další aktivisté. 

 

 Žádám tímto oslovené zastupitele, aby se k této vý zv ě nyní 

veřejn ě vyjád řili. 

 

 Žádám zárove ň o to, abych mohl po každém vystoupení 

reagovat, zda p řípadnou omluvu p řijímám či nikoliv. Pokud 

případn ě oslovený zastupitel není p řítomen, žádám o jeho 

písemnou odpov ěď. 

 

 D ěkuji za pozornost. (Potlesk n ěkolika host ů.) 

 

 

 Pan Vinš: Já snad ani d ěkovat nebudu. 

 

 Dále se o slovo p řihlásil pan *******. Prosím. 

 

 

 Pan ******* : Dobrý ve čer, vážení zastupitelé, po dnešním 

zastupitelstvu p ředkládám návrh na dopln ění Jednacího řádu, 

které se týká vzájemných poznámek, takže by to možn á n ěco 

vy řešilo. 
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 § 7 odstavec 6 Jednacího řádu navrhuji doplnit o písmeno 

c) o tyto v ěty: 

 

 „Zastupitel ani ob čan se v rozprav ě neobrací p římo na jiné 

zastupitele ani na vystupující ob čany a p řípadné dotazy na n ě 

klade prost řednictvím p ředsedajícího. 

 

 Chce-li se p ředsedající zú častnit rozpravy, p ředá řízení 

jednání zastupitelstva pov ěřenému členové Rady.“ 

 

 Ti z vás, kte ří byli v parlamentu, víte, že toto zn ění 

v podstat ě vychází z Jednacího řádu Poslanecké sn ěmovny a je 

tady také vid ět rozdíl mezi t ěmi, kdo byli nebo jsou 

v parlamentu, a t ěmi, kte ří nejsou, protože je tady jiná 

kultura ve zdejších atacích nebo ofenzivních vystou peních. 

 

 My jako ob čané máme právo vystupovat, ale na jakákoliv 

vaše dodate čná ost řejší vystoupení nemáme vlastn ě právo 

reagovat.  

 

 Pokud jde o druhou úpravu, kterou chci navrhnout d o § 3 

odstavce 5 a týká se zp řístup ňování podklad ů pro zastupi-

telstva ob čanům, znovu sem p řináším návrh, aby se tyto 

materiály ob čanům Prahy 10 zp řístup ňovaly, a to t ěm, kte ří 

spl ňují požadavky § 7 odstavce 6b), a aby je m ěli 7 dní p řede 

dnem jednání zastupitelstva. 

 

 Dále navrhuji zm ěnu v tom, aby materiály, z jejichž povahy 

nevyplývá pro m ěstskou část Praha 10 finan ční dopad vyšší než 

50 tisíc korun, nemohly být v mimo řádných p řípadech pokládány 

tzv. na st ůl. 

 

 Zd ůvodn ění tohoto bodu, tzn. zp řístup ňování materiál ů 

občanům, už bylo schváleno zastupitelstvem, vy jste si ne chali 
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udělat analýzu Ú řadu pro ochranu osobních údaj ů, te ď vlastn ě 

anonymizujete vystoupení, takže to d ěláte velmi dob ře, chci 

pochválit pana tajemníka Slavíka a všechny ú ředníky, kte ří to 

mají na starost, a tudíž není t řeba se obávat, že anonymizace 

u t ěchto materiál ů probíhat nebude, a proto m ůžete heslo 

Vlasty, koalice KDU, Les a Ob čanů Prahy 10 „Otev řená radnice 

s otev řenými hlavami“ naplnit.  

 

 D ěkuji za pozornost. (Potlesk.) 

 

 Pan Vinš: Já také d ěkuji, jenom bych vás poprosil, pane 

kolego *******, aby nedošlo k n ějakým nesrovnalostem, jestli 

byste nám mohl tyto návrhy p ředat písemn ě. My je zpracujeme a 

projednáme eventuáln ě na p říštím zastupitelstvu, pokud se 

někdo ze zastupitel ů s vaším návrhem ztotožní. 

 

 Dále se do rozpravy p řihlásila paní *******. Prosím. (Není 

přítomná.) 

 

 Dalším p řihlášeným je pan *******. Máte slovo. 

 

 

 Pan ******* : Dobrý den! Obracím se na vás jako ob čan Prahy 

10. Bydlím na Zahradním M ěst ě v Ostružinové ulici. 

 

 V sou časné dob ě projednává váš útvar rozvoje ve řejných 

prostor nástavbu na bytovém obchodním centru Kv ět.  

 

 Já jako ob čan a lidé, se kterými jsem se setkal, 

nesouhlasíme s touto nástavbou, která je plánována v pom ěrn ě 

velkém rozsahu, s tím, že jsme to dali na v ědomí p římo 

vedoucímu tohoto útvaru. Ten o tom ví, byla p řítomna i paní 

Cabrnochová, takže ona to ví také.  

 



P10-060539/2014 

 221  

 Byli bychom rádi, kdyby došlo k tomu, aby se ve řejné 

prostranství řešilo jako ve řejné prostranství a nezahrnoval se 

do toho soukromý investigativní plán subjektu, kter ým není 

městská část. 

 

 Chceme revitalizovat ve řejné území, tak to d ěláme, tzn. 

veřejné území kolem centra Kv ět, ale nestarejme se o to, co je 

centrum Kv ět a co tam investor požaduje. Tak bych to vid ěl. 

 

 Další problém je v tom, že v ůči mé osob ě údajn ě na m ěstské 

části Praha 10 probíhá n ějaké oso čení, že já jsem si řekl, 

říkám, nebo n ěkdy v budoucnosti budu říkat o n ějaký úplatek 

tomuto investorovi. 

 

 Vážení p řátelé, nemám to zapot řebí, nechci. Já tam bydlím, 

mám tam barák a nechci, aby tam byl vysoký barák. Ž ádný 

úplatek nepot řebuji a nechci, nikdy jsem nic takového ned ělal. 

 

 Cht ěl bych vás proto požádat, jestli by bylo možné, aby ste 

vy, protože jste volení zástupci nás, ob čanů, dohlédli na to, 

aby ú ředníci neroznášeli drby. Bylo by to minimáln ě slušné. 

(Hluk.) D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Pan Vinš: Také d ěkuji. Dále se o slovo p řihlásil pan 

*******, který je sice z Prahy 3, nicmén ě majitel nemovitosti, 

což bylo ov ěřeno výpisem z katastru nemovitostí. 

 

 Prosím, máte slovo. 

 

 

 Pan ******* : Dobrý den, dámy a pánové! Moje jméno je 

*******, bydlím na Praze 3, nicmén ě na Praze 10 mám 

nemovitost. 
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Navázal bych na svého p ředřečníka, protože shodou 

okolností je tato nemovitost ve stejné ulici jako m ého 

předřečníka, se kterým jsme se dozv ěděli o tom, že pod 

hlavi čkou jakési revitalizace ve řejného prostoru za obchodním 

domem Tesco na Zahradním M ěst ě se chystá výstavba soukromý 

investor nastav ět jednáctipatrový v ěžák na sou časný obchodní 

dům Květ. 

 

 S ú ředníky vaší radnice prob ěhla jedna sch ůzka a požádali 

jsme o to, aby z ní byl po řízen zápis, abychom dostali 

podklady, tzn. abychom v ěděli, jak tento projekt vypadá, co 

kdo chce postavit atd. 

 

 Bohužel jsme nedostali žádnou odpov ěď, radnice na písemné, 

e-mailové ani ústní výzvy nijak nereaguje a neodpov ídá.  

 

 Proto jsme s kolegy založili ob čanské sdružení ješt ě za 

účinnosti starého zákona, nyní je to tudíž spolek Bez pečný 

kv ět a tento spolek rozjel petici, která za necelý týd en 

sbírání podpis ů má n ěkolik stovek sebraných podpis ů a bude 

poté oficiáln ě p ředána zdejší m ěstské části tak, aby bylo 

zřejmé, že jsou tady skute čně ob čané, kte ří mají zájem a 

cht ějí v ědět, co se d ěje. 

 

 Tolik pro informaci a záv ěrem bych rád apeloval na vás, 

zastupitele, abyste v rámci možností, které vám dáv á zákon, 

dohlédli na to, aby v logickém st řetu, ke kterému musí dojít, 

protože soukromý investor má n ějaký zájem, ob čané mají n ějaký 

zájem, a to jenom proto, to byla tzv. férová hra, t zn. aby 

skute čně nebyla up řednost ňována jedna strana p ři pošlapávání 

práv ob čanů, kte ří na tom mají zájem. D ěkuji. (Potlesk.) 
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 Pan Vinš: Také d ěkuji. Dále se do rozpravy p řihlásila paní 

*******. Prosím ji proto, aby se ujala slova. 

 

 

Paní ******* : Dobrý den, dámy a pánové! Naváži na své 

předřečníky. 

 

 Pat řím ke starousedlík ům Zahradního M ěsta, bydlím rovn ěž 

v Ostružinové ulici a jako jedna ze t ří člen ů, zástupc ů ob čanů 

a spolku Bezpe čný kv ět jsem se 17. dubna tohoto roku 

zúčastnila sch ůzky, kterou svolala m ěstská část Praha 10. 

 

 Sch ůzky se zú častnili  

 

zástupci investora, 

dva projektanti a 

zástupci Prahy 10. 

 

V úvodu všichni zú častn ění podepsali prezen ční listinu. 

 

 Projektanti p ředstavili poslední variantu studie dostavby 

výškové nástavby obchodního centra Tesco Kv ět a jeho 

nejbližšího okolí. Zástupc ům občanů Zahradního M ěsta bylo 

přislíbeno poskytnutí této studie. 

 

 Prob ěhla diskuse, byly vzneseny dotazy a p řipomínky. B ěhem 

jednání byla zástupci m ěstské části Praha 10 zmín ěna dopravní 

studie zklidn ění Jablo ňové ulice.  

 

 Jako řádní ú častníci jednání jsme p ředpokládali, že 

pořadatelé m ěstské části Praha 10 obdržíme zápis z jejího 

pr ůběhu. Dosud, a už je to více než m ěsíc po spole čném 

jednání, ani po telefonických ani písemných urgencí ch, jak 
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zdůraznil m ůj p ředřečník, jsme jak zápis, tak slíbené podklady 

neobdrželi.  

 

 O studii zklidn ění dopravy v Jablo ňové ulici a okolí 

příslušní ú ředníci Technické správy komunikací ani odbor  

infrastruktury Institutu plánování rozvoje hlavního  města 

Prahy nemají žádné informace. 

 

 Pro nás je alarmující, že ob čan západní části Zahradního 

Města se o studiích, které se týkají bezprost ředního okolí 

jeho bydlišt ě, nedozví ani z webových stránek Prahy 10, ani 

z m ěsí čníku Prahy 10. 

 

 Proto znovu požadujeme alespo ň dodání zápisu z jednání 17. 

dubna a poskytnutí zmín ěných studií, abychom se mohli 

zodpov ědně k danému zám ěru vyjád řit.¨ 

 

 D ěkuji za pozornost. (Potlesk.) 

 

 

 Pan Vinš: Děkuji. Dále se o slovo p řihlásil pan *******, 

Praha 10. Prosím, máte slovo. 

 

 

 Pan ******* : Dobré odpoledne, dámy a pánové! Pat řím také 

ke člen ům již zmín ěného spolku Bezpe čný kv ět a budu se dotýkat 

uvedené v ěci, a to problematiky dopravy. 

 

 Z nepodložených informací, které máme k projektu v ýškové 

nástavby na obchodním centru Kv ět Tesco, m ě nejvíce 

znepokojuje projektovaný po čet garážových stání, a to celkem 

250 míst, protože to by vedlo k enormnímu navýšení 

individuální dopravy v místech, která jsou již te ď ve špi čkách 

obtížn ě pr ůjezdná. Nap říklad kloubové autobusy linky 195 p ři 
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pr ůjezdu Jablo ňovou ulicí na sebe musí čekat, n ěkdy čekají i 

na pr ůjezd v ětších osobních automobil ů, tzv. čty řkolek. 

 

 U čil jsem v autoškole a doprava je mi obecn ě blízká, takže 

z vlastní zkušenosti vím, jak se také řidi či chovají v ůči 

sob ě, a všichni jsme sv ědky velkého rozvoln ění dodržování 

pravidel silni čního provozu a vzr ůstu agresivity řidi čů, 

zejména v ůči chodc ům. 

 

 Toto enormní zvýšení dopravy v sob ě skrývá latentní 

nebezpe čí dopravních nehod v reziden ční zón ě, kde je navíc 

škola, školka a poliklinika, kde mezi pacienty je z načný po čet 

senior ů, z nichž n ěkte ří se obtížn ě pohybují. 

 

 Nepodílejme se na zvýšení rizik dopravních nehod a  tím na 

ohrožení zdraví a život ů spoluob čanů, zejména však našich d ětí 

a našich senior ů na Zahradním M ěst ě.  

 

 Proto se ptám.  

 

Je již zpracována dopravní studie? 

Kým a 

kdo ji schválil? 

 

Děkuji za odpov ěď. (Potlesk.) 

 

 

 Pan Vinš: Děkuji. Poslední p řihlášenou do rozpravy je paní 

*******, Praha 10. Prosím, máte slovo. 

 

 

 Paní ******* : Dobrý den! Jmenuji se ******* a pat řím také 

ke starousedlík ům na Zahradním M ěst ě v Ostružinové ulici. Jsem 

také členkou spolku Bezpe čný kv ět. 
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 Z informací, které se nám dostaly z Magistrátu hla vního 

města Prahy, jsme zjistili, že odbor evidence, správy  a 

využití majetku magistrátu registruje žádost m ěstské části 

Praha 10 k tomu, aby pozemek číslo 2225/123 byl sv ěřen do její 

správy. 

 

 Sou časn ě s tím magistrát eviduje žádost o odkup n ěkolika 

pozemků, které s tímto pozemkem sousedí, a tudíž se naskýt á 

otázka, zda je tady n ějaká souvislost, protože je velmi 

pravd ěpodobné, že tyto pozemky bude chtít odkoupit invest or. 

 

 Rádi bychom tudíž znali odpov ěď na otázku, jak bude 

s tímto pozemkem, který chce m ěstská část Praha 10 využívat, 

naloženo.  

 

 Nejsme samoz řejm ě nadšeni z toho, že na Zahradním M ěst ě má 

vyr ůst jedenáctipatrová, nástavba, protože Zahradní M ěsto je 

zčásti tvo řeno nízkými rodinnými domky, částe čně novou 

zástavbou, panelovými domy, zatímco obchodní d ům Květ tvo ří 

jakýsi harmonický p řechod, který nep řevyšuje rodinné domky a 

sou časn ě vytvá ří jakési centrum. Je tam i park, takže nejsme 

spokojeni s tím, že by se z řejm ě ob ětovala část tohoto parku a 

byla tam nástavba jedenáctipatrové budovy. 

 

 Rádi bychom proto znali odpov ěď na tyto otázky. D ěkuji. 

(Potlesk.) 

 

 

 Pan Vinš: My také d ěkujeme. Tím jsme vy čerpali p řihlášky 

diskutujících z řad ob čanů. 

 

 Dále se do diskuse hlásí pan kolega Richter. Prosí m. 
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 Pan Richter: Dámy a pánové, m ě snad ani ve snu nenapadlo, 

že po tom d ěsivém za čátku, který  jsme tu dnes zažili 

v souvislosti s tím, že naše kolegyn ě zastupitelka a její 

dcera byly napadeny, n ěkdo bude mít tu odvahu tady vystupovat 

a n ěco k tomu říkat. Já ho pojmenuji. Ten n ěkdo byl pan Kos. 

 

 Pane Kose, vám opravdu p řipadá normální, že se p řiznáte 

k tomu, ´že jste roznášel anonymy s podpisem Fantom as 

zastupitel ům městské části Praha 10? 

 

 Vy se sm ějete? Já vás vidím.  

 

Víte, ono to tak vtipné úpln ě není, protože ženy t ěchto 

zastupitel ů, kte ří o práci svých manžel ů nemají potuchy, ani 

mít nemusí, m ůžou se t řeba za čít bát. Také jejich d ěti se vás 

t řeba m ůžou za čít bát, a to je o té politické kultu ře, o které 

jsme tady hovo řili. A vy jste jeden z t ěch, kte ří to reáln ě 

rozjíždíte. A pak to n ějak kon čí. 

 

 Nezlobte se na m ě, ale vám opravdu p řijde takové jednání 

normální? Mluvím za lidi z mého klubu, které nechci  jmenovat, 

ale kdykoliv podáte trestní oznámení, potom nejenom  já, ale i 

členové našeho klubu jsme p řipraveni podat sv ědectví. 

 

 Opravdu vám p řijde normální odchytávat na ulici ne v míst ě 

bydlišt ě, kde zazvoníte na zvonek, jak říkáte, ale n ěkde na 

Praze 10, kdy odchytíte manželku konkrétního zastup itele a 

dáte jí do ruky anonym pro jejího manžela? Opravdu vám to 

přijde vtipné? P řijde vám to úsm ěvné? D ěláte si z nás snad 

legraci? 

 

 Chcete říct, že jste si vytáhl ze seznamu adresu, řešili 

jsme to tady naposledy, manželky kolegy Vinše, kter á bydlí 
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někde úpln ě jinde, on s rodinou nežije, jak vám to říkal, a 

jel jste za ní 30 kilometr ů za Prahu, abyste jí mohl vhodit do 

schránky anonym s podpisem „Fantomas“? Vy jste se n ormáln ě 

zbláznil, člov ěče. Ale reáln ě.  

 

Vy byste se m ěl lé čit. A te ď to myslím vážn ě. Já vás jenom 

o to prosím. Prosím, navštivte odborníka. Tohle nen í žádná 

legrace. 

 

 Chodíte sem pravideln ě na zastupitelstvo, takže pokud 

chcete cokoliv vzkázat mn ě, panu starostovi, radním nebo 

zastupitel ům, tak nám to m ůžete říct tady. To musíte 

navšt ěvovat a odchytávat manželky? 

 

 Jak to skon čí? Budete chytat naši d ěti? Jak to p ůjde dál? 

A co ti, kte ří vás t řeba obdivují? Rozbijou n ěkomu hubu za to, 

že váš politický argument nepadl na úrodnou p ůdu? Já vás 

prosím: zanechte t ěchto v ěcí.  

 

Co mě reáln ě d ěsí? Že jste to d ělal s v ědomím serveru 

„Zaost řeno na Prahu 10“, k tomu jste se tady p řiznal, protože 

jste jasn ě řekl, že oni o tom v ěděli, což pro m ě znamená, že 

tito lidé jsou úpln ě stejní. 

 

 Prosím p ěkně, sejd ěte se, zap řemýšlejte, ale vážn ě. Já vás 

o to prosím. To není legrace. Naše rodiny s tím nem ají co 

dělat. Prosím, ned ělejte to. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Pan Vinš: O slovo se dále hlásí pan tajemník.  

 

 

 Pan Slavík: Děkuji, pane p ředsedající. Ani jsem ne čekal, 

že tady budu reagovat, protože jsem m ěl dnes dopoledne 
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připravenou písemnou odpov ěď, ale vidím, že se sem pan ******* 

dostavil osobn ě, takže budu na n ěj reagovat. 

 

 Te ď se v ůbec nechci bavit o Zahradním M ěst ě, o Cíli (cíli 

?). Pproblematika, kterou řeším, není územní rozvoj. Podle 

informace od paní místostarostky, kterou jsem nyní dostal, 

tato záležitost se ješt ě bude n ěkolikrát řešit v komisi, 

v Rad ě atd. 

 

 (Pozn. stenografa: slova „od paní místostarostky“ byla 

vyslovena až na konci v ěty, ale zdálo se mi, že pat ří na její 

začátek.) 

 

 Chápu, že ob čané se bojí, aby tam nevyrostlo n ěco, co by 

tam vyr ůst nem ělo, tomu všemu rozumím. 

 

 Je však pot řeba také říct, že stoprocentn ě ru čím za 

úředníky, a to nejenom odboru životního prost ředí a dopravy, 

kam problematika územního rozvoje spadá, ale i za o statní. 

 

 Tento luxus si m ůžu dovolit, protože je mi ctí, že jim 

šéfa d ělám 12 let. 

 

 Ješt ě jednou, pane *******, budete-li volat n ěkterému 

z mých ú ředník ů a vyhrožovat, jenom vám chci oznámit, že to 

budu řešit osobn ě, a to s Policií České republiky, že jste sem 

volal a vyhrožoval mým ú ředník ům. 

 

 Máte tu sm ůlu, že na to jsou sv ědci, protože tento 

telefonát byl se řízen na hlasitý odposlech, takže opakuji, že 

pokud se to ješt ě jednou bude opakovat, obrátím se na Policii 

České republiky, protože nep řipustím jakýkoliv nátlak a 

vyhrožování jakémukoliv ú ředníkovi v této budov ě. Prost ě 

nepřipustím.  
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 Jestli máte pocit, že tito ú ředníci ned ělají dob ře svou 

práci, řešte to standardním zp ůsobem. Pošlete mi stížnost a já 

vám garantuji, že se touto stížností budu velmi pe čliv ě 

zabývat. Každý, kdo m ě zná, vám to potvrdí. 

 

 Od pana ******* tady zazn ěla poznámka o p říšerném chování 

pracovnice v úmrtní matrice. M ůžu vám říct, že tato paní je na 

odchodu, a vždycky tomu tak je. Jestliže n ěkdo ned ělá dob ře 

svou práci, pak tento Ú řad d říve nebo pozd ěji opustí, 

samozřejm ě tak, jak mi to umož ňují zákony. 

 

 A garantuji vám jedno. Naši lidé se nenechají zast rašit. 

Dělají svou práci, d ělají ji tak, jak umí, jak ji odborn ě 

zvládnou a samoz řejm ě podle svého nejlepšího v ědomí a sv ědomí. 

 

 Jako Ú řad se nenecháme manipulovat jenom proto, že vy máte  

strach, že ú ředníci budou uplaceni, nebo budou v zájmu n ěkoho 

vystupovat. Garantuji vám, že to tak prost ě není a nestane se 

to, ale vy p řesta ňte mým lidem vyhrožovat. Myslím to smrteln ě 

vážn ě. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 Předsedající: Také  děkuji. A č jsem v této místnosti nebyl, 

dozv ěděl jsem se, že pan Kos oslovil i m ě. 

 

 Takže pane Kose, poprvé jste m ě p řekvapil, když jsem se 

dozv ěděl, že obt ěžujete mou rodinu. Sám jsem p řemýšlel nad 

tím, pro č to d ěláte, protože znovu říkám. Není úpln ě 

standardní a normální, že n ěkdo obt ěžuje rodiny zastupitel ů, 

ale jestli jste n ěkdy triumfoval, pak to bylo dnes. 

 

 Po tom všem, co se dnes stalo, máte pocit, že jste  

v právu? Takže poslouchejme se. 
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 Obcházíte jednotlivé zastupitele, obt ěžujete jejich 

rodiny, dáváte jim anonymy s podpisem „Fantomas“, s trašíte 

manželky, d ěti, sm ějete se tomu, nechce se mi říct „jako 

debil“, protože to se ne říká. 

 

 Pane Kose, prosím vás, v této chvíli opravdu p řinášíte do 

jednání zastupitelstva, do jeho klimatu p řesn ě to, co se pak 

stane pravidlem, že potom p řijdou vám podobní, možná, op ět se 

to ne říká, „v ětší debilové“, kte ří pak budou vše řešit tak, že 

nás cht ějí bít, a n ěkte ří už bijí. 

 

 Vám se to líbí, ale pane Kose, zkuste si promluvit  

s n ěkým, komu v ěříte, t řeba s maminkou, a zeptejte se jí: 

maminko, je normální chodit po rodinách zastupitel ů, roznášet 

anonymy, které podepisuji jako „Fantomas“? 

 

 V ěřte, že pokud je maminka v pohod ě, řekne vám: milý synu, 

normální to není. 

 

 Cht ěl bych poprosit všechny, kte ří mají s panem Kosem co 

do čin ění, abyste mu rad ěji řekli, a ť to ned ělá, protože ono 

se to opravdu ned ělá. D ěkuji. 

 

Dámy a pánové, 

 

 vzhledem k tomu, že už nikdo není p řihlášen do rozpravy, 

kon čím dnešní jednání zastupitelstva a v ěřím, že se potkáme 

v lepších časech. 

 

 

 (Jednání ukon čeno v 19.20 hodin.) 


